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Una Fira i Festes para todos, del 22 de Junio al1 de Julio 
La concejala de Fiestas, Carla M iralles, agradece la implicación de las entidades en la programación de los actos y las familias de las 
damas que conforman la corte de honor 

La ed ila de Fiestas, Carla Miralles, presentó el martes 
la programación de la Fira i Festes de Sant Joan i Sant 
Pere, que tendrá lugar del 22 de junio hasta el 1 de 
julio. Durante estos días, la ciudad va a vivir volcada 
en la celebración, con un programa de actos en el 
que entidades y Ayuntamiento se han implicado al 
cien por cien para ofrecer actividades para el disfrute 
y la participación de todos los públicos. La gran 
representación de damas, con una corte de honor de 
19 integrantes es una de las sorpresas de esta edición, 
como destacó Miralles. Para la programación de 
actividades, la edila ha indicado que se ha reducido 
en gastos debido a la actual coyuntura económica, 
aunque manteniendo la calidad de los actos. Mi ralles 
agradeció la implicación de las entidades de la 
localidad en este programa e invitó a vinarocenses y 
visitantes a participar de la Fira i Festes. 

Una corte de honor con 19 integrantes 
María Boluda Esebarri, representante de la academia 
de baile Locura y María Beltrán Castell, representante 
del colegio Sant Sebastia, son las reinas mayor e 
infantil de las próximas fiestas mayores de Sant Joan 
i Sant Pere. 

La corte de honor de este 2012 va a ser una de las más 
numerosas de los últimos años dado que va a contar 
con 19 integrantes, entre reinas y damas mayores e 
infantiles. Son once las damas mayores y ocho las 
damas pequeñas que conforman la corte de honor. 

Más actos taurinos 
De la programación destaca la potenciación de actos 
taurinos, con espectáculos los dos fines de semana 
de fiestas. El primero, el día 24 de junio, con la gran 
corrida de toros con 6 toros de la ganadería José Luis 
Marca para los diestros Manuel Díaz el Cordobés, 
Francisco Rivera "Paquirri" y Alejandro Enríquez. El 
segundo espectáculo taurino tendrá lugar el sábado 
30d e junio, con una corrida de rejones con 6 toros de 
Guillermo Acosta Otero para los diestros Raul Martin 
Burgos, Miguel Ángel Martin y Lea Vicens. 

La Feria de Maquinaria, el primer fin de semana 
También es de señalar que la inauguración de la Feria 
de Maquinaria Agrícola tiene lugar este año el primer 
fin de semana de fiestas, el día 23. Esta feria, que 
alcanza su 50 edición, estará abierta hasta el lunes 
25 a las 22 horas y está ubicada en la explanada del 
puerto. 
Se mantienen actos tradicionales como la entrega 
del Ale Vinarossenc, en el auditorio municipal, en 
esta edición a la doctora Pilar Nos, la cena de gala 
en honor a la reina y damas en la carpa de Fiestas, 
servida por la Associació d'Hostaleria de Vinaros, la 
XVIII Mostra de Cuina Vinarossenca, la cena al aire 
libre o la esperada Trobada de Na nos i gegants, que 
alcanza su 22 edición y que este año tendrá una 
participación de unas 15 colles. 

Música en la carpa jove 
Las actuaciones musicales para los jóvenes tendrán 
lugar en la carpa Jove de la playa. Los conciertos de 
los grupos Manacor, Lagarto Amarillo, Funambulista, 
El Tumbao de Juana, Strenos Rock Band o Toplider. 
Además, el jueves 28 de junio, los discjockeys locales 
ofrecen una noche electrónica. 

Javier Segarra trae a Vinaros "Pigmalión y yo" 
En cuanto a espectáculos destaca el que ofrecerá 
Javier Segarra en el paseo Colón, que con "Pigmalión 
y yo'; fusiona humor y música en directo. Segarra 
consigue en este espectáculo tener una reflexión 
consigo mismo, dejando claro que solamente 
hace falta desear con fuerza lo que alguien quiera 
conseguir para acabar alcanzándolo. 

Arturo Oliver, pregonero de la Fira i Festes 
El arqueólogo Arturo Oliver Foix es el pregonero de la 
Fira i Festes de Sant Joan i Sant Pe re. Oliver, licenciado 
en Geografía e Historia y doctor en Arqueología 
y Prehistoria, es arqueólogo del Servicio de 
Investigaciones Arqueológicas y Prehistóricas de la 
Diputación de Castellón y profesor tutor de la U.N.E.D. 
Vicepresidente de la Associació Cultural Amics 
de Vinaros, es el director de varios proyectos 
de investigación sobre la iberización en la zona 
castellonense y de las excavaciones del Puig de la 
Nau de Benicarló, Puig de la Misericordia y Perengil 
de Vi na ros entre otros. Sus trabajos de investigación 
sobre la cultura ibérica han sido publicados en 
revistas científicas, así como en actas de congresos 
y coloquios nacionales e internacionales en los que 
ha participado. Ha impartido conferencias sobre la 
iberización y el mundo colonial de la antigüedad 
en varios centros de investigación y universidades 
europeas. 

ABRIMOS TODOS LOS DOMINGOS Y 
FESTIVOS DEl 1 DE JULIO AL 30 ·· 

DE SEPTIEMBRE DE · 1~h 2 h· · 



'ViluJ/'Oj 

Es presenta elllibret"Nanos i gegants, xicotets i grans" 

La Colla de Nanos i Gegants de Vinaros, ha 
publicat el llibret "Na nos i gegants, xicotets 
i grans'; editat per Joaquim Vicent Guimera, 
de Digitalfotogrames, una publicació que 
compta ambla col-laboració de I'Ajuntament 
de Vinaros i la Fundació Caixa Vinaros. Es 
tracta de 56 pagines a tot color en les que, 

La XXII Trobada de N anos i Gegants, el 30 de j u ny 

El proxim 30 de juny, en plena Fira i Festes 
de Sant Joan i Sant Pere, tindra lloc la XXII 
Trobada de nanos i gegants, en la que 
participaran al voltant d'una quinzena de 
colles. La colla protagonitza molts actes 
importants durant la Fira i Festes, com 
va recordar el cap de colla Jordi Beltrán, 
que va destacar la col-laboració de la 

Fundació Caixa Vinaros i I'Ajuntament 
en els actes festius que protagonitzen 
les historiques figures. El president de la 
Fundació, Manuel Molinos, va destacar 
la labor de la Colla, reconoixent-ne el seu 
gran merit per continuar transmetent la 
historia i el patrimoni festiu i cultural deis 
vinarossencs. 

amb fotografíes de gran qualitat, es reflexa 
la historia de les figures vinarossenques. La 
presentación va tindre lloc dilluns al saló de 
plens, i va comptar amb la presencia del cap 
de Colla, Jordi Beltrán, el representant de 
Digitalfotgrames, Joaquim Vicent Guimera i 
el regidor de Cultura, Lluis Gandia. 

La colla de nanos i gegants estrena la web www.nanosigegants.com 
La colla de nanos i gegants de Vinaros 
estrena nova pagina web www. 
nanosigegants.com. Es tracta d'una web 
molt completa amb agenda, calendari 
d'activitats, historia, galería fotográfica i 
videos, a més de notícies i un apartat de 
contacte ambla colla. 
Exposi ció 
D'altra banda, dilluns es va inaugurar 

l'exposició "La dol<;:a eina de la nostra 
festa'; a la biblitoeca municipal, oberta 
fins al 8 de julio. Es tracta d'una mostra 
que després d'Aigemesí i Castelló, viatja 
fins al Baix Maestrat, a Vinaros gracies a 
la Colla de Nanos i Gegants de Vinaros, la 
Colla de Dol<;:ainers i Tabaleters deis Nanos 
i Gegants així com la Federació Valenciana 
de Dol<;:ainers i Tabaleters. 

El PVI exige a la Diputación que pague los planes provinciales 
V 1 

El PVI ha acusado a la Diputación de Castellón de 
hacer "argucias" para solicitar la al Ayuntamiento la 
devolución de 27.000 euros importes de los planes 
provincia les correspondientes a los años 2009 y 
2010. Carlos Roger indicó que la administración 
provincial alegó retrasos en estas obras para 
solicitar estos importes, por lo que advirtió al actual 
equipo de gobierno que pasará lo mismo con la 
calle Dr Fleming pero con una cantidad superior, de 
unos 80.000 o 90.000 euros. Roger también alabó la 
iniciativa de la Vinaros Fashion Night. 
Por su parte, la edila Maria Dolores Miralles 

' 

lamentó que el paseo marítimo "ya no tenga nada 
de la filosofía peatonal y espacio diáfano que se 
le imprimió en su creación" y se haya permitido el 
paso a vehículos. Miralles pidió que se regule en 
fiestas y el verano el paso de vehículos en la parte 
norte apuntando que ha recibido muchas quejas 
vecinales al respecto. También indicó que el PVI 
"no tiene nada que ver" en la construcción de la 
fuente construida, apuntando que es inadmisible 
que se haya cambiado el mirador proyectado 
inicialmente, ni en la caseta de la oficina de Turismo. 
En cuanto a fiestas, mostró su decepción porque 

Disfruta de las fiestas y el verano y ... i OlVIDAU Df COCINAR ! 

en un año no se ha creado la comisión y, aunque 
mostró su satisfacción por el nombramiento de 
Arturo Oliver como mantenedor, lamentó que 
no se hubiera consultado su nombramiento los 
grupos municipales. 

-" 

Pollos, Paletillas, Cone¡os, Codillos, 
Canelones, Patatas fri~s, " Y muchos más. 
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La concejalía de Empleo destina 20.000 euros en ayudas a la contratación 
de parados mayores de 45 años 

Maria Jesús Mira/les y Juan Amat 

La concejalía de Empleo del Ayuntamiento de 
Vinares destinará 20.000 euros en ayudas a las 
empresas que contraten a mayores de 45 años en 
paro y empadronados en el municipio. Para ello, se 
han establecido diferentes importes de subvención 
según las modalidades de contratación. En contratos 
de jornada completa con una duración mínima de 
seis meses, la ayuda es de 300 euros si la persona 
contratada es mayor de 45 años, cantidad que se 
incrementa hasta 450 euros si se contrata una persona 
mayor de 55 años. En contratos de un año a jornada 

completa, la ayuda es de 500 euros para personas 
mayores de 45 años y 800 euros para mayores de 55. 
También hay ayudas para contratos a tiempo parcial 
con un mínimo de 20 horas semanales. Para poder 
optar a las ayudas, los interesados pueden dirigirse a 
la ADL del Ayuntamiento o bajarse el impreso de la 
web del Ayuntamiento www.vinaros.es. 
El edil de Empleo, Juan Amat, indicó que la línea de 
ayudas se pone en marcha para mayores de 45 años 
en base a tres criterios, como son la limitación de los 
recursos municipales, que implica tener que acotar 
este tipo de ayudas, el hecho de que este grupo de 
edad supone el 33% de los parados del municipio y 
tienen las mismas dificultades o más para encontrar 
empleo que el resto de parados del municipio. 
"Este equipo de gobierno está comprometido con 
las políticas de empleo y esto es una clara muestra 
de ello. Los parados son una prioridad para nosotros'; 
indicó Amat, que destacó que "por primera vez en 
Vinares se aprueba una línea de ayudas directas con 
recursos íntegramente municipales con la finalidad 
de incentivar las contrataciones por cuenta ajena': 
Amat lamentó las críticas del anterior equipo de 
gobierno, que acusó a los populares de no realizar 
políticas de empleo. "Esto, que es una medida sencilla 

El Ayuntamiento adquiere seis disfibriladores y siete 
maletines para atender emergencias 

y simple que hasta ahora no se había hecho. Ni el 
anterior equipo de gobierno, con una problemática 
de desempleo similar a la actual no desarrolló en sus 
ocho años al frente del consistorio'; subrayó. 

Programas 

Amat también se refirió a las críticas que se le han 
lanzado desde el PSPV-PSOE, al respecto de la no 
convocatoria de los programas PAMER y EMCORP, 
apuntando que "son financiados con recursos 
autonómicos y años anteriores se han realizado, 
pero no es ningún mérito del anterior equipo de 
gobierno, sino que depende de la existencia o no de 
recursos, y lamentablemente a día de hoy todavía 
no se ha habilitado una partida que permita llevar a 
cabo estos programas': Según Amat, por ello, desde 
el equipo de gobierno se ha reaccionado de forma 
"eficaz y eficiente'; recordando que con los recursos 
provenientes del EMCORP en años anteriores se 
cubría el servicio de monitores de la escuela de 
verano. "Este año también habrá escuela de verano, 
con los correspondientes monitores con cargo 
al presupuesto municipal, porque consideramos 
prioritario mantener este servicio'; indicó. 

La Concejalía de Sanidad del Ayuntamiento de Vinares 
ha adquirido seis disfibriladores y siete maletines 
de emergencia que se distribuirán en las distintas 
infraestructuras deportivas de la localidad, como el 
pabellón polideportivo, la ciudad deportiva o la pista 
de atletismo, y en vehículos de la policía local. Además, 
uno de los maletines también será para Protección Civil. 
La responsable del área, Mar Medina, presentó ayer con 

mucha satisfacción este material con el que atender 
paradas cardiorespiratorias. Medina indicó que se ha hecho 
realidad un proyecto necesario que se inició ahora hace un 
año. "Disponer de este material es muy importante porque 
se pueden salvar vidas'; indicó. Medina aseguró que los 
conserjes de las distintas infraestructuras deportivas, los 
monitores deportivos y la policía local ya han realizado este 
año el correspondiente curso para utilizar este material. 

Mar Medina muestra el nuevo material 

S 
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El Hospital de Vinaros adquiere la catalogación de hospital universitario 
El próximo curso albe rga rá ya p rácti cas de med icina, enferme ría y psicología 

De izquierda a derecha, el vicerrector de ordenación académica y profesorado de la UJI, Francisco López, la vicerrectora de estudios de la UJI Aurelia Bengoechea, el 
rector de la Universitat Jau me 1, Vicent Climent, y el director del área de salud, Amadeo Bellés, durante la rueda de prensa celebrada en el salón de actos del hospital 

El hospital Comarcal de Vinaros 
ha adquirido la catalogación de 
hospital universitario en Ciencias de 
la Salud, lo que permitirá desarrollar, 
a partir del próximo curso, prácticas 
en el centro a los estudiantes de 
Medicina, Enfermería y Psicología. Lo 
informó el lunes, en el propio centro 
hospitalario el director del área de 
salud, Amadeo Bellés, acompañado 
del rector de la Universitat Jaume 
1, Vicent Climent, el vicerrector de 
ordenación académica y profesorado 
de la UJI, Francisco López y la 
vicerrectora de estudios de la UJI 
Aurelia Bengoechea. 
Tanto Bellés como Climent recordaron 
que esto ha sido posible gracias 
al convenio firmado en mayo 
de 201 O entre la Conselleria de 
Sanidad, la Conselleria de Justicia y 
Administraciones Públicas, la Agencia 
Valenciana de Salud, el Consorcio 
Hospitalario Provincial de Castellón 
y la UJI para la utilización de las 
instituciones y centros sanitarios en 
la docencia, asistencia e investigación 
universitaria en Ciencias de la Salud. 
El rector de la UJI dijo que el hospital de 
Vi na ros es uno de los cuatro hospitales 
que adquieren esta condición de 
universitarios junto al Provincial de 
Castelló, el General y el de la Plana. 

1 , 

MMPARAS DE TODOS LOS lSTILós, 
DE TODOS LOS PRECIOS. 
PARA LOS NOVIOS, LISTAS DE BODA Y 
TODAS LAS FACILIDADES 
Y PARA TODOS ... 
¡ FELICES FIESTAS! 

Climent pidió a los profesionales 
sanitarios del área de salud que se 
involucren en la oferta docente, tanto 
en los grados como en másters y 
cursos de especialización. "E l papel 
de los profesionales de estos centros 
es fundamental para la formación 
de los futuros profesionales, y la UJI 
considera fundamental el trabajo 
codo a codo y la relación intima entre 
hospitales y universidad'; seña ló. 
En el campo de la investigación, 
Climent también resaltó la necesidad 
de vincular el trabajo desarrollado por 
los grupos de investigación de la UJI 
con el que se desarrolla en los centros 
hospitalarios. "Somos una universidad 
joven pero muy bien valorada por 
su importante labor investigadora, 
aunque había un ámbito, el de salud, 
en el que no estábamos presentes por 
lo que ahora no solo podemos ofrecer 
formación a los futuros profesionales, 
sino también mejorar la calidad del 
servicio a través de la investigación'; 
destacó. 
Para concluir, Climent también 
subrayó el compromiso de la UJI con 
el norte de la provincia, destacando el 
número de 600 alumnos universitarios 
que de esta parte cursan estudios en 
las distintas disciplinas que ofrece la 
universidad castellonense. 
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A mies de Vinaros demana la posada en valor de les restes arqueologiques de 
la Pla~a Parroquial ~.-e_.,> 
Denuncien !'escasa sensibilitat d'anteriors corporacions per amagar les troballes '?' 

L'Associació Cultural Amics de Vinares s'ha posat 
en contacte amb el consistori de Vinares per a 
demanar que les últimes troballes no queden 
oblidades i s'inicien treballs de recuperació, amb 
la finalitat de donar a coneixer una part important 
del patrimoni de la localitat. Des de l'entitat 
s'insta a la corporació a que es done continu'itat 
als treballs d'excavació, a la fi de trabar la totalitat 
de !'estructura de muralles defensives que podría 
haver en el subsol i que donarien información 
privilegiada sobre !'estructura medieval de la vila. 
A més, des d'Amics de Vinares es demana que una 
vegada estudiat tot aquest material, es prenguen 
mesures per a preservar-lo i posar-lo en valor. En 
paraules del president de l'entitat, José Luis Pascual, 
"es tractaria de posar una pe<;a de metacrilat o fins i 
tot de poder fer visitables aquestes restes': 
L'entitat recorda que el Servei d'Arqueologia 
de la Diputació Provincial podría fer-se dmec 
d'aquests treballs, el que suposaria un cost 
mínim per al consistori. En aquest sentit, Pascual 
destaca "la predisposició que esta tenint !'alcalde, 

Asamblea de la Cooperativa 
Agrícola "El Salvador" 
El pasado viernes 1 S de Junio se procedió a la 
Asamblea General Ordinaria de la Cooperativa 
Agrícola "El Salvador" de Vinares, en el salón de actos 
de la Caixa Rural Vinares. El Consejo Rector y todo el 
equipo de gestión, expusieron todos los puntos de 
la orden del día en referente a su gestión y cuentas 
anuales así como de nuevos proyectos que se están 
realizando en la actualidad como de proyección 
futura a todos los socios, siendo aprobados todos 
ellos por una unanimidad, ya que en dicha asamblea 
se dio cuenta de la buena salud que goza una 
institución tan tradicional como innovadora, 
referente de nuestra cultura y tan comprometida 
con nuestras gentes durante tantos años de trabajo 
y sacrificio. 
El Consejo Rector agradece la gran asistencia y 
participación de socios que cada año se supera 

Juan Bautista Juan, respecte a aquesta qüestió': 
Una actitud que contrasta amb la mostrada per 
anteriors corporacions ja que aquestes restes mai 
s'han fet públiques en anteriors treballs d'instal. 
lació de serveis i de pavimentacions. 
Els fragments de muralla que s'han localitzat fins 
ara van apareixer de forma casual, amb l'inici d'uns 
treballs rutinaris per part de !'empresa instaladora 
de gas. Després de comprovar que es tractava 
d'unes construccions destacades, han continuat 
les excavacions fins a localitzar tres fragments 
que correspondrien a tres moments cronolegics 
diferents: la primera podría estar datada en el segle 
Xlll-coincidint amb l'atorgament de la Carta Pobla 
en 1241-; la segona, que és la que es conserva amb 
més bon estat i presenta una destacada pe<;a de 
mampostería podría pertanyer a una portalada 
d'accés i podría estar constru.fda entre els segles 
XIV i XV i a ella farien referencia els escrits datats 
en el transcurs del Compromís de Casp; la tercera 
vé marcada per la construcció de l'actual esglesia 
en 1568. La importancia d'aquestes descobertes 

es completaría amb una continuació deis treballs 
que podría portar fins a !'interior de l'esglesia o de 
la capella de la Comunió. Per tal d'esbrinar si es 
poden trabar més restes, aquesta setmana s'han 
portat a terme treballs de localització en el subsol 
amb una moderna tecnica de geo-radar, per part d' 
Aidico Instituto Valenciano de la Construcción, que 
a traves de la medició de la variació de densitats, 
donara a coneixer si hi han més restes. Les 
conclusions d'aquest estudies donaran a coneixer 
en unes setmanes. 
A més, una altra troballa destacada en aquests 
treballs, el fragment d'esquelet localitzat junt a la 
primera muralla, s'estudiara també pera datar-lo i 
vare si pot donar alguna dada més sobre les restes. 
Des d'Amics de Vinares, destaquen que "amb 
aquests trossos de muralla coneixem més dades 
sobre el Vinares primitiu i ens fem una idea de la 
importancia que tenia en el context de !'epoca". Per 
aixe, es clau continuar amb aquestes tasques de 
recerca i que, ja finalitzades, les troballes tinguen 
la preservació escaient. 

¡FELICES FIESTAS! 
Y RECUERDE ... 

INSTALAMOS SUS ELECTRODOMÉSTICOS 

V G 
REPARACIÓN DE ELECTRODOMÉSTICOS 

INSTALACIONES DE GAS 

EN48HRS. 
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El PSPV dice que el PP no ha creado empleo y ha subido los impuestos en su 
primer año de gobierno 
Alsina dice que el ayuntamiento co ntrató un seg uro para el Día de la Bici po r indicaci ón de su grupo municipal 

Los socialistas de Vinarós han criticado que el equipo 
de gobierno no ha cumplido con su promesa electoral 
de general empleo y no subir los impuestos. El 
portavoz municipal socialista, Jordi Romeu, indicó que 
el paro se ha incrementado durante el pasado mes de 

mayo en 120 personas en la ciudad. Romeu aseguró 
que el próximo mes los vecinos verán repercutido el 
incremento del IBI cuando vayan a pagarlo, además 
de recordar que el PP al poco de acceder al gobierno 
municipal recuperó la tasa de basuras. 
El edil socialista reivindicó la construcción del colegio 
Jaume 1 o del segundo centro de salud, lo que 
generaría puestos de trabajo en su construcción y 
después una vez estén en marcha. También pidió la 
puesta en marcha de la totalidad de la ampliación del 
hospital comarcal, con lo que también se generarían 
nuevos puestos de trabajo en el centro sanitario. 
A todo ello, sumó la reivindicación de puesta en 
marcha del centro de día para personas dependientes 
y el centro especial de empleo del POU de Mangrano, 
que también generarían más puestos de trabajo. 
Por otro lado, el también edil socialista Guillem Al si na 

Adell se defiende de las críticas del PSPV 

El edil de Deportes, Lluis Adell, ha respondido a 
las declaraciones del edil del PSPV, Guillem Alsina 
sobre la contratación de un seguro el Día de la Bici . 
Adell lamentó que se hubiera hecho pública "una 
conversación de una comisión" e indicó que deben 
diferenciarse las pruebas competitivas de las 
populares, mostrando para ello la recomendación 
de la Agencia Valenciana de Salud. Este organismo 
indica, según leyó Adell, que "en los casos en que 
la asistencia sanitaria prestada en la red pública 

indicó que el ayuntamiento ha tenido que contratar 
un seguro para el Día de la Bici, cosa que no había 
hecho hasta que los socialistas advirtieron esta 
misma semana de la necesidad del mismo según la 
Ley de Tráfico. 

Día de la bici 
Por otro lado, el edil socialista Guillem Alsina indicó 
que el ayuntamiento tuvo que contratar un seguro 
para el Día de la Bici, cosa que no había hecho 
hasta que desde su grupo municipal se advirtió 
de la necesidad del mismo según la Ley de Tráfico. 
También pidió Alsina que el actual edil de Deportes, 
Luis Adell, se disculpara públicamente con la anterior 
concejala de Deportes, a la que se le acusó de realizar 
una dudosa cobertura en cuanto alas seguros de 
estas pruebas populares deportivas. 

a deportistas derive de un práctica recreativa, no 
competitiva y por tanto efectuada al margen del 
ámbito federativo, los gastos generados por la 
misma entran dentro de la cobertura asistencial 
pública del lesionado". Respecto a las disculpas que 
Alsina considera que deben pedirse a la anterior 
edil de Deportes, Maria José Ferrer, Adell lamentó 
que Alsina hubiera hecho públicos comentarios 
de una comisión, aunque consideró que no tiene 
porqué solicitarlo. 

Migjorn demana instar al Govern que inclogui en els comptes la rehabilitació de 
les platges del Fortí i Fora Forat 
El p roj ecte esta aprova t i ascendeix a 6 milions d 'euros 

l.'associació de ve'ins Migjorn de Vinarós ha sol·licitat 
als partits polítics amb representació a Madrid 

que presentin una moció conjunta per reclamar 
la inclusió, dintre deis pressupostos generals de 
l'estat peral próxim any, el projecte de rehabilitació 
de les platges situades al nord del port. El col·lectiu 
ve·inal va remetre el passat mes de maig un escrit al 
Servei Territorial de Costes, depenent del Ministeri 
de Medi ambient i Medi Rural i Marí, un escrit pel 
qual transmetia la seva preocupació pels possibles 
efectes que podria causar un fort temporal sobre 
el remodelat passeig marítim i aparcament 
subterrani. Així, sol·licitaven informació de l'estat 
del projecte de rehabilitació de les platges situades 
al nord del port, consistent en la construcció de 
nous espigons i aportacions de sorra a les platges 
del Fortí i Fora Forat. El president de Migjorn, 
Vicent Beltrán, que va compareixer al costat del 

vicepresident, Sebastia Fabregat, va explicar que 
des de Costes s'ha contestat al seu escrit, indicant 
que el pressupost de licitació d'aquest projecte 
és de sis milions d'euros. Fabregat va dir que en 
l'escrit de Costes es diu que aquest projecte es va 
aprovar definitivament per la Direcció general de 
Sostenibilitat de la Costa i del Mar al novembre de 
2011 i que la Declaració d'lmpacte Ambiental va ser 
publicada en el BOE del 20 de juny de l'any passat. 
Segons aquest escrit "el citat projecte esta pendent 
d'aprovació económica': Per aquest motiu Beltrán 
demana que els partits polítics amb representació a 
Madrid, PP, PSPV-PSOE, Bloc-Compromis i Esquerra 
Republicana, de forma conjunta demanin al govern 
central que aquest projecte s'inclogui en els 
pressupostos generals de l'any próxim. 

Esquerra Unida critica el balan\ d'un any fet pel govern local 
FJ,, ., 

El portaveu d'Esquerra Unida, Manuel Villalta, han 
criticat el balan~ que va fer !'alcalde, Juan Bautista 
Juan, del primer any de govern. Segons Villalta, 
l'equip de govern no ha fet política d'estalvi ni 
d'austeritat perque el deute després d'un any al 
consistori continua sent de 27 milions d'euros. 
Tam.poc s'ha dinamitzat segons Esquerra Unida la 
economia local ni s'han fet polítiques d'ocupació, 
com demostra, segons Villa Ita, l'augment d'aturats 
al municipi. També va lamentar que, tot i les 

campanyes realitzades, el mercat té un any després 
el mateix número de parades. 
Villalta també va ciritcar que Juan hagués dit que 
s'havien posat en marxa 94 punts deis 1 SO del 
programa electoral deis populars. "Diuen que no hi 
ha diners per invertir i, en canvi, ja han complert 94 
punts'; va ironitzar. Respecte al fraccionament de 
serveis anunciat pel regidor José Ramon Tárrega, 
Villalta va apostar perque aquests tornen a ser 
municipals i no gestionats per empreses privades. 



La primera 'Vi na ros Fashion Night' supera totes 
1 es expectatives 
Que Vinaros esta unit, viu i pie de creativitat 
es va poder constatar divendres a la 'Vinaros 
fashion night'. La primera experiencia a la ciutat 
d'aquest tipus, nascuda des de l'ambit privat i 
amb el suport de I'Ajuntament i I'Associació de 
Comerciants, va resultar ser un exit tal, queja 
tothom demana una segona edició. 
La crisi no podra entrebancar mai les ganes, 
la creativitat ni els lla<;:os de colaboracions 
desinteressades que es van unir perdonar forma 
a una nit que va tenir alguna cosa de magica. 
Un bon temps que va acompanyar, un ambient 
exquisit per tots els carrers, amb iniciatives molt 
interessants i per a tothom, la gran majoria de 
botigues obertes i bars i restaurants amb molta 
gent, van ser els ingredients que van donar com 
a resultat una vetllada molt agradable. 
Una iniciativa en la qual les botigues i locals 
adherits a la proposta, quasi un centenar, van 

obrir les seves portes de 20 a 24 hores, oferint 
descomptes i ofertes especials, amb l'afegit 
d'oferir diversió i animació en el carrer amb 
espectacles i actes pensats pera tots els públics. 
Activitats infantils, cambrers servint cava als 
clients, barres situades en diferents punts del 
recorregut, discjockeys, música jazz, grafitis, 
photocalls van ser algunes de les propostes que 
es van programar. La organitzadora, Isabel Lladó, 
va agrair a tots els comer<;:os i locals participants, 
a més de les col·laboracions desinteressades 
que van fer que la nit fos tot un éxit. També va 
agrair especialment el treball conjunt amb la 
regidoria de Comer<;:, I'ADL Maria Jesús Miralles 
i Miriam Martínez. De la seua banda, la regidora 
de l'area, Amparo Martínez, va destacar que els 
comer<;:os han donat una gran lli<;:ó de promoció 
i va assenyalar que moltes localitats han felicitat 
Vinaros per aquesta iniciativa. 

MAESTRAl 
Us oferim 

comsempre 
productes de 
la comarca a 
bons preus! 



Se casaron Luis Carlos y Paola Rndrea ell5 de 
junio. De parte de vuestra familia, nuestras 

más sinceras felicitaciones 

Penya Bar~a La Penya Bar~a com cada any pujant a l'ermita 
perdonar Gracies, pels tituls del Bar~ a 

Erem poquets pero bons 

El pasado sábado se presentó a la Dama de la Joventut 2012, Carla Martín Rulet, en un acto 
donde se despidió a la última dama de la Joventut 2010, Verónica Grau. R la presentación 

asistió el Rlcalde de la ciudad, Juan Bautista Juan, la concejala de Fiestas, Carla Miralles, y un 
buen número de concejales de la corporación además de familiares y amigos de ambas jóvenes 

Divertida celebración en el Duc de Vedome de cena 
especial por el 300 aniversario de su muerte La cena en el Ouc de Vendome de los quintos del 72 muy buen rollito 



Les herbes de Sant Joan tenen salut pertot l 'any 

Bany de Sant Joan, salut per tot l 'any 

Qui es pentina per Sant Joan no te polls en tot l 'any 

La nit de Sant Joan la més curta de l'any 

La qui es gronxa per Sant Joan aviat troba galant 

Sant Joan alegria de xics i de grans 

Sant Joan patró deis tontos i deis qui .el f n 

Sant Pere i Sant Joan, a la una van,Sant Joan ens amenac;a 
i Sant Pere ens treu de casa 

De Sant Joan a Nadal mig any cabal 

Per Sant Joan la sardina mulla el pa 

Esquila el gos per Sant Joan si vols que passe un bon any 

Les flames del foc de Sant Pere cremen el mal de quimera 

Entre Sant Joan i Sant Pere la millor pesquera 

Qui a Sant Pere vá i no torna l 'endema pel juliol ha de 
tornar 

Del juny enlla el dia comenc;a a escurc;ar 



Curs Coneixements d'habilitats 
personals i socials" 
El divendres, dia 8 de juny, es va donar informació sobre el curs 
"CONEIXEMENTS D'HABILITATS PERSONALS 1 SOCIALS'; que s'esta fent 
a Creu Roja i que esta subvencionat pel Ministeri d'Educació. Van assistir 
la regidora de Benestar Social de I'Ajuntament, Na Marcela Barbé, el 
coordinador de Servicis Socials, N'Antonio Valenzuela, i Na Cristina 
Montañés, técnica de Formació de Creu Roja de Castelló. 
Aquest curs esta dirigit a persones adultes amb necessitats educatives 
especials i s'esta fent a Vi na ros, La vall d'Uixo i Castelló. 

Retrobament deis alumnes del Liceo Quijote nascuts el1972 
Emotiu retrobament deis alumnes del Liceo Quijote 
nascuts al 1972 i companys de curs durant 1978-
1986. Després de 25 anys sense retrobar-mos, les 
anécdotes i records comentats durant el sopar 
ens van fer viatjar com si ahir sigués, a una etapa 
molt important de la nostra vida on l'educació ens 

aniría modelant com a persones. Desde aquestes 
línies, reconeixer el treball dut a terme per tots els 
profesors que vam tindre durant aquestos anys, 
M• Carmen Moya, M• Ángeles Folch, M• José Buch, 
José Manuel Borrás, Pilar Montserrat, Te re Aragonés, 
Rosario Miralles "Charo': Carmen Torres "Cachín': i al 

Cocemfe Maestrat aplaude la revisión de las tarjetas de 
estacionamiento de las personas con discapacidad en Vinaros 

La Asociación de Personas Discapacitadas 
Cocemfe Maestrat aplaude la rápida actuación 
del Ayuntamiento de Vinaros en la revisión de las 
tarjetas de estacionamiento para personas con 
discapacidad, que persigue evitar que se haga un 
mal uso de éstas por parte de personas que no 
cumplen los requisitos. 
Esta actuación responde a la propuesta expresada 
por la entidad que propuso esta medida en la 
reunión mantenida en las dependencias de 
la Policía Local para evitar situaciones de uso 
indebido. En la reunión asistieron las concejalas de 
Gobernación, Mar Medina, la de Servicios Sociales 
y Discapacidad, Marcela Barbe y el responsable de 
la Policía Local, Félix González, donde transmitimos 
la preocupación del colectivo por atajar situaciones 
irregulares en el uso de tarjetas de aparcamiento 
para personas con la movilidad reducida. 
De este modo, se han observado 120 casos de 
480 revisados en total que no han aportado la 
documentación requerida por el Ayuntamiento, 
según fuentes municipales. No obstante, se ha 
otorgado un plazo para que los afectados presenten 
la información solicitada. Por otro lado, desde el 
Ayuntamiento también han anunciado que los 
técnicos municipales llevarán a cabo también una 
revisión de las plazas de aparcamiento reservadas 
en toda la localidad. 
Manolo Celma, presidente de Cocemfe Maestrat, 
ha asegurado que este tipo de actuaciones 
contribuyen a un mejor control de los recursos 
existentes para el colectivo: "Es importante que los 
recursos dirigidos a las personas con discapacidad 
estén supervisados para que no se puedan dar 
situaciones irregulares, y tanto Cocemfe Maestrat 
como Cocemfe Castellón y Comunidad Valenciana 
están proponiendo a las administraciones públicas 
actuaciones para asegurar que las plazas reservadas 
sean utilizadas por las personas que cumplen los 
requisitos para ello, como la incorporación del 
holograma en las tarjetas ·que decidió hace unos 
meses el Ayuntamiento de Valencia y que en el 
de Vinaros también recogió nuestra petición de 

Tarjeta donde se puede ver el anagrama 

poner el anagrama en la tarjeta y que actualmente 
ya se han cambiado todas las tarjetas por la nueva 
con anagrama, y que las tarjetas se revisaran cada 
cinco años y no cada diez años como hasta la 
fecha se revisaban. 

director del centre Don Agustín Comes). 
Agrair tanta tots el asistents com als que per uns o 
altres motius no van poder asistir, aben segur, que 
en anys veniders tots tindrem un altra oportunitat 
pera recordar vells temps. "On hi ha educació, no 
hi ha distinció de clases': (Confucio) 

LA ASOCIACION ESPAÑOLA CONTRA EL 
CANCER, Junta Local de Vinaros comunica 
a sus socios y publico en general, que el 
próximo sábado 07 de julio de 2012, 
como ya viene siendo habitual y de forma 
gratuita, tendrá lugar en el local de la 
Asociación situado en la Travesía San 
Vicente, no 3 - 1 o la CONSULTA de revisión 
de la piel que realizará la Dermatóloga, Dra. 
D. a Isabel Hernández; en horario de 1 0'30 
a 13'30 horas. Todas aquellas personas 
interesadas en acudir a la misma, rogamos 
se pongan en contacto con nosotros a fin 
y efecto de concertar la correspondiente 
cita; llamando al Teléfono Móvil de nuestra 
Psicóloga Marta 670.629.345; de lunes 
a viernes y en horario de mañana de 1 O a 
13 horas, o bien al Teléfono 964.451.629, 
de miércoles a viernes de 1 O a 13 horas 
(mañanas) y de 15 a 17 horas (tardes). 

Travesía Safón, 1·3 



www. veterinariosanfranciscovinaros.corn 

C/ San Francisco, 65- Vinaros 
Tel.: 964 45 11 50 
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EL SERVOL'' 
Por Salvador Quinzá Maop 

Todo cuento comienza de la siguiente forma: "Érase una vez .. . " Este grupo musical y muy 

conocido en nuestra ciudad, cual es "LOS TIGRES DEL SERVOL", se iniciaron de una forma 

modesta con tan solo 4 componentes, y en la actualidad son un total de 12 + 1, lo que 

representa una gran rondalla que hace que disfruten las gentes que los ven y escuchan. 

Para que los conozcan un poco mejor, dentro de uno de sus ensayos, con los sonidos de 

fondo de laudes, guitarras, bandurrias, percusiones y "raspa", vamos a hacer el intento de que 

nos contesten a nuestras preguntas. 

Manolo, cuando se formó el grupo vuestro? 
Pues fue en el año de 2006, lo cual quiere decir, que llevamos ya seis años 
actuando por todos los pueblos de nuestra comarca. 

¿Como fue vuestra fundación? 
Pues nos reuníamos cuatro de nosotros en el Centro Aragonés para 
actuar con su rondalla, y pensamos que podríamos formar un grupo 
que pudiera interpretar piezas de toda clase, aparte de las jotas que ya 
sabíamos e interpretábamos. 
¿Cuales fuisteis los fundadores? 
Fuimos cuatro: Javier Herrero, Federico Jover, More y yo mismo, pero me 
agradaría Salvador, que preguntaras al resto de fundadores. 

Pues vamos por Javier. ¿Qué clase de música interpretabais al principio? 
Pues por supuesto las "jotas" que ya interpretábamos en el Centro 
Aragonés, luego añadimos: canciones de tuna, pasodobles, corridos, 
rancheras, canciones sudamericanas, cha, cha, chas, canciones populares 
y un largo ect. Piensa que hemos llegado ha realizar actuaciones de hasta 
2 horas. 

Federico ¿De cuantas piezas consta vuestro repertorio? 
Pues la realidad es que es muy amplio, podríamos tener hasta SO piezas 
diferentes, pero quiero decir, que tenemos aparte piezas, las cuales hemos 
rectificado la letra, e inclusiva parte de música adaptándola a "los Tigres': 

More, ¿Cuelas han sido vuestras actuaciones durante este año? 
Pues me lo pones difícil, ya que han sido muchas. Te diré las que recuerdo: 
en la ermita de Vinarós, en cumpleaños, en la presentación de las jornadas 

DOL<;OS i SALATS 

de la "fideuá de Vinarós'; en Cal ig, Salsadella, al "Pregó" de Castelló. 
Estamos ensayando en la actualidad, para la actuación en las fiestas y la 
que haremos con el gimnasio "Gentsana". 

Federico, ¿Porqué 12+ 1 sois los componentes? 
Teóricamente es así, pero no en la realidad ya que es muy difícil que en 
todas las actuaciones nos podamos juntar todos juntos. Estamos abiertos 
a posibles incorporaciones. 

Manolo, ¿todos los componentes sois de Vinarós? 
No hombre, somos internacionales. Entre los 12+ 1 podrás encontrar a 
componentes de 
Vinarós, Arta na, Barcelona, Gllig y de "tot el món" ..... 

Javier, ¿Cuál es el lema de los "Tigres"? 
"Si natros ho passem bé, la gent ho passa bé" 

¿Deseáis anadir algo para finalizar la entrevista?. 
Manolo. Los donativos que nos dan por nuestras actuaciones, descontados 
los gastos que tenemos, van para "Cocemfe'; concretamente en la ayuda 
del deporte adaptado. 

Pues por mi .parte, nada mas. Con mis oídos "cargados" de música .. ,cantos 
y demás, después de agradecer a los "Tigres" con mi fuerte voz de 
"tenor" las atenciones que han tenido conmigo para el "Diariet'; salgo 
a la tranquilidad y la paz de la calle, donde poco a poco encuentro la 
normalidad. 
Muchas gracias 'Tigres'; y muchos éxitos. 

Avgda.llibertat, 5 ·Tel. 964 45 69 51 • VINAROS 





resident de I'Associació Cultural A mies de Vi na ros 

Vi na ros ha deixat perdre molt de patrimoni durant més important és que s'ha fet. 
la seua historia ? 
Com totes les ciutats mediterranies on la 
construcció i l'urbanisme ha primat sobre la 
sensibilitat cultural i patrimonial, desgraciadament, 
Vinaros ha deixat perdre practicament tot el seu 
patrimoni. Com a poble mediterrani, potser hem 
concedit molta més importancia al folklore, que la 
té, pero al hora, potser hem descuidat altres coses, i 
el nostre patrimoni n'és una. 

Per si es localitzava que? 
Per si es trobava alguna cosa que ens aportés més 
proves sobre la ubicació de l'antiga església. Hi ha 
varies opinions d'historiadors locals sobre on esta 
situada aquesta església. Una, la situa enfront de 
la pla\=a Jovellar i una altra al carreronet que hi 
ha entre I'Ajuntament i el carrer Major. Una altra 
teoria di u que hi ha una església romanica al carrer 

de Sant Joan. Tenim molt 
Més que altres ciutats? . 

"De vegades ens hcm sentit un 
incordi per als polítics, i no és 
mai la nostra intcnció. Només 

d'interés en que s'excave la 
plac;:a parroquial. A Vinaros esta situació s'ha 

agravat més que en altres 
localitats perque, en la meua 
opinió, les nostres autoritats 
municipals no han tingut, des de volem que es cumplisca" 

1 com que hi havia una 
petició per instalar el gas, 
vam demanar per instancia 
que si apareixia alguna cosa 

fa molts anys, una sensibilitat en 
este aspecte. Cree que som una 
de les ciutats més desgraciades en este sentit de 
tota la costa. Altres ciutats han perdut patrimoni, 
pero també n'han restaurat. En canvi, a Vinaros hi 
ha hagut una gran destrucció de patrimoni i no ens 
queda practicament res. 

Tanta responsabilitat tenen els polítics? 
Total i absoluta. Que ho assumisquen o no és 
una altra questió, pero la responsabilitat és 
evidentment política. El ciutada no pot estar tot el 
dia ambla pancarta al carrer. 

És compatible l'urbanisme modern amb el respecte 
pel patrimoni? 
Naturalment que ho és, pero llavors potser el 
procediment seria molt més costós. Les coses es 
poden fer ben fetes. En tenim un exemple recent. 
A la pla\=a parroquial s'havia d'instalar la linia de 
gas i abans de fer-ho, s'ha r~alitzat una cata previa, 
com ha de ser. Nosaltres ho havíem demanat per 
instancia perque en teníem molt d'interes, pero el 

1 - ~ 

ens avisaren. 

1 s'han trobat coses molt importants 
Si . Al fer la primera cata, va aparéixer una primera 
muralla. En un principi pensavem que era molt 
posterior, que es tractava d'un llen\= d'artilleria 
que servia per defensar-se deis carlistes i tancar 
!'entrada de l'església. Pero després l'arqueoleg 
ha determinat que podria correspondre a part 
de la portalada del segle XVII. Després es va 
localitzar part de la muralla medieval, i una altra, 
molt important, que podria correspondre a una 
portalada del segle XVI, amb pedra molt ben 
treballada. Si s'ha fet la cata i es constata, ja tenim 
un element historie més diagnosticat. Depén de la 
sensibilitat del polític que estes coses es porten a la 
practica o no. Allí han hagut fins a cinc actuacions 
anteriors i ningú havia dit res. Al mateix temps que 
aixo, ara, s'ha fet bé, s'han fet moltes coses mal 
fetes, per exemple al case antic i béns d'interes 
cultural, on és requisit previ fer una cata previa. 
D'haver-se fet bé, la meitat de coses que han 
desaparegut i no ens hem enterat encara hi serien. 

La muralla medieval ha d'estar pels quatre cantons 
de Vi na ros, pero no tenim quasi cap dada. 

Us heu sentit alguna vegada un incordi per als 
polítics? 
Si, i és una sensació que no és agradable. No 
ho és perque no tenim la pretensió de ser
ho, sino simplement de que es cumplisca. 
Desafortunadament, a Amics de Vinaros se'ns 
ha catalogat com un grup de fatxes, o molt 
de dretes, tot i ser una associació molt oberta. 
Afortunadament esta percepció ja esta superada, 
pero així i tot ens hem sentit coma una associació 
que molesta o incordia en estos temes, sobretot 
perque ens cansavem de fer instancies que no ens 
contestaven. 

Continuen tenint esta percepció? 
Almenys en este periode de legislatura hem 
tingut més bona resposta per part deis dirigents 
municipals. Abans era habitual no contestar les 
instancies. En vam presentar moltes, per exemple, 
per a que se'ns digués on estava i en quines 
condicions la bandera que haviem restaurat o 
els cuadres de Puig Roda i no se'ns va contestar. 
Segurament perque no estaven guardades en les 
millors condicions. 

Ja saben on estan? 
Hem pogut ja visitar els magatzems municipals 
i els hem localitzat, pero en males condicions. Els 
cuadres de Puig Roda, per exemple, estaven a un 
magatzem municipal apilats i sense cap tipus de 
protecció. Tot aixo, ara, ja s'ha solucionat. 

És que no existeix cap inventari? 
No, no n'hi ha. 1 fa deu anys que insistim que és 
absolutament imprescindible que es face un 
inventari municipal deis béns culturals. Si no n'hi 
ha, és imposible detectar les perdues. Pero no el 



tenim, tot i que estic segur que no costa tant fer-Io. 
Hi ha inventari de tot, excepte deis bens culturals. 
Este també és un exemple de que les autoritats 
municipals deis últims 50 anys no han tingut cap 
sensibilitat de cara a preservar este patrimoni. 

cxP d ;Zan:r ~}t L ~¿-:-:,'4~ 
molt bé que s'inverstisca en poblacions com 
Onda, Morella, Alcala, Cervera o Peníscola, pero 
si tots juguem, juguem tots. Que no n'hi ha dret 
que, per exemple, els que estan més a prop de la 
capital tinguen més inversions. 1 que ja és hora 
d'emprendre este tema d'una manera sistematica. 

1 els va convencer 
Veurem algun dia un museu a Vinaros? 
Estic convenc;:ut de que si . La impresió 
que em dona l'actual alcalde és 
que durant aquesta legislatura té la 
intenció de fer un museu. La percepció 
que tinc, per les converses que hem 
tingut quan hem parlat del tema, és 
que el museu és un deis seus objectius 
prioritaris en el terreny de la cultura. 

"Les coses es poden fer ben fetes 
i en tenim un exemple recenten 
la instal·lació del gas a la plac;:a 
parroquial, on s 'han fet les cates 
corresponents" 

Es va arribar a l'acord 
de que enguany es 
firmaría el conveni, 
en el qual Diputació 
i I'Ajuntament 
invertiran la 
mateixa quantitat. 
1 amb aixo s'iniciara 

Segurament tenen algun lloc per 
suggerir 
La ubicació del museu hauria de ser el Grupo de 
Baix. Al nostre entendre aixo no té volta de fulla. 
A no ser que es face un nou edifici. Pero com 
el temps de les vaques gordes ha desaparegut 
definitivament i és molt difícil fer un nou espai, el 
lloc idoni cree que és una reordenació de l'antic 
col ·legi Sant Sebastia, per que aculli gran part 
d'este museu i que una altra part estiga també 
a l'ermita. Es a dir, que lo ideal seria tindre dos 
museus. 1 cree que els tindrem. 

Dos museus? 
Amb tematiques diferenciades. L'ermita té moltes 
sales desocupades on es podría posar un centre 
d'interpretació del camp i de l'iberisme. Es podría 
exposar allí tot lo iber i lo rural de Vinaros i, al 
Grupo de Baix, arts de tot tipus i un museu de la 
mar. Serien el centre d'interpretació del camp de 
Vinaros i el centre d'interpretació de la mar de 
Vi na ros. 

Té Vi na ros suficient material interessant? 
Si . Pero este argument, el de la falta de material, 
també ha estat utilitzat per no fer-Io. És a dir, si 
repeteixes permamentment que no hi ha suficient 
material per fer un museu, estas dient que no hi 
ha necessitat de tindre'l. Cree que s'ha amagat la 
necessitat de fer-Io dient que a Vinaros no hi ha 
res. Pero a Vi na ros hi ha moltes coses interessants 
per ubicar a un museu. En primer lloc, tot el que 
té Amics de Vinaros, exceptuant els llibres. El 
patrimoni de l'associació és el patrimoni del poble 
i el dia que hi haja un museu, allí estara exposat. 
És ciar que hi ha material per exposar a un museu. 
No sera el museu de Castelló, pero tampoc el de 
Castelló és el Museu del Prado. Sera el museu de 
Vi na ros. 

Moltes coses procedents de donacions 
Donacions de particulars que bonament aporten 
coses de valor, i si no n'aporten més és perque 
saben que no poden estar exposades al públic 
de manera permanent. Aixo em sap molt de greu. 
1 si hi hagués un museu, estos objectes podrien 
estar exposats amb la informació de qui ha fet 
l'aportació. 

L'Ajuntament i la Diputació han acordat recuperar 
el poblat iberic del Puig, una antiga 

la campanya 
d'excavació. Pero 

fins i tot esta quantitat es podría incrementar 
perque també la Fundació Caixa Vinaros hi podría 
participar, i també estem pendents de la posible 
aportació d'una personalitat que podría aportar 
una altra part. El que esta ciar és que enguany es 
traslladara la creu del calvari i que l'any que ve es 
faran dos campanyes d'excavació. 

Ja esta decidit on es traslladara la creu? 
L'alcalde té dos posibles opcions. Una, traslladar
la a l'hera de l'ermita, un lloc que considerem 
idoni. L'altre ésa un terreny d'un particular que no 
posaría impediments. Esta opció potser requeriría 
de més tramits. 

Quan podría ser visitable el poblat iberic? 
Cree que en un termini de tres anys seria factible 
concloure els treballs. Només cal determinació. 
El que falta per excavar es el més important del 
poblat. 

S'ha parlat també de fer una ruta iberica 
És un projecte a més llarg termini tindre una area 
iberica entre poblacions properes en un radi de 
pocs quilómetres que a nivell turístic nacional 
tindria molt d'interés. Es podría fer una ruta iberica, 
amb complements i creant sinergies en altres 
aspectes molt interessants. 
Cal orientar des d'un punt de vista de futur la 
planificació cultural. Aquí mai s'ha fet un pla 
cultural a mitja o a llarg termini, i aixo fa falta . Seria 
prioritari fer un pla cultural de la mateixa manera 
que es fa un pla urbanístic, plantejar-se que es 
pot fer per al futur cultural del poble, tindre un 
projecte. 

Que li sembla la ubicació de l'arxiu historie a la casa 
de la cultura? 
Opinar d'algunes coses actualment pot ser injust. 
Si hagués sigut fa uns anys, en una altra situación 
económica, m'hagués paregut que es podría haver 
ubicat en altres llocs. 

A la Casa Ayguals, per exemple 
Fa molt de temps que diem que s'ha de fer alguna 
cosa en la Casa Ayguals. Ja portem quasi un any 
de legislatura i continua sent un bé protegit 
que esta caent i no es prenen les mesures que 

legalment s'haurien 
reivindicació de l'associació que 
presidix 
Este es un tema que portem al cor. 
De ben menuts, alguns membres 
de l'associació vam fer les primeres 
"paletades" al poblat. Enguany 
vam posar sobre la taula aquesta 
reivindicació quan vam anar a la 
Diputació per parlar de la seua 
participació al premi Puig Roda. 1 

"Estic conven<;ut que Vinarós 
tindra dos museus o centres 
d'interpretació, un al Grupo de 
Baix i 1 'altre a dependencies 
de !'ermita, amb tematiques 
diferenciades" 

de prendre. 

Un bé 
propietat 
l'església ... 

protegit 
de 

El propietari és 
l'església, si, pero 
I'Ajuntament té 
la seua part de 

!'alcalde va dir que si es feia, l'ajuntament aportaría 
la mateixa quantitat que la Diputació. Vaig insistir 
molt allí amb l'argumentació de que em sembla 

responsabilitat. A la 
seu de la nostra associació, quan teniem la fac;:ana 
en males condicions I'Ajuntament ens van enviar 
com pertoca una carta demanant que es restaurés 
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la fa<;ana, i nosaltres ho va m fer. 1 soma una casa que 
no es Bé d'lnterés Cultural. En canvi, la Casa Ayguals 
ho és, esta protegida per llei i I'Ajuntament ha de 
requerir a la propietat que ho arregle o bé que ho 
face el mateix ajuntament i després cobre la factura 
a la propietat. Em consta que el consistori ha fet 
requeriments de que ho arregle, pero el propietari 
perlo que es veu, no ho ha adequat. 

membres de l'associació, ens ha obert la possibilitat 
de plantejar-ne un altre de molt ambiciós. 

Ens pot avan<;ar alguna cosa? 
Hem utilitzat la base de la enciclopedia i l'hem 
convertit en un gran diccionari virtual, una Vinapedia, 
és a dir, una enciclopedia viva, a modus Wikipedia, 
pero exclusivament de Vinaros. Amb un programa 

On creu que pot estar 
el problema? 
Sincerament, cree que 
la problematica de la 
Casa Ayguals és tota 
económica. A més a 
més allí hi ha un PAI 

"La rccupcració del poblat 
ibcric és un tema que portem 
al cor. De ben menuts, alguns 
membres de 1 'associació va m 
fer les ptimeres "paletades" 

que permet incorporar conceptes i afegir 
coses, aportacions particulars enviant un 
missatge als webmasters, que seran cinc 
historiadors. Al final de cada mes aquests 
historiadors comunicaran a la junta les 
incorporacions o modificacions que cal fer. 
El projecte esta fet en un 65%. 

que desconec en quina 
situació es traba pero que afecta d'alguna manera 
a les cases colindants. Suposo que és un lloc on hi 
juguen molts interessos. 

De restaurar-se, per a que podría ser utilitzada la 
Casa Ayguals? 
Seria ideal com a segona biblioteca. L'actual té una 
utilització del cent per cent, pero ja s'ha quedat 
menuda. L'actual podría continuar sent com és i la de 
la Casa Ayguals podría ser universitaria o d'un nivel! 
superior. També podría albergar l'arxiu municipal 
i l'arxiu eclesiastic. Cree que donaría un impuls 
cultural a la zona de la platja. L'important, al final, és 
que s'arregle i done un servei al poble. 

L'associació també té una web molt 
completa 
Amb 45 !libres de Vinaros digitalitzats i les 
publicacions de Fonoll que, per cert, s'enlla<;aran 
també ambla Vi na pedía. Ésa dir, que hi haura molts 
links dins de cada concepte que es vullga buscar. 
Es podra consultar, vía web, quasi cada aspecte 
de Vinaros. 1 aixo sera de malta ajuda a estudiants, 
historiadors, investigadors o periodistes. És un 
projecte ilusionant i molt laboriós pero que molt 
aviat, potser en uns dos mesas, sera una realitat. 

Veurem algun día I'Arxiprestal totalment restaurada? 
Honestament, cree que no. Encara que és cert que 
amb La Llum de les lmatges, hi haura actuacions 

S'esta debatint sobre l'entorn de la 
zona del convent de Sant Francesc 

"L'associació nccessita 
molt importants. Ara 

un tenim l'oportunitat 
Ho d'avan<;ar molt en este 

terreny. 1 !'apertura 
de carrer que planteja 
l'ajuntament per a·lllarla 

El que es va fer amb el convent va ser 
una gran salvatjada. El convent de 
Benicarló tenia menys valor que el 

local social en condicions. 
considero imprescindible'' 

nostre, i així esta el de Vinaros i així el 
deis nostres ve'lns. Pero una vega da feta la destrucció, 
el que no pot ser és tindre un lloc abandonat tal com 
esta ara. Allí ha d'haver alguna cosa que record e que 
allí estava el convent, i després reordenar la pla<;a de 
la manera més estética. 

S'ha apuntat que es podría fer un concurs d'idees a 
nivell nacional 
Em sembla bé fer un concurs d'idees, pero no cal 
que siga d'abast nacional. A Vinaros hi ha molts 
arquitectes. 

Estan treballant en alguna cosa relacionada amb el 
convent? 
La documentació més important de tota Espanya 
sobre un convent de franciscans és la del de Vi na ros. 
Tenim tota la historia documentada, 
el día a día, els manuscrits deis 
dietaris des del seus inicis a la 
Biblioteca Nacional. Ho va trabar un 
historiador local, que ha revisat tota la 
seua historia del que va ser el centre 
de la vida urbana, administrativa 
i municipal de Vinaros. A finals de 
l'estiu presentarem la historia del 
convent de Sant Francesc de Vi na ros. 

La enciclopedia d Vinaros, de 
Rarnon Redo, rnarcilra un abans i un 
després? 
És un treball impressionant de Ramon 
Redó. La enciclopedia de Vinaros de 
la A a la Z. Ni més ni menys que 3.000 
pagines que també hem digitalitzat, 
amb més de 3.000 imatges de Vinaros 
i personatges vinculats en la ciutat. 
La presentem tal com el seu autor 
l'ha fet, amb més de 5.000 entrades 
relacionades en Vinaros o conceptes 
de búsqueda. Pero este ·projecte, 
que hem mantingut tal com l'ha fet 
Redó, amb algunes aportacions de 

és també una bona idea 
i cree que quedara un lloc molt agradable. 

Té alguna cosa en ment que sent que ha de fer 
realitat sent president? 
L'associació necessita un local social en condicions. 
Es la meua il ·lusió. Ho considero imprescindible. 
Som una entitat cultural i d'estudi i hauriem de 
tindre una biblioteca literaria i una d'historica en 
condicions, amb una sala de juntes i de reunions 
també en condicions i una sala d'exposicions que 
puga albergar un cert contingut. 

Hi ha JOVes interessats en la historia local? 
N'hi ha, pero molt pocs. La pedrera esta mal pera tot, 
no només pera la historia local. 

1 així .. . com veu el futur d'Amics de Vi na ros? 
Estic conven<;ut que Amics de Vinaros és 
immortal. Ja hem passat per epoques bones i 
molt dolentes, i aquí estem. Ara, considero que 
ens trobem en en un bon moment. 
Estarem vius i tindrem patrimoni mentre els 
vinarossencs no perguem el sentit de tribu. 1 
si algún día ho fem, deixarem de ser poble. No 
podem deixar mai de ser la tribu vinarossenca. 
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Miguel Pau Juan: 

"!!lia~~a~ a Pe.J ct?tl/7Za!Ulett Jiu r¡ue ef COA ~de " 
X.Fiores 

Fa més de 30 anys es va incorpo rar a la gran fam íli a de l Grup Fo lkl6r ic Les Camaraes 

"per provar'', amb Ma ri sin Ma rcos com a mest ra, la persona que el va fer debutar. Des 

d'a les ho res, a Mi guel Pau Ju an, mo lt co negu t com Rochil o Míchel, no ha fet més que 

aug mentar- li la pass ió pel Grup Fo lkl6r ic. Tant, que a més de de lect ar-nos am b les 

seues part ic ipacions, ara és ell mateix el que se n'ocupa, j untament amb Pepi Ferra, la 

se ua parell a de ba ll , d 'e nse nya r aquests ba ll s a una nombrosa ped rera, el fu t u r de Les 

Ca maraes. Que aq uests cone ixements arriben a conve rtirse t ambé en un sent iment per 

aquests futurs ba ll adors, se ra la clau de la d'una et erna vida pe r al nostre Grup Folk l6ric 

més arrelat , est imat i adm irat . 

Com vas decidir formar part de les Cama raes? 
A l'any 80 em vaig apuntar a Les Camaraes, la coral 
Garcia Julve i al basquet. A casa sempre hem sigut 
molt de la festa . El meu pare tocava la guitarra, 
!'acordeón ... on hi havia festa, estava el l. A mi 
bai lar m'agradava de menut, pero realment em 
feia vergonya, era tímid. Ja saps, els xiquets solen 
ser de vegades cruels i deien que bailar era cosa 
de xiquetes. Fins que, amb els anys, em vaig treure 
la vergonya de sobre. Vaig dir-me: "si m'agrada, 
m'agrada': i em vaig apuntar. Em va convencer 
Armando Rodiel. 

Jade gran 

Pero sou una familia nombrosa 
Al voltant de 60 components entre rondalla i 
balladors i uns 30 menuts. Si, som una bona familia . 

Fa pocs anys, el president, Gaspar redó, va anar per 
les escoles a buscar més pedrera 
1 els resultats van ser immediats. Tenim els xiquets 
que tenim en gran part gracies a aixo. Vam pensar 
en motivar els xiquets a través de les escoles. 
Després els agrada, s'ho diuen entre ells i llavors la 
familia augmenta. Aixo és el que ha passat. 

Que sents quan bailes 
(Fa un silenci) Sé el que la gent vol. Quan bailo, 
sempre observo al públic intentant esbrinar que 

També als xiquets 
En aixo estem. Els xqiuets posen moltes 
ganes i aixo et dona moltes forces de 
cont inuar. Són molt agra"lts amb Pepi i amb 
mi. Estem molt contents, perque relament 
ho viuen. Tenim el futur garantit, hem fet un 
gran pas endavant en este sentit. 1 esperem 
que aixo no canvie. 

Fins a quan et veus ballant? 
No t inc cap dubte. Sera fins que el cos 
aguante. 

Alguna actuació que recordes especialment? 
Sempre recordaré l'actuació del dia del 
IV Centenari a l'ermita. Va ser un dia d 'un 
sentiment molt especial. Va ser una de les 
poquíssimes vegades en la historia que Les 
Cama raes van actuar per Sant Sebastia. 

Quan actueu fora de Vinaros, que us diuen? 
Les Camaraes són molt estimades a la 
comarca. Tenim una influencia andalusa i 
aragonesa als nostres balls que, ambla gracia 
vinarossenca, agraden moltíssim a tothom. 

Tenia ja 18 anys. Llavors no hi havia xiquets a Les 
Camaraes, només hi havia homes, tot gent gran. 1 

l'any 90 el meu pare es va apuntar a la rondalla,just 
quan es va fundar. Perque abans deis 90 van haver 
molts anys en que Les Ca ma raes no tenia rondalla i 
havíem de bailar amb la música d'un radiocassette. 

volen en cada moment. Es el mateix que jo vull'-......,.-r-~---• ...,.-= ·· 

Tenies alguna cosa especial? 
Les coses si no les proves, no les saps. Quan ho 
vaig provar, vaig saber que m'agradava moltíssim, 
que era "lo meu': Marisin Marcos va ser la que em 
va ensenyar. Recordo perfectament quan em deia 
que fés un determinat paso un altre. Vaig aprendre 
prou rapid, perque m'encantava. 

1 el dia del debut? 
Recordo que Marisín em va dir que ja estava 
preparat i que havia de bailar, quan jo ia la 
sensació que encara no estava prepa que 
encara tenia moltes errades. Tenia uns lons 
de pana fina negres, no tenia més roba. Me s vaig 
tallar, vaig agafar una camisa blanca i em vaig 
posar a bailar. 

El local es adecuat i té les condicions o milloraries 
alguna cosa 
Sempre hem assajat aquí. Han canviat algunes 
coses, com el terra, les manises ... pero el 
nostre espai d 'assa ig de sempre. Hem 
Grupo de Baix durant el temps que 
algunes obres, pero sempre hem 
local de Les Cama raes i ens agrada. 

Quin futur veus al 
'pedrera' 
Des de fa més de 
Es una molt bona 
molt poca aeJ~illl 
el motiu. A Les 
hagut anys que 
temporades en 

que es transmeti quan estic com a públic. Bailar 
a gust, somriure, sé el que a la gent li agrada i ho 
dono. Sento moltissima satisfacció. Es com un 
éxtasi. Ralment és un moment que m'omple. 

Teniu molt d'exit en les vostres actuacions 
La gent és molt agra·ida. Les Camaraes són un 
sentiment. Igual que Sant Sebastia. 

Heu incorporat alguna cosa nova estos anys al 
ball? 
Els balls s'han anat pu lint al larg deis anys. 
Personalment m'agrada quadrar-los, t inder-ho tot 
estudiat. M'agraden les coses ben fetes i sóc una 
mica perfeccionista en este sentit. 1 aixo és el que 
intento t ransmetre 



21 1 



El vinarocense Daniel Guimaraens y la egarense Sandra Montilla 
llevan _s:asi un año dando la vuelta al mundo en un pequeño velero 
haciendo realidad un sueño de la niñez 

Tenía Daniel 12 años cuando su hermano mayo r, Fernando, le dejó un li b ro que le 

recomendó leer: "Felicidad en la mar". Trataba de un a famili a fran cesa qu to-t ·teo\r~:>-l.¡.u~~:'..:--...... ,""'!"" 

desde Francia hasta Tahití. La hi st o ri a le dej ó t al hue ll a que desde entonces siempre 

tuvo aparcado en algún lu ga r de su mente la idea de hace r un viaj e se mej ante. 

Hast a que, un b uen día, se lo p ropuso a su pareja, Sand ra, y e ll a aceptó. 

Tras prepararse y adquirLr un barco ad ec uado a su pres upuest o, ll egó e l mome nto 

d e d-ej-ar at rás un a có moda v id a pa ra em pezar a cumg lir e.st e- des-e6 v ital. Dan i_ 

era abog ado y t enía un despac ho propi o en Ba rce lona que le fun cionaba mu y 

bi en. San dra era ma estra y t rabaj aba como ta l en un co legio de Ed ucac ión Infant il . 

Prec isamente lo má s d ifícil de dec idirse a iniciar el viaj e fue dej ar sus res pec ti vas 

profes ion es. Pero lo hi cie ron . Y desde agosto de l año pasado navegan por los 

tró pi cos cumpli en do est e sueño. Sa li eron en agost o de 20 11 de Ba rce lona. Vinaros 

fu e su p rim era esca la y donde Da ni el paró a sa ludar a su familia . Ahora, casi un año 

d esp ués y tras haber cruzado el At lán ti co, se enc uentran en Venezue la, lo que les 

ha pe rmi ti do conecta rse a internet y contestarnos amab leme nte . A p ri ncipios de 

agost o v isitarán a la fam ili a de Dan iel y, después, reemp renderán su v iaje. 

¿Cómo se decide hoy en día dejar una vida cómoda, 
y en tierra firme, para embarcarse en una aventura 
como ésta? 
La decisión no era fácil pero considerábamos que 
los sueños deben intentar cumplirse antes de que 
las circunstancias de la vida te lo impidan. Las 
circunstancias en ese momento nos permitían 
hacerlo ya que teníamos un dinero ahorrado, 
aunque no demasiado, · y todavía no había 
compromisos familiares, ya que no tenemos hijos. 
Pensamos que había que hacerlo en este momento, 
porque después seguro que la vida nos hubieran 
complicado mucho el plantearse acometer un 
viaje así. Siernpre dicen que lo más difícil de un 
viaje de este po es uir de las 

¿Qué conocimientos de navegación teníais 
ambos y cuál había sido vuestra máxima aventura 
marítima en solitario hasta el momento? 
Cuando nos decidimos a comenzar a preparar 
el viaje, la experiencia de ambos era bastante 
escasa. En el caso de Sandra era absolutamente 
nula. Jamás se había subido a un barco. Yo, por 
mi parte, sí que tenía alguna idea, pero también 
insuficiente para plantearme un viaje de estas 
características. Sólo tenía la poca experiencia que 
exigen los títulos náuticos deportivos y participar 
en tres regatas de club de un día en Mallorca, 
actuando más de contrapeso que de tripulante. 
Sin embargo, nuestra ilusión era mucha. Así que 
conocimos a una persona en Barcelona que por 30 
euros nos sacaba a navegar unas cuatro horas y nos 
enseñaba lo mínimo necesario. Con esta persona 
fuimos cuatro mañanas. El resto de la 
la adquiriríamos ya con nuestro 
comprado. Ya con nuestra emh::ur:u·ofYh 
de partir, navegábamos mucho ese a 
preparábamos todo. Sobretodo h::ot·ílil1nnc 

de un día, pero pudimos ir un fin 
la Costa Brava y en un puente en -'"'<>rr'" 
hasta Mallorca. 

La embarcación, el Piropo, ¿la teníais ya o la 
adquiristeis expresamente para el viaje? 
Sólo una vez decididos a emprender el viaje, 
buscamos y adquirimos el barco. El barco lo 
compramos expresamente para realizar el viaje. 
A mitad del año 201 O, fuera de nuestros horarios 
laborales, estuvimos buscando barco e intentando 
obtener la máxima información de todo lo 
necesario. Miramos y leímos mucho, y al final nos 
decidimos por comprar al "Piropo': Un Jeanneau 
Sun Rise 35, que aunque tenía fama de buen 
barco, era relativamente económico. Estaba muy 
bien mantenido para navegaciones costeras pero 
hubo que hacerle por nuestra cuenta una serie de 
adaptaciones para la navegación de altura. Nos lo 
entregaron a finales de octubre de 201 O y entonces 
empezamos a hacerle todas las adaptaciones 
necesarias. Con un presupuesto limitado la 
premisa era lógicamente, gastar lo menos posible 
pero adquiriendo el equipo necesario para el tipo 
de navegación que queríamos realizar. Así pues, y 
aunque hasta entonces no éramos muy manitas, los 
fines de semana y los ratos libres hicimos muchos 
arreglos, a veces con ayuda y otras veces solos: 
instalar un estay volante, preparar un tercer rizo 
en la mayor, poner un arco, instalar aerogenerador 
y placa solar, cambiar todas las baterías, cambiar 
todas las luces por leds, instalar un detector radar, 
instalar un piloto de viento, revisar motor y toda 
la instalación eléctrica y de agua, comprar mucho 
material ... y muchísimas tareas más, grandes y 
pequeñas. 



f· 

¿Durante cuánto tiempo habéis estado preparando 
el viaje? 
Desde finales de octubre de 201 O, que es cuando 
nos entregaron el barco, hasta agosto de 2011, que 
es cuando salimos de Barcelona parando como 
primera escala en Vi na ros ya que a Da ni le apetecía 
mucho saludar a la familia y navegar por un puerto 
del que tiene tantos recuerdos de infancia ya que 
en él, por ejemplo, aprendió a nadar como otros 
muchos niños de Vi na ros. 

¿Cómo reaccionaron vuestras familias? 
Al principio veían incluso como una cierta locura 
nuestra aventura e intentaban que meditásemos 
sobre todos los inconvenientes, sobretodo dejar 
los empleos, la dificultad en el futuro de situarnos 
de nuevo y sobre todo, los riesgos que implican 
una navegación de este tipo en el que todo puede 
suceder. Incluso lo peor. No obstante, vieron que 
nosotros habíamos reflexionado mucho sobre 
todo y estábamos convencidos de la decisión. 
Ellos, por supuesto, nunca se han opuesto 
porque siempre nos han dado libertad para que 
tomáramos nuestras propias decisiones aunque 
no las compartieran en su totalidad. Con el tiempo, 
esas dudas han cambiado a unos sentimientos de 
alegría porque nos ven a nosotros muy felices y 
también porque entienden que es una experiencia 
única que seguro tiene muchos aspectos positivos. 
Y también incluso se les nota en ocasiones, con 
cierto orgullo lo que nos satisface especialmente. 

¿Cuál es vuestro objetivo? 
Sobretodo tener una experiencia especial en 
muchos aspectos, por lo que el recorrido en 
concreto nos importa menos. De todas formas, 
y a priori, nos gustaría dar la vuelta al mundo 
navegando casi siempre, por latitudes tropicales. 

¿Cuánto tiempo creéis que tardareis en llegar al 
destino? 
Es difícil estimarlo porque a partir del sudeste 
asiático tenemos dos opciones de recorrido que 
difieren mucho en el tiempo que debe dedicarse 
ellos. Todo dependerá de la situación de la piratería 
en Somalia en ese momento. De todas formas, 
calculamos un total de cuatro años en total de los 
que ya llevamos casi uno. 

¿Con qué presupuesto contáis? 
Nuestro presupuesto es muy limitado, sobre 
todo si atendemos a que los barcos necesitan 
contínuamente arreglos para tenerlos siempre 
apunto. Nuestra financiación es exclusivamente 
los ahorros que hemos podido obtener durante 
toda nuestra vida laboral. Nadie nos financia ni 
nos apoya económicamente, ni tampoco lo hemos 
buscado, aunque no nos hubiera ido nada mal. 

¿Impresiona mucho pensar que estás solo en el 
mar y ante el mar? 
Precisamente esa es una de las sensaciones más 
fuertes cuando cruzamos el Atlántico. Saber que 
estás sólo, a más de mil kilómetros de cualquier 
costa, y que cualquier imprevisto que surja, sea 
del tipo que sea, eres tú y sólo tú el que debes ser 
capaz de superarlo. 

¿Habéis sufrido algún imprevisto en cuanto a 
temporal o con la embarcación? 
Respecto a temporales, no. Aunque, viviendo 
como hemos estado hasta ahora, seis meses 
sin tocar un solo puerto, es normal que te 
encuentres en situaciones algo comprometidas. 
No obstante, tenemos como premisa respetar 
mucho las temporadas de navegación para 
evitar toparnos con huracanes ahora y tifones 
en Asia. Por comentarios con otros navegantes, 
este año el cruce del Atlántico ha sido mucho 
más incómodo que otros años ya que el tiempo 
ha sido mucho más duro ya que eran muy 
frecuentes los denominados "squalls'; que son 
nubes muy oscuras desarrolladas verticalmente 
que traen lluvia y fuerte viento aunque de forma 
pasajera. Son fáciles de detectar visualmente de 
día y entonces puedes prepararte para cuando 
lleguen aunque de noche en cambio, como no 
los ves llegar, debes ser cauteloso y reducir vela 
cada anochecer. Respecto al barco, sabíamos 
que nos irían surgiendo inconvenientes que 
implicarían ciertos costes. 

¿Qué se siente tras cruzar el Atlántico? 
Completarlo con éxito es una gran satisfacción, 
ya que es unos de los grandes sueños que todo 
navegante tiene. 

¿Por dónde estáis navegando ahora? 
Actualmente acabamos de llegar a Venezuela. 
Después de seis meses sin tocar puerto, ahora 
estamos en uno donde podemos ducharnos 
con agua dulce y caliente y conectarnos a la red 
eléctrica. Pequeños placeres que en una vida 
corriente son difíciles de apreciar. A finales de 
julio y principios de agosto haremos una visita 
a Vinaros a visitar a la familia de Dani y luego 
regresaremos a Venezuela para limpiar los 
bajos del barco e iniciar la travesía con destino 
al Canal de Panamá y continuar navegando 
luego, atravesando el Pacífico. Pasaremos 
hasta entonces las islas venezolanas, las Antillas 

holandesas, Colombia y Panamá. La costa 
continental venezolana no la tocaremos por 
el riesgo de piratería a barcos. Las estadísticas 
dicen que son mucho más frecuentes los ataques 
en Venezuela que en Somalia. De todas formas, 
ya hemos pasado lo peor, la costa de la isla de 
Margarita que la pasamos navegando de noche 
y sin encender luces de navegación aunque muy 
atentos y con el detector de radar puesto. 

Después de esto, ¿la idea es volver a vuestra vida 
de antes? 
Respecto a nuestro futuro, no lo sabemos. Muchos 
conocidos nos dicen que no volveremos pero esa 
no es por ahora nuestra intención. Suponemos 
que volveremos, nos intentaremos situar en el 
mundo de siempre y cuando nos consigamos 
estabilizar un poco profesionalmente, quizás 
comencemos una familia . No obstante, nadie 
sabe lo que el futuro le deparará ... esperemos, 
eso sí , que sea bueno, como afortunadamente 
ha sido nuestra vida hasta ahora. 



Programa de Festes 2012 
Divendrcs, 22 de juny 
19.30 h. 
VOLTEIG DE CAMPANES PER DONAR 
INICI A LA FIRA 1 FESTES DE SANT JOAN 1 

SANT PERE 2012 a la Plar;a Parroquial. 

19.45 h. 
"CHUPINAZO" 1 TRACA INFANTIL amb 
caramels, confeti i regals. 
Cercavila pel centre de la ciutat deis 
NANOS 1 GEGANTS acompanyats pel 
joglar. 
Cercavila cap a la Carpa de Festes 
de les representants de les Festes 
acompanyades de la Banda de Música 
"LA ALIANZA': 

21.0Gb. 
PROCLAMACIÓ DE LES REINES 1 DAMES 
de les Festes de Sant Joan i Sant Pere 
amb IMPOSICIÓ DE BANDES. 
Benvinguda del Mantenidor de Festes Sr. 
Arturo Oliver Foix a la Carpa de Festes. 
Seguidament INAUGURACIÓ DEL CASAL 
DE LA TAPA, al costat del recinte firal. 
A continuació, INAUGURACIÓ DEL 
REIAL DE LA FIRA 1 RAMILLET DE FOCS 
ARTIFICIALS. 

23.00h. 
Primera TRACA pels carrers de costum. 
Recorregut: Jovellar, Socors, Safon 
Major. 
Final amb ramillet de focs artificials. 

23.30 h. 
RONDA QUADRE DE JOTA DEL CENTRE 
ARAGONÉS DE VINAROS pels carrers de 
la ciutat. 
Recorregut: Maria Auxiliadora, Pont, 
Sant Cristofol, Parroquial, Jovellar, Pilar, 
Llibertat i Maria Auxiliadora. 
Organitza: Cuadro Jota Centro Aragonés 
Vinaros. 

CARPA JOVE a la platja. 
23.30 h . Actuació GRUP MANACOR. 

Dissabtc, 23 de juny 
12.00 h i 19.00 h. 
Obertura del CASAL DE LA TAPA, al costat 
del recinte firal. 

9.00 h. 
TIRADA MIXTA (colom i guatlla a 
maquina) al Camp de Tir a la Finca 
Guimera km 8 N-232. 
Organitza: Club de car;adors "San 
Sebastián': 

10.00 h. 
SIMULTANIA D'ESCACS infantil i juvenil a 
carrec de Joan Buch Prades. Participació 
oberta i popular a la Penya Taurina "Pan 
y Toros': 

10.00 h. a 20.00 h. 
111 TORNEIG HANDBOL PLATJA a la platja 
del Fortí. 
Organitza: "Club Balonmano Vi na ros': 

11.30 h. 
Concert-vermutet. Vermut amb repertori 
deis joglars vinarossencs al Mercat de 
Vi na ros. 
Organitza: Associació Cultural Ball de 
Di monis. 

11.30 h. 
XVII TRAVESSIA A la platja DEL FORTÍ. 
lnscripcions de 10.30 h a 11 h a la platja 
del Fortí. 
Organitza: Club Natació Vi na ros. 

12.00 h. 

"TAURO ART': lnauguració col·lecció 
d'objectes i records taurins propietat 
d'Aifredo Gómez i Ramón Roig. Del 23 de 
juny al22 juliol, al Mercat de Vi na ros. 

12.30 h. 
"TOREROS DE LEYENDA': Col·lecció de 
fotografies del cronista taurí Feo. Peris 
Mencheta propietat de !'artista Ramón 
Roig al Restaurant Rafello Cristalero. Del 
23 dejuny al30 dejuliol. 

13.00 h. 
INAUGURACIÓ de la L FIRA COMARCAL 
DE MAQUINARIA AGRÍCOLA. Clausura el 
dilluns 25 a les 22.00 h a I'Esplanada del 
port. 
Organitza: Ajuntament de Vinaros, 
Regidoria d'Agricultura i Pesca. 

16.00 h. 
111 OPEN DE TENIS TAULA COCEMFE 
MAESTRAT, per a esportistes amb 
discapacitat, al Pavelló Poliesportiu 
Municipal. 
Organitza: Club BAMESAD Vinaros. 

16.30h. 
V EXPOSICIÓ MONOGRAFICA DE GOS 
RATERVALENCIA a la Carpa Av. Atlantic. 
Organitza: Associació Nacional Gos Rater 
Valencia. 

16.30 h. 
CONCURS PETANCA DUPPLETAS. 
Participació oberta i popular a la Zona 
esportiva petanca. Organitza: Club 
Petanca Vi na ros. 

17.00 ha 21 h. 
CLUB TENIS VINAROS organitza tornejos 
del23 al30 de juny. 
Tornejos de padel, frontenis, esquaix, 
tenis individual i dobles, petanca i futbol 
7. Participació oberta i popular. 
Lloc i organització: Club Tenis Vi na ros. 

18.00 h. 
Arribada de LA FLAMA DEL CANIGÓ 
portada pels seus portadors des de la 
muntanya del Canigó fins a Vi na ros. 
A continuació "DANSA DE DANSANTS" 
(ball de cintes i ball de bastons) a carrec 
de Ball de Di monis a la Plar;a Parroquial. 

18.30h. 
lnauguració EXPOSICIÓ "CAOS': Del 23 
juny al 22 juliol, a la (apella de Santa 
Victoria, accés per I'Auditori Municipal 
Ayguals d'lzco. 

19.00 h. 
CERCAVILA de dolr;aina i tabal pels 
carrers de la ciutat. 
Organitza: Associació Cultural Ball de 
Dimonis. 

20 OOh. 
CONCERT de Festes de Sant Joan i 
Sant Pere de la SOCIETAT MUSICAL 
"LA ALIANZA" amb la participació del 
CENTRO ARAGONÉS de Vinaros pel seu 
XXV Aniversari, al Passeig de Colom, al 
costat de !'oficina de Turisme. 

23.00h. 
LA FLAMA encendra la TRACA pels carrers 
de costum. En finalitzar, CORREFOC del 
Ball de Di monis. 

24.00h. 
REVETLLA de SANT JOAN amb l'orquestra 
MAGIA NEGRA, a la Carpa de Festes. 
Reserva de taula, 6 cadires, coca Sant 
Joan i cava. Venda de tiquets a !'Oficina 

deTurisme. 

CARPA JOVE a la platja. 
23.30 h. Concert LAGARTO AMARILLO. 
A continuació concert FUNAMBULISTA. 

Diurnengc, 24 de juny 
10.00 ha 14.30 h. 
VIl TORNEIG TENIS TAULA CIUTAT 
DE VINAROS. Participació oberta i 
popular, maxim 32 jugadors, al Pavelló 
Poliesportiu Municipal. 
Organitza: Club Tennis Taula Vi na ros. 

11.30 h. 
CERCA VI LA de dolr;aina i tabal de la colla 
de Nanos i Gegants acompanyant al 
sant, les dames de les festes, autoritats i 
ve"ins, des del carrer de Sant Joan fins a 
I'Església Arxiprestal. 

12.00 h. 
MISSA SOLEMNE EN HONOR DE SANT 
JOAN a I'Església Arxiprestal de la Mare 
de Déu de I'Assumpció. 

12.00h. 
IIITORNEIG BASQUET Fira i Festes de Sant 
Joan i Sant Pere al Pavelló Poliesportiu 
Municipal. 
Organitza: Club Basquet Vi na ros Cervol. 

12.00 h i 19.00 h. 
Obertura del CASAL DE LA TAPA, al costat 
del recinte firal. 

13.00 h. 
EXPOSICIÓ lÍNIA, COLOR, PELL de 
Sebastia Casanova Fabrega. Del 24 de 
juny, a 1'1 de setembre a la Fundació 
Caixa Vi na ros al carrer Socors 64. 
Organitza: Fundació Caixa Vi na ros. 

15.30h. 
32é OPEN MANILLA PARXÍS. Sorteig 
i posterior inici. Participació oberta i 
popular. 
Lloc i organització: Penya Barr;a Vi na ros. 

16.30 h. 
CONCURS PETANCA DUPPLETAS. 
Participació oberta i popular, a la zona 
esportiva petanca. 
Organitza: Club Petanca Vi na ros. 

17.00h. 
FINAL COPA FIRES de la Lliga Local 
de Futbol Sala, al Pavelló Poliesportiu 
Municipal. 
Organitza: Lliga Local Futbol Sala. 

17.00 h. 
COMPLIMENT A LA REINA 1 DAMES DE 
LES FESTES, al local social de la PENYA 
TAURINA "PAN Y TOROS': 
A continuació, interpretació del pasdoble 
PAN Y TOROS i cercavila fins a la Plar;a de 
Bous. 

18.30h. 
A la Plar;a de Bous de Vinaros 
CORREGUDA DE BOUS. 
-Manuel Diaz"EI Cordobés': 
-Francisco Rivera "Paquirri': 
-Alejandro Enriquez. 
Bous de la ramaderia de Jose Luis Marca. 
Organitza: Explotaciones Campos de 
Gibraltar s.l. 

18.00 h. 
XVIII FESTIVAL INFANTIL del GIMNAS 
GENTSANA a la Carpa de Festes. 

19.00 h. 
CURSA 1500 METRES URBANS. 

23 de Juny 2012 

lnscripcions fins a mitja hora abans de 
la cursa a la Rotonda Jaume 1 i Fora del 
Forat. 
Organitza: Club Esportiu Vinaros. 
Col·labora: Consell Municipal d 'Esports. 

19.00 h. 
CERCAVILA de dolr;aina i tabal pels 
carrers de la ciutat. 
Organitza: Associació Cultural Ball de 
Di monis. 

20.00h. 
FESTIVAL DEL BALLET ESPLAI al Passeig 
de Colom, al costat de !'oficina de 
Turisme. 

21.00 h. 
Entrega del XVIII ALÉ VINAROSSENC 
a Pilar Nos Mateu. Actuació d'EI 
Cavernícola amb Josep Julien a I'Auditori 
Municipal Ayguals d'lzco. 
Organitza: Fundació Caixa Vi na ros. 

22.30h. 
MUSICAL "THE KING" GIMNAS 
GENTSANA a la Carpa de Festes. 

23.00h. 
Tradicional TRACA pels carrers de 
costum. 

Dilluns, 25 de juny 
12.00 h i 19.00 h. 
Obertura del CASAL DE LA TAPA, al costat 
del recinte firal. 

17.00 ha 21.00 h. 
JORNADA JOVE. lnflables i tallers per als 
mésjoves. 
Xocolatada a carrec de la Penya "Pan y 
Toros': 
Organitza: Ajuntament de Vinaros. 
Col·labora: Penya "Pan y Toros" al Passeig 
de Colom, al costat de !'oficina de 
Turisme. 

18.00 h. 
TIRADA LOCAL DE BIRLES a la Zona 
esportiva Birles i Petanca. 
Organitza: Club Birles Vi na ros. 

19.30 h. 
CERCAVILA de dolr;aina i tabal pels 
carrers de la ciutat a carrec de la Colla de 
dolr;ainers i tabaleters de Vi na ros. 
Organitza: Colla de Nanos i Gegants de 
Vi na ros. 

21.30 h. 
FESTIVAL DE L'ACADEMIA DE BALL 
"LOCURA" a la Carpa de Festes. 

23.00h. 
Tradicional TRACA pels carrers de 
costum. 

Dirnarts, 26 de juny 
8.00 ha 14.00 h. 
OBSEQUI DE LOTS per als MAJORS, 
imprescindible presentar tiquet al Centre 
Municipal3• Edat. 
Organitza: Ajuntament de Vinaros. 
Regidoria de Benestar Social. 

10.30h. 
32é CONCURS PINTURA INFANTIL. 
Participació oberta i popular. 
A continuació PARC INFANTIL matí i 
vesprada; a les 17.30 h, xocolata amb con 
xurros i entrega de premis. 
Lloc i organització: Penya Barr;a Vi na ros. 

12.00 h i 19.00 h. 
Obertura del CASAL DE LA TAPA, al costat 



del recinte firal. 

OlA DE PREUS POPULARS AL REIAL DE LA 
FIRA, pera totes les edats. 

19.00 h. 
AUDICIÓ ESMUVI, a I'Auditori Municipal 
Ayguals d'lzco. 
Organitza: ESMUVI "Escola Musical 
Vinares': 

19.30 h. 
CERCAVILA de dol~aina i tabal pels 
carrers de la ciutat a carrec de la Colla de 
dol~ainers i tabaleters de Vinares. 
Organitza: Colla de Nanos i Gegants de 
Vinares. 

21.30 h. 
RECEPCIÓ DE LA REINA 1 DAMES 
O' HONOR de la Fira i Festes de Sant Joan 
i Sant Pere 2012, a la Carpa de Festes. 

22.00 h. 
SOPAR DE GALA en honor a la Reina i 
Da mes a la Carpa de Festes. 
Sopar servit per I'Associació d'Hostaleria 
Vinares. A continuació Revetlla a carrec 
de I'Orquestra PASSARELA. 
PREU MENÚ 50€. Venda de tiquets a la 
Caixa Rural Vinares. 

23.00h. 
Tradicional TRACA pels carrers de 
costum. 

Dirnecres, 2'1 de juny 
10.00 h. 
X TIRADA INTERAUTONOMICA DE BIRLES 
a la Zona esportiva Birles i Petanca. 
Organitza: Club Birles Vinares. 

12.00hi 19.00h. 
Obertura del CASAL DE LA TAPA, al costat 
del recinte firal. 

15.30 h. 
33é OPEN GUINYOT, sorteig i posterior 
inici. 
Participació o berta i popular. 
Lloc i organització: Penya Bar~a Vinares. 

19.00 h. 
REVETLLA per als MAJORS amb música 
amb di recte a la Carpa de Festes. 

19.30h. 
CERCAVILA de dol~aina i tabal pels 
carrers de la ciutat a carrec de la Colla de 
dol~ainers i tabaleters de Vinares. 
Organitza: Colla de Nanos i Gegants de 
Vinares. 

21.30 h. 
XVIII MOSTRA CUINA VINAROSSENCA 
servida pel restaurador Salvador Alcaraz 
del Rest. Langostino de Oro. Degustació: 
faves ofegades, a la Carpa de Festes. 
Organitza: Fundació Caixa Vinares. 

22:30 h. 
JAVIER SEGARRA presenta el seu 
espectacle "PIGMALIÓN Y YO" on fusiona 
humor i música en directe. Reflexiona 
amb si mateix i queda dar que només 
fa falta desitjar amb for~a una cosa pera 
aconseguir-la. 
"El efecto Pigmalión'; un espectacle 
de música en directe, amb una banda 
composta per 7 músics de primer nivell 
i dos veus femenines, que donen suport 
en tot moment a Javier Segarra, amb 
un repertori de can~ons conegudes pel 
gran públic. Més informació en www. 
esescena.es 
Lloc: Passeig de Colom, al costat de 
!'oficina de Turisme. 

23.00h. 
Tradicional TRACA pels carrers de 

costum. 

CARPA JOVE a la platja. 
23.30 h. Actuació DJ local. 
A continuació concert EL TUMBAO 
DE JUANA. www.myspace.com/el 
tumbaodejuana 

Dijous, 28 de juny 
12.00 h i 19.00 h. 
Obertura del CASAL DE LA TAPA, al costat 
del recinte firal. 

19.00 h. 
PRESENTACIÓ NOVEL·LA "El mensaje" 
de Pilar Bellés (contra l'assetjament 
i la manipulació. Edicions Carena). A 
continuació, "Reflexiones para evitar el 
acoso y la manipulación en la sociedad 
actual" a la Saló d'actes de la Biblioteca 
Municipal. 

19.00 h. 
TALLER de TEATRE del CRIS amb l'obra 
"Engaños" a I'Auditori Municipal Ayguals 
d'lzco. 
Organitza: CRIS. 

19. 30h. 
CERCAVILA de dol~aina i tabal pels 
carrers de la ciutat a carrec de la Colla de 
dol~ainers i tabaleters de Vinares. 
Organitza: Colla de Nanos i Gegants de 
Vinares. 

20.00h. 
PRESENTACIÓ OVO RESUM ANY 2011 
a la Fundació Caixa Vinares al carrer del 
Socors64. 
Organitza: Funda ció Caixa Vinares. 

23.00h. 
Tradicional TRACA pels carrers de 
costum. 

24.00h. 
REVETLLA de SANT PERE amb I'Orquestra 
TARANTELA a la Carpa de Festes. 
Reserva de taula, 6 cadires, coca Sant 
Joan i cava. Venda de tiquets a !'Oficina 
deTurisme. 

CARPA JOVE a la platja. 
23.30 h. NIT ELECTRONICA amb 
l'actuació de DJ's locals. 

Divendres, 29 de juny 
9.00h. 
DESPERTA pels carrers del centre de la 
ciutat a carrec de la banda PAS DE SANT 
PERE. 

10.00h. 
TIRADA INFANTIL AMB CARABINA al 
Camp de Tir a la Finca Guimera, km 8 
N-232. 
Organitza: Club de ca~adors "San 
Sebastián': 

ll.OOh. 
FESTIVAL DE BALLET CLASSIC de 
VALENTINA a I'Auditori Municipal 
Ayguals d'lzco. 
Organitza: Escola de Valentina Fernández. 

12.00 h. 
MISSA SOLEMNE EN HONOR A SANT 
PERE a l'església de Santa Magdalena. 

12.00 h i 19.00 h. 
Obertura CASAL DE LA TAPA, al costat del 
recinte firal. 

16.30h. 
CONCURS PETANCA DUPPLETAS. 
Participació oberta i popular a la Zona 
esportiva petanca. 
Organitza: Club Petanca Vinares. 

19.30 h. 
EXHIBICIÓ X Aniversari Gimnas SYSTEM 
SPORT al Passeig de Colom, al costat de 
!'oficina de Turisme. 

19.30 h . 
CERCAVILA de dol~aina i tabal pels 
carrers de la ciutat a carrec de la Colla de 
dol~ainers i tabaleters de Vinares. 
Organitza: Colla de Nanos i Gegants de 
Vinares. 

20.00 h. 
CONCERT de I'ORFEÓ VINAROSSENC. 
Participa la CORAL INFANTIL 
MISERICORDIA VINAROS i la CORAL 
JUVENIL SANT SEBASTIA VINAROS a 
I'Auditori Municipal Ayguals d'lzco. 
Organitza: "Orfeó Vinarossenc': 

22.00 h. 
SOPAR A L:AIRE LLIURE a la Carpa de 
Festes. 
Tiquets: A !'oficina de Turisme. 

A continuació, HOMENATGE a les REINES 
1 DAMES en el seu 25 ANIVERSARI i 
REINES 1 DAMES en el se u 50 ANIVERSARI. 
Seguidament, REVETLLA POPULAR amb 
I'Orquestra IMAGEN. 

23.00 h. 
Tradicional TRACA pels carrers de 
costum. 

CARPA JOVE a la platja. 
23.30 h. Actuació STRENOS ROCK 
BAND. 

Dissabte, 30 de juny 
12.00 h i 19.00 h. 
Obertura del CASAL DE LA TAPA, al costat 
del recinte firal. 

8.00h a 13h. 
111 CONCURS DE PESCA al Currica. 
Organitza: Club Nautic Vinares. 

11.00 h. 
XXII TROBADA DE NANOS 1 GEGANTS 
DE VINAROS amb la plantada de nanos 
i gegants de les colles participants al 
Passeig de Colom, al costat de !'Oficina 
deTurisme. 
Organitza: Colla de Nanos i Gegants de 
Vinares. 

12.00 h. 
CAMPIONAT BILLAR. Participació o berta i 
popular a la Circulo Mercantil y Cultural 
de Vinares. 
Organitza: Club de Billar del CMC. 

16.00 h. 
CAMPIONAT ESCACS "Peña Athletic 
de Vinares" al Pub Sesgat. Participació 
oberta i popular. 
Organitza: "Club d'Escacs Ruy Lo pez': 

16.30h. 
CONCURS PETANCA. Participació oberta i 
popular a la Zona esportiva petanca. 
Organitza: Club Petanca Vinares. 

17.30 h. 
CERCAVILA de Nanos i Gegants pel 
centre de la ciutat fins al passeig de 
Colom al costat de !'Oficina de Turisme 
on es portara a terme el ball final. 
Organitza: Colla de Nanos i Gegants de 
Vinares. 

17.30 ha 20.30 h. 
CONCURS PESCA OBERT infantil i juvenil 
al Die de llevant del port. 
Organitza: Club de pesca La Lubina. 

18.30 h. 
A la Pla~a de Bous de Vinares CORREGUDA 

23 de Juny 2012 

DE REJONS HISPANOPORTUGUESA de 
Guillermo Acosta Otero (abans Diego 
Garrigo). 
GRUP DE FORCATS PORTUGUESOS 
D'ALENQUER. 
- Raul Martín Burgos. 
-Miguel Angel Martín. 
- Lea Vicens. 
Organitza: Explotaciones Campos de 
Gibraltar S. L. 

19.00 h. 
ESPLAI RÍTMICA. Exhibició rítmica del 
gimnas Esplai al Pavelló Poliesportiu 
Municipal. 

19.00 h. 
11 CONCURS NACIONAL CANÍ CIUTAT DE 
VINAROS organitzat per la Reial Societat 
Canina de Castelló amb autorització de la 
Reial Societat Canina d'Espanya. 
11 DESFILADA CANINA Herr Reesen 
estilistes canins. 
MISS 1 MISTER ESTIUET 2012 a carrec del 
CAU a la Carpa Av. Atlantic. 

20.00h. 
ACTUACIÓ GRUP FOLKLORIC "LES 
CAMARAES" al Passeig de Colom, al 
costat de !'oficina de Turisme. 

20.30h. 
Entrega del TROFEU PITXITXI al maxim 
golejador del Vinares CF. 
Lloc i organització: Penya Madridista 
Vinares. 

21.00h. 
33 ENTREGA TROFEUS REGULARITAT 
JUGADORS VI N AROS CF 1 FUTBOL BASE. 
Lloc i organització: Penya Bar~a Vinares. 

23.00h 
Tradicional TRACA pels carrers de 
costum. 

24.00h. 
REVETLLA popular amb l'orquestra 
NUEVA ALAS KA a la Carpa de Festes. 

CARPA JOVE a la platja. 
23.30 h. Actuació GRUP TOPLIDER. 

Diurnenge, 1 de juliol 
8.00 ha 13.00 h. 
CONCURS PESCA OBERT Da mes, Senior i 
Jubilats al Die de llevant del port. 
Organitza: Club de pesca La Lubina. 

12.00 h i 19.00 h. 
Obertura del CASAL DE LA TAPA, al costat 
del recinte firal. 

13.00h. 
XIV CONCURS de PAELLES d'entitats 
locals a la Carpa de Festes. 
Organitza: Ajuntament de Vinares. 
Col·labora: Fundació Caixa Vinares. 

19.00 h. 
FESTIVAL INFANTIL ACADEMIA BALL 
"LOCURA" a la Carpa de Festes. 

19.00 h. 
CERCAVILA de dol~aina i tabal pels 
carrers de la ciutat. 
Organitza: Associació Cultural Ball de 
Di monis. 

22.30h. 
CANTADA D'HAVANERES al Passeig de 
Colom, al costat de !'oficina de Turisme. 
Patrocina: Fundació Caixa Vinares. 

24.00h. 
CASTELL DE FOCS ARTIFICIALS FINAL DE 
FESTS DE SANT JOAN 1 SANT PERE 2012. 
Al passeig de Fora del Forat a carrec de 
Pirotecnia Tomas. 



¡ U na cuidada cocina para sus 
momentos más especiales ! 

RESTAURANTE 

LA ISLA ff 
MARISQUE RÍA 

¡ Felices Fiestas 
de San Juan y San Pedro ! 

San Pedro, 5 .• Tel. 964 452 358 
VINAR OS .. 

Com recordes l'acte d'elecció de les Com has viscut les festes d'anys 
reines a I'Ajuntament? anteriors? 

tlVa 1olt nervios11 lusior1ada Amb mpac11 neta, perqué es quan al 

Perqué et fa il-lusió ser dama de les gimnas faig el festtval que prepa ern 
festes? r n· .ot "1ny 

1 meua rr~ar€ tambe va ser Quin acte és el que més t'agrada? 
' 1. ' ' t s E de 1 J 1 l1 g r i1' 

Com ho viu la teua familia? 
t· dE. J ouE. ddma i 

1 11 3 ·ot 

Quina relació tens amb la resta de la 
cort d'honor? 
'n rr t 10 :n tinc molta, pero 
espero tmdre- a quan comence tot 

Que esperes d'aquestes festes i com 
t'agradaria recordar-les? 

ss<H· r1 ho t. IJr .?asible i 
recordar-me n de totes les a m stats 
fetes 



Com recordes l'acte d'elecció de les 
reines a I'Ajuntament? 
Amb 1 L so 1., V( ntat que estava 
prou nerviosa. 

coneixent i estarem molt a gustjuntes 
i díns del grup de les da"'""es grans 
esta la meua tia Judith. 

Com has viscut les festes d'anys 
Perque et fa il·lusió ser dama de les anteriors? 
festes? L r 1 É.s que serPpre he asststit a 
Per representar al meu col e i participar molts de actes i m'agraden moltíssim. 
en tots els actes amb 1 resta de 
dames. Quin acte el que més t 'agrada? 

La pr· ser¡ aciil l. 1auguració de la 
Com ho vi u la teua familia? fira. 
Es .a "rnolt 'ltP'ltS. 1 u • mes la 
meua germaneta Anats. 

Quina relació tens amb la resta de la 
cort d'honor? 
En 1 d me infantils, ens estem 

Que esperes d'aquestes festes i com 
t'agradaria recordar-les? 
Segur ho passarem super bé i ho 
recordaré tota la vida. Sera un •ecord 
per se,.,...pre inoblidable. 



Com recordes l'acte d'elecció de les 
reines a I'Ajuntament? 
P J o rec J ·rdo con r K ha emocion, 
con la mtnga de quien sera reina y 
también con mucha alegría de ser 
partícipe y ser yo la que represente a,....¡ 
colegio 

Perque et fa il ·lusió ser dama de les 
festes? 
o~ d u • VI a m1 hermana de da ""la el 
ano pa~ado con'o disfrutó y que b1e'1 
se lo estaba pasando en todos os actos 
q..Je, en aquel momel"'to, n'e desperto 
muchas ganas de ser yo tambiér dama. 
¡Qué contenta me puse cuando me 
dijeron que 1ba a serlo! 

Com ho viu la teua familia? 
11 11 1 ] IV1 C T 11 hu ilt..SIOn y 

aleq•1a de ve•me ae d'lm.'l porqt..e ellos 
saben quE yo soy muy feliz 

Quina relació tens amb la resta de la 
cort d'honor? 
Bueno, todav1a no •as conozco a todas 
pero las pnmeras sensac1ones han 
sido muy buenas y estoy segura que la 
relación con todas será estupenda y nos 
lo pasaremos muy bien 

Com has viscut les festes d'anys 
anteriors? 

1s fips as s1empre se viven con 
mucha alegr'a e ilusión, ¡<ion fiestas! 
Es momento de divertirse y de pasarlo 
bien 

Quin acte és el que més t'agrada? 
Uno de los actos que más me gusta es 
el de la presentación de reinas y damas 

Que esperes d'aquestes festes i com 
t'agradaria recordar-les? 
Espe ·o .., 'lf'lo g ·11a y recodar! o 
con mucha alegría y emoc on 



Com record es l'acte d'elecció de les No coree J cap e e 1... ne 1es, pero 
reines a I'Ajuntament? tl'lC molt - ga 1es de co 1eixer fer 

1 em va am1r ues. 
ImpresiOne r veu e el salo de pl~ns 
amb tJ lta gf' 1t. Com has viscut les testes d'anys 

Perqué et fa il ·lusió ser dama de les 
testes? 

viLore ('< festes ~e'lt Damd 
le< meves (O'>I'les, ,o ten a ganes de 
provar 

Com ho viu la teua familia? 
r1 

Quina relació tens amb la resta de la 
cort d'honor? 

anteriors? 
dt "1olt i sobretot le~ 

d..Jes u ti"'e~ qu" les meves co<mes 
eren Dames. 

Quin acte és el que més t 'agrada? 

Que esperes d'aquestes festes i com 
t'agradaria recordar-les? 

o ls dles i 
CúnE'Jxer roves arr 1gues. 



Com recordes l'acte d'elecció de les 
reines a I'Ajuntament? 
V su el pnner d<=> darY'a, 1 encara 
que cstava un poc nerv1osa, em va 
agradar. 

Perqué et fa il ·lusió ser dama de les 
festes? 
El tL c. il·lus1ó a la meva famíl1a, 1 a mi 
•ambé. 

Com ho viu la teua familia? 
Ten n molte~ gan(s. enguany les 
festes seran especials. 

Quina relació tens amb la resta de la 
cort d'honor? 

No les coneixo mo't encara, pero 
espero que mos fem amigues. 

Com has viscut les festes d'anys 
anteriors? 
Anant a la tira, als nanos i gegants, al 
sopar a la fresca ... a casa mos agraden 
molt les festes. 

Quin acte és el que més t'agrada? 
Penso que sera la pre .entuc o de 
Reines iDa mes a la carpa. 

Que esperes d'aquestes festes i com 
t 'agradaria recordar-les? 
Seran diferents, cree que m'ho passare 
molt bé i les recordaré sempre. 

CENTRO ECUESTRE 
l:UIOJ\0 01-: VINAROS OBRAS Y SERVICIOS ~ 

ESCUELA DE DOMA 
CLÁSICA Y SALTO 

CUBERT, S.L. 

Pídanos presupuesto sin compromiso. 
Tel.: 964 45 23 11 

¡Les deseamos felices fiestas! 



• 

Com recordes l'acte d'elecció de les 
reines a I'Ajuntament? 
l t r o \ molt 
lllusionaa 

Perqué et fa il·lusió ser dama de les 
festes? 
f'cr~L pE"nso que podre v1ure les 
festes d'una altra r>1arera perqt..e 
m'agrada molt la nra 

Com ho viu la teua familia? 
f y. 1E.S dE: 1 E. rr f1E. j, i'aqlll 
vull aqra rala mE.vJ famlli perque 
m'har a¡t..dat, sobn tot en la 
confec CIÓ del Vt:Stlt regiOnal. 

Quina relació tens ambla resta de la 
cort d'honor? 
C "' o a 1 Jrer a,Aiba 1 Trc:is pero 

m'agradar1a que totes dr'lben c: '>N 

molt bones .-lm gw .. s. 1 de la e ort de 
lf." grdr~ c.Ont IXO J ( driJ 1 l r-,¡E'rE a Jd 
qu~· ~om de la mateixa compa·~a de 
carrcval. 

Com has viscut les festes d'anys 
anteriors? 

r r Jeta mes dd poblf' 

Quin acte és el que més t'agrada? 
1 j l J , 1( 

1 lusro P~ ll prt>sentacro on E"'1S 
1'11pOSdra'1 la banda r l¡ rnag;..~rauo 
de la fira 

Que esperes d'aquestes festes i com 
t'agradaria recordar-les? 
1 ' J ovr r r t be i 
recordar les tata Id vrd l 

desea ~ 
·~ Les F. stas . 

felices te 

POLICLINICA DENTAL 

ORES. SAIZ 
Arcipreste Bono, 3 1 o - D 

Tel. 964 45 01 58 
VINARÓS 

www.clinicadentaldressaiz.com 



Com recordes l'acte d'elecció de les 
reines a I'Ajuntament? 

rv 1 llJ 
Vd p J 

t ''lE' VI >S 

raddt <;er r 1 per no 
. M Jleqr "1ol• p Mdrlct 

Perqué et fa il·lusió ser dama de les 
festes? 

erd Xlt tn ser~re 

t. F d'1YS q..Jf' Vdf1 

Com ho viu la teua familia? 
ltt nt 

sob et • 1 rreus 1 io<;, pe q..Je VeL er 
1 qu 10 vol 1 lis td Y~ be l 
rJ rJic.l tmc; 
qu n rg..J 

Quina re lació tens amb la resta de la 
cort d'honor? 

CLÍNICA VETERINARIA 
VINARÓS 

23~ 
ttl:1111aiUI .......... ... ,, ........ ...... ........ .... 1IIIp 

Cllwt1a •..... 1 , ...... 0111. allall ......... ........ 

Molt bo ld. 11 1 x1qL 'tE. s qL e Jil 
1 <; rcne1x1 U'l m1 a r lt• •s q..JE. 
re e o w Lo t J• J E.spero r bones 

m1gu s 

Com has viscut les festes d'anys 
anteriors? 

"1pre lt" 1e vl'iu .. t amo 
molt legra m Jq•Jd "1C • ar r 

~ra ls dllarc; 1 sopare;, es 
b rbe le . pero aqL est a 1y cer d 

molt IY'rllor 

Quin acte és el que més t'agrada? 

1 q~ e ~ p ro m o mes 1 u 10 es 
1 J d de ll Presentac1o ae Her'1es 1 

[)ames dt lt s Festc . Aq~.,el did o n 
1 .-, p ot gonr tes. 

Qué esperes d'aquestes festes i com 
t'agradaria recordar-les? 

per ene a 
nool'a lble recordar IJ totd 1 v1da. 

/ • 
•u ., ...... d .. .... DI 1 

•• ';1 ..... 
• •••• 1 ........... 1111111 ...... 

............. 11 
111,1111111 

Perruqueria 
....... 1111 canina i felina 

~ ~ -

PI. Hort deis Escribano,2 
cantonada C/ de Vila-real 

Tel. 964 45 65 31 URGENCIES 24 HORES 606 569 836 



Com recordes l'acte d'elecció de les 
reines a I'Ajuntament? 
H< e >rdo 1mb malta alegria 1 
i .lus1ó. Encara que aquel! dia estava 
molt nerviosa. 

Perqué et fa il ·lusió ser dama de les 
fes tes? 
Perqu"' volia participar en les festes i 
representar la meua escala. 

Com ho viu la teua familia? 
L;:¡ m~:.ua hmil1a ho vi u a m J malta 
alegria 1 amb ganes que comencer> 
le~ festes. 

Quina relació tens ambla resta de la 
cort d'honor? 

passdr unes bones fes tes drrlb e les. 

Com has viscut les festes d'anys 
anteriors? 

ls r 3 s le~ he viscut IT'Oit be, 
he anata la fira, a la traca i ht.> actuat 
amb Locura ....... 

Quin acte és el que més t'agrada? 
M 3 J 1den to "'ls e te• per 
que em fa malta i .lus1ó es el did de 
la presentado perqué COIT'encen les 
festes. 

Que esperes d'aquestes festes i com 
t'agradaria recordar-les? 
Es pe ·o pasar m ho d 1ll6 mes bé i 
recordar ho amb malta a egria per 

EncH":l no le· canee tates, pero sempre. 
tinc moltes ganes de conéixer-les i 

• 







Recordo l'acte com una cosa nova 
per a mi, pensava que seria diferent, 

- la veritat és que em vaig sorprendre 
moltíssim ja que mai hagués imaginat 
que em tocaría a mi. Pero em va posar 
molt contenta i de seguida em va 
comen<;ar a fer malta il·lusió. 

Perque se que és una experiencia que 
sempre recordaré i a malta gent li fa 
malta il·lusió que ho siga jo. 

La meva família esta molt emocionada 
i feli<; i esperen que puga passar-ho bé 
i estar a !'altura que Vinaros es mereix. 

La majoria són amigues me u es deja fa 

bastant de temps i les que no coneixia 
tant ja comencen a formar part de mi. 
Tates són persones que val la pena 
coneixer, 

Amb il·lusió i alegria amb els meus 
amics sobretot. 

Considero que cada acte és únic i que 
val la pena estar en tots en els que es 
puga. 

Espero que siguen unes festes per a 
no oblidar i que tantjo com les dames 
puguem gaudir i, com ja he dit abans, 
poder estar a !'altura que la ciutat 
es mereix. 1 per suposat desitjo que 
tothom disfrute al maxim d'aquests 
dies de festa! 



Per ser el primer acte, cree que com 
tates les meues companyes estava prou 
nerviosa, hi havia malta gent i va ser molt 
emocionant, pero cree que hauria de 
fer-se a un lloc més ampli i donar-li més 
vistositat. 

· Ja vaig ser dama infantil i tinc molt bon 
record, i ara espero que com a Dama de 
la Peña Pan y Toros poder representar 
a la joventut del poble, siga una bonica 
experiencia. 

Ara queja s'apropen les testes, comencen 
a estar tots una mica nerviosos, sempre 
falten alguns detalls a !'última hora. 

Molt bona, quasi tates ens cone1x1em 
i ens hem fets amigues, cree que és 
fonamental una bona relació entre tates 
per a duu a terme tots els actes de les 
testes. 

Era més menuda i m'ho passava bé 
corrent la traca i anant a la tira, pero 
enguany sera molt diferent, com a Da mes 
de festes tenim una responsabilitat de 
representar al poble de Vinaros i fer que 
estes festes de Sant Joan i Sant Pere 2012 
siguen les millors. 

Per descomptat l'acte de la presentació, 
per ser el primer i on les nervis es posen 
a prava, 
També m'agrada el sopar de gala i la 
corregida de bous. 

Espero que estes festes d'enguany 
malgrat la crisi, la gent participe en els 
actes, que vinga malta gent de fora a 
visitar-nos durant les festes. 
Tlndre la sort de ser Dama per a mi ja 
és un privilegi, i espero que siga una 
experiencia i un record inoblidable per a 
sempre. 



Un acte inobli dable en el que vaig 
estar molt emocionada per haver sigut 
oficialment dama del poble. 

Perque podré gaudir de les festes de 
Vinares amb més intensitat que mai i, 
sobretot, amb les meves amigues, les 
dames i la reina 

Amb malta il·lusió, com jo. 

Una forta relació d'amistat. 

També han sigut tates inoblidables 
per diversos motius pero espero poder 
aquest any participar més en tots els 
actes. 

Tots m'agraden molt pero podría dir 
que, el que més, és l'acte de proclamació 
de Reina i dames . 

Espero que siguen molt participatives i 
que pugue recordar-les com les millors 
festes de la meva vida. 



Com una experiencia amb molts de 
nervis pero molt bonica i emocionant 

Perque és una cosa que sempre he 
volgut per a representar al poble 

Estan tots molt il·lusionats i contents, 
especialment la meua mare, que és la 
que mes ganes em va donar de ser-ho 

Som totes de la mateixa colla, 
amigues de sempre 

Ho he passat molt bé, pero penso 
que este any les viuré des de dins 
i disfrutaré realment el que són les 
festes de Sant Joan i Sant Pere 

L'acte de proclamació de les dames i 
també la nit del sopar de gala 

Espero que siguen genials i 
espero també poder ser una bona 
representació per al poble. És una 
experiencia que m'agradaria recordar 
tota la vida 
Bones festes pera tots! 

AVDA. UBERTAD, N° 6 (ANTIGUA CHATARRERÍA) 

VIVIENDAS DE 4 DORMITORIOS, A PARTIR DE 140 M2 ÚTILES 
CON ESPACIOSAS 

TERRAZAS EN COMEDOR, COCINA Y DORMITORIO , 
"PROMOCION" 

AHORA VIVIENDA CON PARKING INCLUIDO 

220.000 € 
• 

PROMOCIONES 
ORTIZ VINARÓS, S.L. 

Pla~a de I'Hort deis Escribano, n° 4 Bajos- VINAROS 
Tel. 964 40 76 04 - Fax. 964 40 76 05 



CONSTRUCCIONES 
PROMOCIONES 

INFORMACIÓN Y VENTA 
EN NUESTRAS OFICINAS 

C/ Rosell, 2 local 1 
VINARÓS 
Tels.: 964 450 059-647 440 178 

Estaba prou tranquila pero en ganes de 
saber qui seria la que enguany ocuparía 
el meu lloc. 

Ja que l'any passat vaig tenir la 
oportunitat de ser Reina de les festes, 
enguany m'ho van propasar i vull 
tornar a disfrutar d'aquesta setmana tan 
inoblidable. 

La me u a família em dona suport ja que 
tots saben que em fa il·lusió per segona 
vegada. 

A la majoria les coneixia de vista pero 
amb poques havia tingut contacte. Pero 
des que hem pogut estar alguns dies 
juntes, penso que són unes xiques amb 
les que puc congeniar molt bé durant 
les festes. A alguna que altra la he pogut 

conéixer més a fons de fara ara un any. 

Unes festes divertides en companyia de 
les amistats, pero ara que ho he viscut 
de dins, penso que és molt emotiu i molt 
diferent a com les he viscudes els altres 
anys anteriors. 

El primer dia, ja que és un acte molt 
emotiu i pie de sentiments. El dia de la 
gala també, donat que el vestir-se amb 
un vestit blanc llarg és molt il·lusionant, i 
sense oblidar-me deis bous. M' agrada la 
festa i l'ambient que es viu aquest dia, 
pensó que és el que més ganes tinc que 
arribe. 

Espero poder disfrutar tant com 
l'any passat amb les companyes 
noves, disfrutar de cada acte que ens 
toca i sobretot lluir, perque som les 
representants del nostre estimat poble. 

GRAN OPORTUNIDAD, 
VENTA DE LOCALES 
COMERCIALES EN 

AVDA. CASTELLÓN. 

¡ CONDICIONES 
DE PAGO 

INMEJORABLES ! 



Va ser un acte molt emotiu i intrigant. 
Em vaig alegrar molt en veure que 
María havia tret el paper de Reina ja 
que som amigues des de fa molts anys. 

Al principi em feia il·lusió perqué som 
totes les amigues pero ara en apropar
se les festes i veure !'afecte de la gent 
ambles da mes es tic felit; de representar 
a la meua ciutat i em sent privilegiada 

Amb moltíssima il·lusió, donant-me 
suport al maxim i amb ganes que tot 
isca bé 

No podríem tenir millor relació, som 
quasi totes amigues de colla i com des 
del primer dia anem juntes a tots els 
!loes que podem dones ara les 11 som 

una pinya 

A causa de la meua edat les festes 
fins ara les associava amb traca i fira. 
Aquests dos últims anys és quan he 
comen¡;at a assistir a algun acte més, 
pero logicament res a ve u re amb el que 
faré enguany. 

No ho sé, són tants els actes i tan 
diferents que pense que tots tenen 
una cosa especial, uns per emotius, uns 
altres per divertits .... al final de les festes 
et diré amb qual em quede. 

M'agradaria recordar aquestes festes 
com les millors de la meua vida i 
pense que així sera. Em faria goig 
que la gent de Vinaros es recordara 
de totes nosaltres com unes Dames 
dignes de Vi na ros. 



Molt emotiu, tant per a mi com per a 
totes les meues companyes i dames 
infantils. Quan vam entrar i vam seure, 
estavem totes agafades de les mans i 
tremolavem deis nervis i de l'emoció. 

Em fa molta il·lusió ser dama perqué 
les festes de Vinaros són i seran sempre 
magnífiques. 

La meua família estan igual o més 
emocionats que jo, amb ganes de poder 
assistir a tots els actes possibles i podes 
gaudir d'estes festes. 

Som amigues des de menudes i tenim 
una magnífica relació ja que sempre 
hem estat juntes i ballem a !'Academia 
Locura, Nerea i Carla venien en mi a 

escola i enguany com a Sara i a Alba 
tinc oportunitat de coneixer-les una 
mica més. A les menudes no les coneixo 
tant , excepte a la meua neboda Marta , 
que em va fer molt de goig quan em va 
comunicar aquesta meravellosa noticia. 

Sempre m'han agradat les festes i he 
intentat assistir a la majoria d'actes. 

l.:'acte que més m'agrada potser sigui la 
presentació, cree que és el primer acte 
que tenim totes juntes i el que totes 
estem esperant en emoció. 

Espero que estes festes siguen 
inoblidables per a totes , poder viure 
tots els moments com si fossin els últims 
i gaudir de estes festes com són les de 
Vinaros. M'agradaria recordar-les com 
un meravellós record i especial. 



Va ser el primer acte que teníem i que, 
perfi, coneixia a totes les da mes. Record o 
que totes estavem molt nervioses pero, 
a la vegada, contentíssimes i quan vam 
agafar les caixetes i les vam obrir, en 
veure que Maria era la reina vaig plorar 
de l'emoció. 

Des de menuda volia ser dama, pero al 
col·legi no vaig sortir i mamare em va dír 
que quan fos més gran ho sería. A més, 
ma mare ho va ser i s'ho va pasar molt 
bé. 1 jo no volia perdre'm aixo. 

Al principi no estaven massa conven~uts, 
pero ara estan més emocionats í 
contents que jo qua si. 

Són quasi totes amigues meues des de 
menudes i anem sempre juntes a tots el 
llocs. També esta ma cosina, que l'estímo 
molt i, a la resta, les conec de fa poc, pero 
les tínc una estima especial. 

Les passava amb les amigues, anant 
a la tira. Quedavem a algun lloc per 
sopar o vore els focs artíficíals, pero maí 
m'hagues ímaginat que enguany serfem 
totes juntes da mes. 

Tots tenen alguna cosa d'especíal pero 
el que mes ganes tínc de que arribe el 
día és al sopar de gal·la 

Espero que estes festes siguen 
inolvidables amb totes les meues 
companyes í sé que les recordaré 
sempre. 



Cree que va ser l'acte en el que tetes va m 
passar i passarem més nervis de tots 
perque va ser el nostre primer acte com 
a representants de les festes. Va ser un 
moment molt emotiu i on hi havia molt 
de nerviosisme pero sobretot moltíssima 
il·lusió 

És una il·lusió que he tingut des de ben 
petita i sempre he esperat a que arribés 
el dia en que tingués l'edat suficient per 
a poder disfrutar-he i, a més, poder tenir 
l'oportunitat de representar a una entitat 
tant emblematica per al poble com és la 
Societat Musical La Alianza. 

També des d'un principi ho ha portat amb 
moltíssima il·lusió i ha fet tot el possible 
pera que tot pugui sortir bé. 

La majoria ja ens coneixíem des de feia 
temps, pero ara ja ens hem conegut 
tetes i la veritat es que estem tetes molt 
il·lusionades i se que tetes farem una 

pinya i ho disfrutarem moltíssim. 

Sempre he estat molt il·lusionada per les 
festes, ja que sempre comencen quan 
s'acaba l'institut i és com el comen<;:ament 
de l'estiu, pero esta dar que cap de 
les festes deis anys anteriors les podré 
comparar amb !'experiencia que podré 
vi u re aquest any. 

Mai he tingut l'oportunitat de participar 
a cap acte, pero estic segura que tant 
la presentació del primer dia, com el 
sopar de gal·la seran els actes que més 
disfrutaré, pero espero traure una bona 
experiencia de tots i cada un deis actes 
als que tindrem l'oportunitat d'anar. 

Desitjo que aquestes festes puguin ser 
una de les millors experiencies de la 
meva vida, i estic segura que ho seran, 
ja que tinc l'honor de compartir-les amb 
persones incre'1bles i espero que tots els 
vinarossencs i vinarossenques les puguin 
disfrutar al nostre costat tant com les 19 
dames d'enguany les disfrutarem. 



Va ser un dia molt intens, pie de emocions i 
nervis, molt emotiu perque qualsevol de les 
meues companyes em feia malta il-lusió que 
fora la reina. 

Aquest, per sort es el segon any que puc 
viure aquesta experiencia. L'any passat va ser 
una experiencia magnífica, i estic segura de 
que aquest any no sera menys. Em fa il·lusió 
des de molt menuda. Cree que quan et sents 
tan vinarossenca i estimes tant al teu poble 
és el maxim orgull que pots vi u re. 

La meva familia esta molt contenta, saben 
que és un deis meus somnis i, com sempre, 
estan ahí per a fer-Io realitat. Vull donar les 
gracies als meus pares, els estimo molt! 

Molt bona i alla on anem ens fem notar. Sé 
que ho passarem super bé, perque son tates 
"estupendes': 

L'any passat vaig poder viure-les en 
primera persona, i va ser una experiencia 

impressionant. Pots vi u re tot el millar del teu 
poble,vaig coneixer a malta gent magnífica i 
em van fer sentir molt especial. Quan abans 
veia les festes desde fora sempre somiaba en 
el dia que jo puguera estar ahí. Ara que torno 
a repetir, malta gent em diu que no será 
igual,i cree que cada any té la seua essencia. 
Per supost l'any passat va ser un deis millors 
de la meua vida, mai oblidaré a les dames en 
les que ho vaig compartir i molt menys a les 
meues xiquetes, pero aquest any també estic 
segura que estara pera sempre al meu cor i 
al meu record. 

A banda del día de la presentació, m'agrada 
moltel día de la gala perque ens sentí m molt 
especials entre tots els vinarossencs. 

Estic segura de que les recordaré per a 
sempre,i el que mes destijo és que amb la 
companyia de la resta de la cort d'honor 
puguem disfrutar-les al maxim,espero estar a 
la altura de tots el vinarossencs i representar
los com s'ho mereixen.l també m'agradaria 
convidar-los a tots a que participen a les 
nostres festes. 



Recorde que va ser un acte molt 
bonic i em va emocionar molt vore 
les reaccions de Maria Boluda i Maria 
Beltrán al descobrir que eren les 
afortunades en ser nombrades Reines 
de les festes. 

Es un somni que he tingut sempre des 
de xiqueta i hem fa molta il-lusió poder 
representar el poble com a dama de les 
Festes i Fira de Sant Joan i Sant Pere. 

La meua familia ho viu amb molta 
il·lusió i esperen gaudir de les festes 
d'una manera molt especial al meu 
costat. 

La relació ambla resta de da mes és molt 
bona i estic segura que gaudirem totes 

juntes d'aquestes festes i que sempre 
mantindrem una relació d'amistat molt 
especial per haver compartit aquest 
so m ni juntes. 

Aquests ultims anys no he pogut 
disfrutar massa de les festes perqué 
estaba estudiant fora i coincidien amb 
l'epoca d'examens. 

El de la proclamació de la Reina i Da mes 
d'Honor de la Fira i Festes de Sant Joan 
i Sant Pere. 

Espero gaudir d'unes festes diferents 
a com les he viscudes avans, i viure
les amb molta intensitat amb la 
meua familia, amics i amb la resta de 
la cort d'honor. Estic segura de que 
les recordaré sempre d'una manera 
especial. 

LeivenO ¡Felices Fiestas 
de San Juan 
y San Pedro! 

Sistemas energéticos 

PRÓXIMA INAUGURACIÓN 
PLAZA JOVELLAR, 18- VINAROS 

Av. laragoza, s/n 
12500 Vinaros (Castellón) 

Tel. 964 40 02 00 
Fax 964 40 05 50 



ComaiCool sorprendentes en La Lo la 

Exit de la trobada del Voluntariat pel 
Valencia 

Cinquanta-quatre persones han 
participat en la Trobada del Voluntariat 
pel Valencia que ha tingut lloc aquest 
diumenge 17 de juny a Benicarló. El 
programa s'atura durant l'estiu pero 
es reprendra al mes de setembre. 
L'edició 2011-2012 del Voluntariat 
pel Valencia va finalitzar diumenge 
amb una trobada deis voluntaris de 
tota la Comunitat Valenciana que han 
participat en el projecte. 
Els cinquanta-quatre participants, entre 
els quals hi havia voluntaris i aprenents 
del programa de Vinaros, van poder 
fer un tast de la historia i cultura, de la 

D 

ma deis membres de I'Associació Pere 
de Thous de Benicarló, que van ser els 
encarregats de guiar-los pel poblat 
iberic del Puig de Na u i també d'explicar
los la historia i característiques de l'antic 
convent de Sant Francesc. Després de 
les visites, els voluntaris van participar 
d'un dinar a !'ermita de Sant Gregori. 
El Voluntariat pel Valencia a la ciutat 
de Vinaros reprendra l'activitat al mes 
de setembre. Tot i aixo, les persones 
interessades a participar-hi poden 
incriure's en qualsevol moment 
diringint-se a !'Oficina de Promoció del 
Valencia (Pirulí, 2a planta). 

La redacció informa que la prox1ma 
setmana no es publicara el Diariet per 
descans de festes. El proxim número 
en sortir será el 7 de juliol. Disfrute u de 
les festes! 

El Diariet 

Otra vez, y como viene siendo 
habitual, el grupo de Rock 
vinarocense ComaLCooL volvió a 
sorprender con un concierto en 
acústico celebrado en La Lola el 
pasado 9 de Junio. Desgranaron temas 
de su último CD autoproducido ¿Para 
qué correr? y de otras canciones que 
hicieron las delicias del numeroso 
público asistente; incluso se atrevieron 
con un nuevo tema en francés -c'est 
pas la peine- que junto con temas 
como -Roger- darán forma a un nuevo 
trabajo que verá la luz próximamente. 

combina2 

Plaza San AntOnio. 20 Bis 
T. 964 450 248 
Vlurbs 

número uno en servidos 

cte 23 de Juny 2012 

Por otra parte y siempre sorprendiendo 
al personal nos anunciaron sus ensayos 
retrasmitidos en directo en streaming. 
Para todos los interesados en estos 
ensayos se pueden seguir a través 
de su web: www.comalcool.com e 
incluso poder interactuar por medio 
del chat. Y otra sorpresa más: su nuevo 
video-clip del tema -Mundo Sideral-, 
producido porVictor Seguí, que ya está 
disponible. Finalmente, agradecer a 
Rafa (La Lola) la oportunidad de poder 
escuchar a este grupo en directo. 
Seguid así. Rock on !!! 

Nos encontrarás en la 
AVDA.CASTELL0N,6 
(esquina Pio XII) 

Y también en 
Cl SAN FRANCISCO, 2 
VINAR OS 



El col·lectiu Ball de Dimonis presenta agenda festiva 

Ball de Dimonis ha presentat les activitats que 
desenvoluparan durant la Fira i Festes de Sant 
Joan i Sant Pere. Un deis seus representants, Jordi 
Sane;:, va explicar que els principals esdeveniments 
tindran lloc a partir del dia 20, a les 19.15 hores, 
quan se realitzara un assaig per mostrar al públic 
per primera vegada la Dansa de Dansants i també 
el Ball de Cintes. "La novetat enguany és el Ball de 
Bastons'; concretava Sane;:, "són balls englobats dins 
del nom generic de Dansa de Dansants': Per al dia 
22 i confluent amb el repic de ca m panes que marca 
el tret de sortida de les festes, el col ·lectiu va oferir 

la Dansa de Dansants. L'agenda continua el dia 23, 
quan dins deis actes de !'arribada de la Flama del 
Canigó, Ball de Di monis participara novament amb 
la seua dansa a les 18 hores." Vam iniciar-ha l'any 
passat en agra'fment a l'associació cultural Jaume 
1, organitzadora de l'acte, perqué ja fa 21 anys que 
confía en nosaltres pera fer el correfoc de la Nit de 
Sant Joan'; afirmava Sane;:. 
Finalment, Sane;: avanc;:ava que el dia 26 ball de 
Dimonis, com col·lectiu que forma part de I'Escola 
de Música Esmuvi, participara en l'audició que 
organitza aquesta escala de música. 

"luzárraga Bellot, pera ten ir-lo en compte" 

El jove Contrabaixista Vinarossenc Miguel Ángel 
Luzárraga, oferí la tarde del 16 de Juny un grat 
concert d 'escassos 60 minuts a I'Auditori Caries 
Santos de la Fundació Caixa Vi na ros. 
Amb motiu de les proves d'accés a la carrera de 
Grau Superior Musical peral proper curs, Luzárraga 
ens delecta amb un variat programa abarcant estils 
diversos, des del Barroc al classicisme i finalitzant 
amb el romanticisme. 
Amb ímpetu juvenil, fresca passió i caracter a sobre 
l'escenari, permeté als assistents gaudir de la seua 
musicalitat, així com la prematura mestressa de la 
que fa us omplint cada racó de la sala. 
Molt en joc de cara al futur i molt a observar 
encara, pero tot i així, referint-mos al Contrabaix 
com un instrument complex de tractar, podem 
ressaltar la acurada i definida interpretació que ens 
ha prestat, la precisió técnica que ha emprat i la 
qualitat sonora que per moments ens ha permes 
desconnectar de la realitat per ser acollits en el 
ventre de la sonoritat més esvelta. 

L'A.C. Ball de Di monis de Vinaros vol e m agrair 
als A.C. Amics de Vinaros el reconeixement 
a la nostra tasca que van fer públic en la 
inauguració de l'exposició fotografica deis 
Na nos i Gegants de Vinaros. El seu president 
va recordar com la nostra associació va 
recuperar el ball i la música d'aquests 
estimats elements del nostre imaginari 
festiu - els na nos i gegants - que va m portar 
arreu durant tants anys. En una epoca on la 
memoria histórica sembla fer-se i desfer-se 
responent a interessos polítics és d'agrair 
que algú tinga la capacitat de parlar des del 
coneixement que atorga la documentació 
contrastada. Gracies per recordar la nostra 
feina. Gracies per recordar que hi va m ser. 

A.C. Ball de Di monis de Vi na ros 

ES LLOGA PIS C~NTRIC A CASTELLO, 
REFORMAT, MOBLAT AMB ELECTRODO· 
M~STICS. DOS DORMITORIS. JUNT PARA· 

ES TRASPASSA/LLOGA BOCATERIA 
EN FUNCIONAMENT 1 EQUIPAT 

PERNO PODER ATENDRE'L, A VINAR OS 
DA AUTOBOS UNIVERSITAT. Tel. 616 105 016 Tel. 620 390 415 

~ • Plazara _ C B@hotma il.com 



Germa Bel o m pie l'auditori de la Fundació amb una xerrada sobre la crisi económica 

L'economista Germa Bel, va pronunciar una xerrada col·loqu i a l'auditori Caries 
Santos de la Fundació Caixa Vi na ros, sota el títol "Crisi económica: d'on venim, 
on estem, on anem?': Bel va omplir l'auditori i durant el col·loqui es va establir 
un intens debat entre el públic assistent. 
Llicenciat i doctor en Economia per la Universitat de Barcelona, master en 
Economia per la Universitat de Chicago, catedratic d'Economia Aplicada en 
la Universitat de Barcelona, de 1990 a 1993 va ser assessor en el Ministeri pera 
les Administracions Públiques i en el Ministeri d'Obres Públiques i Transports. 
Va ingressar en 1980 en la Joventut Socialista de Catalunya, i en 1982 en 
el PSC-PSOE. A les eleccions generals espanyoles de 2000 fou escollit diputat 
per Barcelona. Des del 2004 ha continuat la seva tasca docent a la universitat i 
coma professor visitant a la Universitat de Cornell. 
Es autor del llibre"Espanya, capital París '~ que estudia la capitalitat de Madrid, 
les infraestructures de I'Estat i !'impacte d'ambdós en l'economia, donant un 
punt de vista molt xocant amb el que hi havia fins al moment pero que donava 
molta llum sobre el planejament de I'Estat alllarg deis segles. Elllibre fou escrit 
en castella i tradu"lt al cata la i l'angles el primer any. Arran de la seva publicació 
es va convertir en tertulia habitual d'EI matí de Catalunya Radio i d'altres espais 
al que fou convidat. Es va convertir en analista de referencia de les inversions 
en infraestructures. 

~il ·lustrador de Vinarós, Diego Latorre, ha presentat al festival Cinema Jove 
el seu projecte de curtmetratge fantastic, Blink. El curt esta ambientat en 
la Peníscola actual en que que el protagonista somnia amb una Peníscola 
medieval. Una historia entre real i onírica, que esta recreant ambla mateixa 
tecnologia amb que es van rodar les pel·lícules Avatar i Tintín. 

sabateries 

SANTO TOMÁS, 39 
VINAROS 

BONES 
FESTES! 
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Jornades didaetiques del 
CEFI RE 

El Centre de Formació, lnnovació i Recursos 
Educatius per al Professorat (CEFIRE) de la nostra 
localitat va celebrar els dies 5, 6 i 7 de juny les XVII 
Jornades Didactiques al voltant de la competencia 
d'autonomia i d'iniciativa personal. 
Aquestes sessions formatives varen comptar ambla 
presencia de'n Rafael Bisquerra Alzina, catedratic de 
la Universitat de Barcelona i especialista en educació 
emocional que va impartir una conferencia sobre 
la competencia emocional per a desenvolupar 
!'autonomía i la iniciativa personal. També na Maria 
José Díez Ferrandiz, coach i master-trainer en PNL, 
va dinamitzar i dirigir un taller sobre la competencia 
emocional i social a l'aula. A més, tenint en compte 
el vessant didactic d'aquestes jornades, es varen fer 
diverses comunicacions i intercanvis d'experiencies 
realitzades en diferents centres educatius. 
La valoració per part deis assistents, al voltant d'uns 
80 docents de les comarques del Baix Maestrat, Alt 
Maestrat i Ports, ha estat molt positiva. 

Éxito de 'E 1 s figura n t s' en e 1 a u d i torio e o n 1 a obra 'Y Di os ere ó a 1 h o m b re' 
Kedactión 

El Grup "Eis figurants" del Aula de Teatre de Vi na ros 
representó el pasado fin de semana la obra "Y Dios 
creó al hombre'; de Josi Ganzenmüller Roig. Una obra 
en la que el director del Aula entremezcla, adapta 
y versiona textos de Mark Twain (Diario de Adán y 
Eva), Alan Ayckbourn (Mujeres en tiempos de crisis), 
Sergi Belbel y Companyia T de Teatre (Hombres y 
Ramón), Rafael Santapau (Un ·matrimonio como es 
debido), Miguel Albaladejo y Elvira Lindo (Lo menos 
que se le puede pedir a un hígado es que no mienta), 
Lauzier (Misión Imposible) y Víctor Manuel (Desde 
mi libertad). Una serie de sketches muy divertidos, 
inteligentes, irónicos, tiernos desde Adán y Eva a la 
conquista del espacio que encandilaron al público. 

7 . 

Josep Jullen es: 
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lll1oriJel l'vlolinos Borrós La Seu del Nord, la Universitat Jau me 1 més prop 
Presiden! de Furdació Caixa Vinarós 
es c()(l'l¡)au a convidar -vos a participar en les activitats organitzades 
r-er la rostro entita~ amb motiu de les testes de St Joon i St Pere_ 2012 

Ditxnenge 24 de jLo,J 1 
1300 h hauglxnció de l'exposició: 

Unia. color, peU de Sebastió. Casarova Fobrega 
a la sala d'exposicions del correr Socors, 64 

21:00 h Uiurament de I'Aié Virlarossenc 2012 a la 
Ora Pilar Nos l'v'loteu 

amb l'actuació de Josep ---Uien amb !'obra 
B caverricola 

a l'au::titori fTLricipal 

1 Dirnecres 27 de jLo,J 
2200 h Nit de la cuino vinarossenca 

Degustació del pat Faves ofegades 
A la carpa de festes 

Dijous 28 de jtnJ 
2000 h Presentació de l'anuari 200 

a l'mx:frtori Caries Santos 

Diurenge 1 de jUiol 
2230 h Cantada cl'h:lvaneres 

1 
A la ¡::i?rgola del passeig Colom 

1 

La Seu del Nord de la UJI, com la 
resta de les diferents seus, tracten 
d'apropar el Serveis universitaris 
a l'estudiantat resident fora de 
la ciutat de Castelló per tal que 
puguen accedir a ells amb les 
mateixes condicions. 
A la Seu del Nord de la UJI a Vinarós, 
trabaras: 
o Servei a l'estudiantat : 
o lnformació de la oferta académica: 
Graus, Masters i Postgraus. 
o Gestió deis tramits administratius: 
selectivitat, acces, preinscripció, 
matrícula, etc. 
o Servei de Biblioteca i Ciberteca 
o Centre d'Autoaprenentage de 
Llengües: Apreneu angles i catala 
com vulgueu i quan vulgueu. 
o Universitat pera Majors: S'obre 
la preinscripció peral curs academic 
2012/ 13. Sota el lema "Tots podem 
aprendre al llarg de tota la vida'; 

!,_ --

El retrat d'una epoca a través de la moda de Tere Chaler 

L'Espai d'Art de la Fundació Caixa Vinarós acull 
des del passat 8 de juny i fins el proper 8 de juliol 
l'exposició "L'art de la costura de Tere Chaler. La 
moda al Vinarós de 1960-1990'; una iniciativa de la 
Associació Cultural Amics de Vinarós per reconeixer 
el treball d'una de les modistes més conegudes al 
Vinarós del passat segle, Tere Chaler. 

del Passeig de Sant Pere no era aliena als grans 
centres neuralgics de la moda perque Tere acudia 
a Barcelona o Paris, per tal de portar cap a Vinarós 
les novetats més destacades, a més de consultar 
revistes internacionals. "Tere era una autentica 
amant de la perfecció i aixó es podia vore en les 
se u es creacions i també perque adaptava qualsevol 
pe<;a de roba per a que la clienta pogués lluir-la'; 
explica Amparo, qui també destaca l'important 
paper jugat per la seua germana Adela que "fins 
que es va casar va portar el taller de costura i es va 
convertir en la ma dreta de Tere': 
La m ostra ha estat possible gracies a la col.laboració 
de les clientes de Tere que encara guardaven 
als seus armaris els vestits de núvia, esclava o 
dama que van lluir. 

comen<;a aquest període en 
el que s'ofereix l'oportunitat a 
tates aquelles persones majors 
de 55 anys d'accedir als cursos 
específics que la Universitat Jau me 
1 oferta amb l'objectiu d'obrir un 
espai científic-cultural on créixer 
intel·lectual i socialment. 
o Activitats culturals com 
conferencies, cicles de cinema 
exposicions fotografiques. 
o Cursos de formació. 
Localització Contacte 
Seu del Nord Tel.: 964 455601 
Biblioteca Municipal-2n pis 
seudelnord@uji.es 12500 - Vinarós 
http://www.campusobert.uji.es 
http:/ /www.u ji .es/CA/ servei s/s lt/ 
adf/serhtml 
Horari 
De dilluns a divendres, de 10:00 ha 
13:00 h i de 17 a 20 h. 

A l'exposició es poden veure fins a vuit vestits que 
són exemple de les més destacades cites festives i 
religioses de l'epoca, també trobem vestits de núvia i 
altres peces de carrer. Te re Chaler, més coneguda com 
La Chata, va desenvolupar la se u a tasca coma modista 
primer en el domicili familiar i després en la botiga 
del Passeig de Sant Pere, on es venia pret a p6rter i 
fins on acudien les clientes buscant l'originalitat i bon 
gust que la van convertir en referent. "Venien fins i 
tot de Barcelona, Madrid o Vitoria perque !'aparador 
de la botiga cridava molt l'atenció i entraven a 
interesar-se pels vestits i es convertien en clientes 
habituals'; explica Amparo Chaler, germana de Tere 
i responsable d'administració de la botiga. També 
eren habituals les da mes i reines de festes de Vinarós, 
Benicarló, Alcanar o Ulldecona que confiaven en Te re 
Chaler per vestir-se. "En tots els casos, Tere buscava 
que el vestit sigués el més afavoridor possible per a 
la clienta i sempre es feien dissenys personalitzats'; 
comenta Amparo. 

Observar-los i admirar 
els seus detalls és 
tornar a una época 
en que Vinarós vivia 
les festes als balls del 
Casino i del Blau. Una 
epoca en que algunes 
xiques desafiaven les 
tradicions casant-se de 
curt i altres confiaven 
en Tere Chaler per ser 
princeses per un dia, 
amb uns vestits que res 
havien d'envejar a les 
creacions deis grans 
noms de la moda. 

i LES DESEAMOS FELICES FIESTAS DE SAN JUAN Y SAN PEDRO! 

La inspiració li arribava a Tere Chaler de qualsevol 
element. "El vol d'una falda, un estampat o una 
pe<;a li valien per a pensar un nou model ja que 
tenia una imaginació desbordant'; destaca la 
seua germana. A més, Tere Chaler va estar sempre 
pendent deis avan<;os 
de la moda en una 
época en que es van 
viure destacats canvis, 
com la introducció 
deis pantalons o deis 
teixits reversibles, 
una qüestió en la 
qual va ser pionera. 
Tanmateix, la botiga 

VEN Y DESCUBRE NUESTRA GRAN VARIEDAD DE MENÚS 
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Vinarós en marcha 

Cumplimos: 
Vi na ros será la sede de "La Llum de les lmatges" 

Cumplimos: 
Incremento del horario de atención al público 
en el Ayuntamiento 

Cumplimos: 
Compra de 6 desfibriladores para actuar en casos 
de emergencia y 7 maletines de emergencias 

Cumplimos: 
Recuperación de las paellas el día de Ntra. Sra. 
de la Misericordia 

Cumplimos: 
Llangonissa festival como fiesta joven la víspera 
de San Sebastián· 

www.ppvinaros.es 
Juan Bautista Juan 20 d 
. ' e mayo de 2011 · ''5" 

Vlnarocenses confían la gest·. d .. 'dentro de 48 horas los 
1· IOn e la CiUd d 

que ldero prometo ser el Alcalde de tod a en la candidatura 
y tomando las mejores d . . os, escuchando a todos 
D ec1s1ones para el f 

espués de un año d b. uturo de Vinarós" 
1 ego lerno del Partid p · 
o que digan algunos Juan B . o opular, Y a pesar de 

V. , , autista Juan h . 
maros tiene el gobie a cumplido su palabra 

1 rno que se mere . 
as 24 horas del día a su . d d . , ce y un Alcalde que dedica 

Ciu a . Vmaros est. 
por este camino porq . a en marcha y seguira· 

ue segu,mos 1 . 
primer día. con a ilusión y la fuerza del 

Cumplimos: 
Cursos de formación para desempleados 

Cumplimos: 
20.000 euros destinados a ayudas directas a la 
contratación de desempleados mayores de 45 
años 

Cumplimos: 
Jornadas de prevención del fracaso escolar 

Cumplimos: 
Programa de refuerzo escolar en verano para 
alumnos de primaria 

Cumplimos: 
Finalización de las obras de urbanización en la 
Colonia Europa 

Cumplimos: 
Jornadas gastronómicas conjuntas con Benicarló 
y Peñíscola 

Cumplimos: 
2 trenes Alvia unen Vinaros y Madrid, sin 
transbordos, en menos de 4 horas 

Cumplimos: 
Recuperación de la fiesta de Santa Catalina junto 
al río Servol 

Cumplimos: 
Mantenemos la escuela de verano L'llla realizando 
más de 30 contrataciones de monitores 



Passeig, platja, la mar ... aquestes són les 
preferencies de la majoria deis vinarossencs, així 
ho demostra fins i tot la joventut en boca de les 
seues representants a les festes, les da mes, en les 
entrevistes fetes de cara a la seua elección. 
Quan va comen<;ar el projecte de remodel·lació 
del Passeig, amb un concurs d'idees, la filosofia 
que el va inspirar va ser la recuperació del front 
litoral per a la nostra ciutat, sense circulación 
de vehicles, amb transit restringit. Per cert, al 
concurs d'idees hi va haver representación de 
tots els partits polítics de I'Ajuntament i tecnics, i 
el projecte guanyador no va estar escollit amb els 
vots polítics sino amb els deis tecnics. 
El Ministeri es va implicar després de molt treball 
amb el projecte, pagant la segona fase del Passeig, 
corrent la primera a ómec de I'Ajuntament. Era, i 
ho sabíem, una aposta forta per part de tots, pero 
guanyarem un espai per a tots, amb totes les 
discrepancies estetiques que es vulguen, faltaría 
més! Ja no recordem com era el Passeig abans? 
Amb transit, sense disponibilitat de serveis, 
voreres destru"ides, escalinatas per accedir a la 
platja, les baranes convertides en WC... 
1 varem comen<;ar les obres, i va comen<;ar el PP 
ambla seva campanya ANTI: que si l'accessibilitat, 
que si caigudes (per cert, des de que el PP mana 
ja no ha catgut ningú, ara cauen al C. Dr. Fleming), 
que si les faroles ... 
Finalment, el Passeig va entrar en funcionament 
i encara que el PP digue el contrari, la gent va 
comen<;ar a viure i conviure amb ell, gent i gent 
amb discrepancies pero al Passeig, vianants, 
xiquets i xiquetes, bicis, gent gran i jove i 

Segueix-nos a Internet 

forasters, tots ells descrivint un espai únic com a 
lloc d'encontre i tranquil ·litat. Amb un potencial 
economic de primer grau: parquing, mercat, 
establiments d'hosteleria, locals d'oci ... 
Pero per damunt de tot espai per als ciutadans. 
1 arriba el PP al poder 1 mans a l'obra per tal de 
destru"ir un projecte de l'equip de govern anterior 
i obrin al transit indiscriminat un espai peatonal 
dient que és per als residents ... pero la realitat és 
que passa tota la Unió Europea, a tota velocitat, 
sen se cap control i amb una perillositat important. 
1 es construeix una rotonda en contra de !'informe 
deis bombers, es posen bancs de formigó per a 
obligar a circular pel C. Angel, inventen la primera 
font rentapeus que mai funciona i instal·len 
"Frigodedos" i altres artefactes, trencant al maxim 
tota l'estetica del Passeig. 

faceboo k. com/socia 1 istes. vi na ros 

ALLIBREM LIJ,P7 
#novullpagar 

Fem política de baix cap a dalt 

Lalliberament de I'AP7 és una reivindicació 
histórica al nostre país. Des del mateix moment 
que es va fer aquesta infraestructura, em reclamat 
tant des del BLOC com ara des de COMPROMfS, 
el seu alliberament com a eix indispensable peral 
desenvolupament economic del País Valencia. 
Hi ha un moviment arreu de tot el territori que esta 
propiciant l'adhesió d'altres formacions polítiques 
a les nostres reivindicacions historiques . Un 
moviment que abasta tots aquells territoris per on 
passa dita via. 
El moviment "no vull pagar" és l'ocasió més 
propícia per plegar forces tots a una i demanar el 
seu alliberament de forma immediata. 
LAP7 és un canal de comunicació que vertebra 
el nostre país de nord a sud per la costa. Les 

carreteres nacionals CN340 i CN332 fa molts anys 
que estan col·lapsades per un transit que ofega i 
contamina moltes poblacions. Són practicament 
intransitables, i ja no sois en estiu, sinó quasi tot 
l'any, son milers els cotxes i camions que fan 
llargues cues en les travesses de les ciutats i pobles 
com Oliva, Bellreguard, Sueca, Benicarló o Vi na ros. 
En un principi acabava la concessió l'any 2006 
pero, l'any 1997 el president Zaplana autoritza 
la seua prorroga fins l'any 2019. Actualment, 
la possible prorroga de la concessió al País 
Valencia depen pel déficit produ"it per les inútils 
constru"ides a la CCAA de Madrid. Unes autopistes 
que els usuaris no es veuen en la necessitat 
d'utilitzar per contar amb altres vies alternatives 
i gratu"ites com les radials i les autovies. 

23 de Juny 2012 

twitter.com/SVinaros 

BLOC 

E!l 
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Vinaros 
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http:/ /www.pvi-vinaros.org 

En un año el alcalde ya ha hecho 
todo ... 
... lo que tenía que hacer. Esto es lo que todos 
habremos interpretado tras oírle en la rueda de 
prensa, y a todos nos habrá surgido la pregunta de 
que en qué va a emplear su tiempo si tan ocioso se 
va a encontrar durante los tres próximos años. Pues 
no, no está todo hecho, está casi todo por hacer. 
En su primer año de mandato ha emprendido solo una 
obra, la calle Dr. Fleming, peor gestionada imposible al 
acabar en una paralización. Afortunadamente, parece 
que ha encontrado una salida al atolladero, pero por 
el secretismo empleado tenemos serias dudas sobre 

la legalidad de la contratación de la empresa sustituta 
que la continuará, así es que ya hemos solicitado toda 
la documentación pertinente al caso para vigilar que 
haya cumplido escrupulosamente con cuanto marca 
la Ley. 
No ha hecho nada para que comience la construcción 
de la piscina cubierta en la ciudad deportiva, con un 
dinero de la Generalitat que los otros municipios 
valencianos ya han recibido -porque tienen todas 
las obras del plan Camps acabadas- mientras 
que a Vinarós aún se le debe el valor de esta obra 
pendiente y el silencio del alcalde, el del de nuestro 
diputado-fotógrafo y el hecho de que proyecto aún 
no licitado, nos hace presagiar que esta piscina será 
otra más de las promesas del PP incumplidas como 
la de la estación de autobuses, etc. etc. 
Terminadas las obras del centro de día de la 
Residencia de la Tercera Edad con la que se ha 
completado la totalidad del dinero del plan ZP, nada 
se sabe de su apertura ni de su modelo de gestión . 

. ~-~ esquerra 
REGISTRES D'ENTRADA 

Vlnaros 
GRUP MUNICIPAL 

Esquerra Verds Vinarós 

18/06/12 Petició d ' espai per als grups 
municipals , tal com marca la normativa vigent , 
així com de l ' acondicionament d ' un lloc comú 
per a compareixences davant els mitjans de 
comunicació . 

. 18/ 06/ 12 Nova petició d ' acondicionament 
dels solars abandonats , aixi com de la 
seva desratització i neteja per part dels 
propietaris , en especial els de l ' Avinguda 
Castelló , i els del Pai Fora ' l Forat i avinquda 
Jaume I . 

. 18/06/12 Peticíó de revisió del projecte 

Ni tan solo se riegan las plantas de las macetas de la 
entrada que ya se están muriendo. ¿Cuánto dinero, 
o personal, va a venir de Consellería para que 
pueda abrirse de una vez? No pretenderá el PP que, 
ahora que mandan ellos, después de las promesas 
electorales del President de la Generalitat, Vinarós 
siga siendo la mini-Generalitat que fuimos y que 
aún seguimos siendo. 
No solo el alcalde no hace nada en positivo, sino que 
desde el día siguiente a su juramento, se dedica a 
desmontar lo que nosotros hemos logrado. Es lo que 
está haciendo con el Polígono de les Soterranyes. 
Cada vez que se refiere a él sale con una nueva 
mentira para desacreditar nuestra gestión y para 
justificar lo que dentro de no mucho anunciará: el 
abandono de este decisivo proyecto de futuro. 
Seguiremos con el tema, y hasta entonces os 
invitamos a todos a que participéis y disfrutéis a tope 
de las fiestas que acaban de comenzar -falta nos 
hace- y al alcalde y a todos los Juanes, .. Felicidades. 

Publicació 
" PAÍS VALENCIA, SÍ " 

Trobareu exemplars gratuits 

d ' adequació de zona d ' estacionament pera 
vehicles pesants a 1 ' antic camp del Pio XII , 
presentat en el seu dia(26/ 6 / 10) pels xofers 
afectats . 

CAMPANYA " TENS IDEES? 
de !'especial dedicat a JOAN FUSTER , 

a L' Illa ( C/ St.Tomas, 43) 

Moció que presenta I'Associació de ve·fns Migjorn al pie de l'ajuntament de Vinaros del 21 .06.2012. 

Associació de veiils Migjorn El ministeri del 
www.avmigjorn.org medi ambient i 

medi rural i marí 
va finan<;ar una gran obra, la renovació del passeig, 
~obra havia de completar-se amb la renovació deis 
espigons i l'aportació d'arena que li acabaría de donar 
la imatge desitjada d'un passeig i platja atractius per 
nous turistes amb el corresponent benefici económic 
pel poble. 
Tant la renovació ' deis espigons com l'aportació 
d'arena~n complements indispensables perdonar 
per. condg¡sa tota !'estructura, dones amb aquestes 
obres pendents el passeig queda desproteg(t . per 
complet i quedaJal lli1,1re albir de les tempestes que 
el puguen colpejar, les quals porten el perill de la 
desfeta d'aquest obra que tant valorem. ~aigua entrar 
en el túnel que porta al parquing ambla consegüent 
destrossa de vehicles i instal·lacions. 

Tenim constancia del retrocés que esta tenint a hores 
d'ara la platja sense aquestes defenses esmentades, 
en alguns llocs prop de 30 metres 
A l'any 20071a Direcció General de Costes va autoritzar 
al Server Provincial de Costes de Castelló la redacció 
del projecte de rehabilitació de les platjes situades 
al nort del port de Vinaros, amb un pressupost de 
licita ció aproximat de 6 (SI S) MILIONS D'EUROS. 
En el dia d'avui la tramitació administrativa del referit 
projecte el troba amb la situació que exposem: 
Es va inicial la tramitació de l'expedient i es va acabar 
la informació pública i oficial. 
Dit Projecte fou APROBAT DEFINITIVAMENT per la 
Direcció General de Sostenibilitat de la Costa i del mar 
en NOVEMBRE DE 2011. 
La declaració d'lmpacte Ambiental fou publicat en el 
BOE el20/06/2011. 
El projecte en concret esta pendent d'aprovació 

económica. 
Donat que es compta amb el vist i plau de 
I'Administració i amb tots els permisos requerits 
fets i aprovats i que "SOLS" requereix de la dotació 
pressupostaria pertinent. 
Tot i aixó, volem instar a la realització de tot plegat, 
si menys no pero DE MANERA URGENT, l'aportació 
d'arena dones seria una forma de paralitzar 
l'avan<;ament del mar per protegir el passeig que és el 
que de veritat importa. 
PROPOSICIÓ: 
Que el Pie de I'Ajuntament demane de forma més 
rapida possible la dotació pressupostaria per poder 
portar endavant el projecte de la rehabilitació de 
les platjes situades al nort del port de Vinaros, i 
que els grups municipals que el compasen prenguen 
el compromís de defensar aquesta petició allí on 
tinguen representació. 



Flama de l Canigó 1912 

Associació Culrural Jau me 1 

Als Vinarossencs, segurament per la nostra 
ascendencia pirinenca, sempre ens ha agradat el 
foc en tetes les seves vessants, ja siga en forma de 
petards, fogueres, falles, ninots .......... . 
Celebrar amb focs i danses, tots els solsticis, tant la 
nit mes curta de l'any, com es la nit de Sant Joan. 
Com la nit mes llarga que es elsolstici d'hivern que 
coincideix amb les festes nadalenques, i que en 
molts indrets deis Pa"isos Catalans s'ha traslladat a 
Sant Antoni, es una cosa comú 
La festa del foc i de les danses, encara que es típica 
de tots els pa·isos mediterranis, es va conservar mes 
vivament en les valls mes amagades i fortament 
poblades, en aquella epoca deis pirineus. Quan 
les conquestes de Jaume 1 van for<;ar a repoblar 
unes terres que en molts casos eren totalment 

Serve is Socials de Qua litat 

\~PV Esquerra 

~ Unida 

Moltes són les persones 
que per algun motiu 
necessiten deis Serveis 

Socials. Pero desgraciadament,moltes són les que 
per molts motius no poden accedir a ells. 
Des deis Ajuntaments per ser l'entitat mes 
directa amb la ciutadania es pot i s'ha de lluitar 
i reivindicar perqué tetes les persones que ho 
necessitin puguin accedir d'uns serveis socials 
públics i de qualitat. 
Dons d'Esquerra Unida proposem que els 
serveis socials públics siguin la referencia per al 
desenvolupament de la protecció social, que no 
ha de veure's interferida per una privatització de 
serveis destructiva pera la cobertura universal de 
les necessitats socials. 
lnstem a transformar els seveis socials actualment 
exsistents,perque no siguin un mecanisme 

ermes o van ser abandonades pels seus pobladors 
antics, van empenyer a les superpoblades terres 
pirinenques a buscar nous assentaments, amb 
unes terres i amb un clima mes bons, mes 
tranquil·les i amb molts de casos sense propietaris. 
Va ser com un crit pera la ocupació d'unes terres 
no tan dures i mes productives. Un nou mon naixia 
per a ells. Una possibilitat de nous assentaments 
s'obria als seus u lis. 
Aquests nous pobladors van portar amb ells, 
la seva llengua, les seves costums, i les seves 
tradicions. Aquestes costums han perdurat a través 
deis segles i s'han adaptat, en molts de casos, 
a la manera d'esser deis pobladors que encara 
romanien en aquestes terres i a la seva geografia i 
les seves particularitats. 

funcional al sistema capitalista,que afavoreix 
1' exsistencia d'un exercit de reserva d · exclosos 
socials. Reivindiquem uns serveis socials 
participatius i ben gestionats des del públic. 
Els serveis socials han de lluitar contra la pobresa 
i la desigualtat quan espais:sociolaboral,sociosa 
nitari, socioeducatius, sociocultural, i des d'una 
prespectiva preventiva i de genere. 
Per a aixo,la primera mesura que ha de ser la 
d'augment de la despesa social, almenys fins 
a equiparar-he a la mitjana europea i fins a 
aconseguir el 7% del PI B. 
Elaboració d'una Carta de Drets Socials i la seva 
instrumentació jurídica perqué es defineixin els 
drets exsigibles subjectivament pels ciutadans. 
Volem una Llei de Serveis Socials Estatal,concebent 
els serveis socials com un dret institüit. 
Sistemes de renda minimes d'amplia cobertura i 

Enguany, com tots els anys la Flama del Canigó 
sera present al nostre poble malgrat tetes les 
diferencies que han pogut hi haver, pensem que 
les costums no es poden perdre. 
Des d'ací volem donar les gracies a tetes les 
entitats que fan possible conservar aquesta tradició 
ancestral i sobretot al Ball de Dimonis de Vinaros per 
la gran tasca que d'investigació deis nostres balls 
músiques i costums del nostre poble. Enguany el 
dissabte 23 a les 6 de la tarda davant I'Ajuntament 
tindrem el goig de vore despres de 300 anys la 
dansa de bastons. Cridem a tots els Vinarossencs a 
rebre la Flama i a assistir a la dansa de bastons. 
Cal dir que lamentem la retirada en la col·laboració 
deis actes, d'una entitat, perque a la llarga qui surt 
perdent sempre es el poble. 

de rellevant dotació pressupostaria.Proposem la 
renda basica de ciutadania o bé un salari social. 
Exsigim finan<;ament i gestió pública de la Llei de 
Dependencia,que tota persona afectada pugui 
triar ser atesa al seu domicili per especia listes o en 
un centre adecuat a les seves necessitats i que el 
temps d'espera no excedeixi deis sis m esos. Volem 
evitar l'aplicació perversa que s'esta fent de la llei 
de Dependencia que promou la "feminització de 
les cures" mitjan<;ant la "prestació a la cuidadora". 
Les politiques de suport a la discapacitat han 
d'implicar una aposta radical per la promoció de 
l 'autonomia personal i perla igualtat de drets. 
Defensem uns serveis socials 100% públics que 
redundin en benefici deis usuaris,pero també en 
el deis professionals,com a treballadors públics 
amb drets i garanties i no com a treballadors 
precaris de subcontractes privades. 

¡Felices Fiestas de San Juan y San Pedro! 



PESCA 

Armadora y tripulantes del Eulalia 11 

Adiós a las aguas primaverales 
Sema na con una mar estab le que 

se despid ió de la inestable estación 

pr imavera l. Se pudo faenar bien en 

todas las moda lidades, con var iedad 

de pescados y ma ri scos. La ll um por 

fin se ha reactivado. 

La pesca de arrastre llevó a diario a 
subasta cigala de 16 a 2S €/Kg. (según 
tamaño), gall 16, miseria a 9, s. punxa de 
1 O a 12, calamar de 1 O a 23, pescadilla de 
S a 9, peluda a 9, sepia a 1 O, rodaballo a 
26, salmonete de 7 a 1 O, dorada de 6 a 22, 
caracol de 9 a 1 O, rape de 3 a 9, sargo a 
8, bacaladilla, sorella, cintas, burros, peix 
de rei y móllera a 3, pulpo roquero de 6 
a 8, rubios a 4, besugo y sorella de 3 a 4, 
pota a S, pulpo blanco grande de 3 a 4, 
pulpo blanco mediano a 9, pulpo blanco 
pequeño a 18 y congrio, cangrejo, araña y 
morrallas de 2 a 3. 
El cerco al final ha encontrado los bancos 
de peix blau. El lunes una traíña pilló 20 
cajas de sardina a 18 €/caja (12 Kg) y 100 
de boquerón a 2S. El martes se fueron a 
Castellón. Y el miércoles entre dos barcas 
atraparon 200 cajas de sardina a 16 y 600 
cajas de seitó de 6 a 14. 
La flota artesanal de los artes menores, 
muchos trasmalleros pescan langostino a 

1 56 

26 €/ Kg., sepia a 1 O, tigre y palaí a 11 . Un 
par pesca pagel de 2 a 1S y corvina a 8. Dos 
siguen llevando lenguado de 22 a 27, rombo 
a 2S y raya a 4. Y otros dos faenaban cerca 
de Col u m bretes para capturar por aquellas 
zonas profundas y rocosas langosta de 30 a 
40, bogavante a 23, gallineta a 22, pargo y 
dentón a 21 y corva y mamona a 4. 
El palangre de costa pescó con anzuelo 
lubina de 17 a 2S €/Kg., dorada de 6 a 23 
y congrio a 3. 
Un marrajero arribó de alta mar con 2.000 
Kg., de albacora que se cotizó de S a 6 €/ 
Kg., de japuta 200 Kg. a S, bacoreta 200 Kg. 
a 3 y de pez espada 200 Kg. a 1 O. Todos 
estos peces fueron capturados con este 
gran arte pelágico de anzuelos. 

Barquita para el trasmallo 
Recientemente una embarcación ha 
sido adquirida para nuestro puerto. Es 
la denominada 'Eulalia 11'. Con matrícula 
y folio 3•-BA-2-3974. Sus principales 
características son; Eslora 7,44 m. Manga 
2,92 m. Puntal 1,07 m. Y T.R.B. S,S3 Tons. 
El material del casco es de madera. 
Construida en 1989 por astilleros de 
Badalona y pescaba en aquella localidad 
catalana. Ahora su armadora es la 
vinarocense, Noelia Caballer Perez. Está 
tripulada por el patrón Juan Luis Caballer 
y el marinero Pedro Bort Domenech 

També la coneixem per petxinot. En castella li 
diuen almendra de mar, en anglés dog-cockle, 
en alemany Gemeine Samtmuschel i en francés 
amande de mer. El seu nom científic és Glycimeris 
glycimeris. 
De forma arredonit, és un bivalve per tindre la 
petxina subdividida en dos parts simetriques o 
valves. Estes són fortes i resistents. Poden obrir
se i tancar-se hermeticament pel seu vertex a 
manera de frontissa, amb una especie de dents 
que encaixen uns amb altres. La forc;a per a obrir 
i tancar és proporcionada per dos impressions 
musculars. A més, quan estos músculs estan 
relaxats, en el seu extrem articulat té un lligament 
d'unió que les entreobri. 
~escultura de la petxina esta formada per lamines 
entrecreuades de vidres de carbonat calcic, 
segregada a base d'afegir capes s'espessix i 
s'eixampla. En la part exterior esta esculpida per 
grosses carenes i bandes fortes concentriques de 
creixement per a la qual cosa absorbix els ions 
de calci procedents d'aigua de mar, sol, etc. i amb 
uns processos electroquímics desencadenats per 
aminoacids els calcifica, quedant constituida la 
petxina per un 90% d'acumulacions inorganiques 
i la resta de substancia organica. 
El seu grandaria mitjana és de 6 cm. 
La part exterior és terrós fose vellutat, amb fons 
blanc brut i línies terroses en zig-zag. La cara 
interna és blanca. 
La part carnosa de 11nvertebrat animal que 
esta recios entre les valves, posse"ix un cos bla, 
comprimit lateralment. Té un peu extendible 
en forma de destral per a excavar i com a organ 
de locomoció, que 11 fa també les funcions de 
sola reptadora. Sense cap, la voradel manto fa 
les funcions del tacte, olfacte, percepcló llum. La 
massa visceral amb l'aparell digestiu, drculatori, 
secretor 1 genitals. Posseix un porus Inhalen-te 1 
un altre exhalen-te. Pera respirar té dos branquies 
formades per dos series filamentoses o cilis 
vlbrants, que generen corrent d'algua pera agafar 
foxlgen, 1 tallment filtrant les partfcules que hi ha 
en suspensió en el mar. Tot alxO estA recobert pel 
manto. 
La seua l't!PIOducdó va de febrer a abril Danere 
de 'de resperma 1 ous lllures a falgua 

-•riJfto~Mn• leJ ~es,c:lrtuleo~~a~QUes 
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EL MES DE l'ESPORT ffi UN ESDEVENIMENT ON LES ENTITATS ESPORTIVES lOCALS DONEN l'OPORTINUTAT A 
LA POBLACIÓ DE PARTICIPAR DE MANERA GRATUiTA EN LES ACTIVITATS QUE REALITZEN ALLLARG DE l'ANY 

O GAUDIR D'EXHIBICIONS 1 CAMPIONATS ORGANITZATS DURANT TOT El MES DE JUNY. 

Hl HAN ACTMTATS PARCITIPATIVES 1 CAMPIONATS, ACTIVITATS PER ADUlTS 1 PERA XIQUETS. CONSULTEU El 
CALENDAR! O INFORMEU-VOS A LES OACINES DEL CME 1 TRIEU l'ACTIVITAT QUE MÉS US AGRADE 
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Multitudinari 'Dia de la bici' 

El passat diumenge di a 17 de juny va ten ir lloc la segona 
prova de la Campanya d'Esport Popular 2012, el DIA 
DE LA BICI. Aquest any l'activitat presentava algunes 
novetas, en quant a recorregut i organització. L'activitat 
tenia el seu comen<;ament i arribada a la Carpa de 
I'Atlimtic, i feia un descans a la zona de la "gravera': just 
abans de pujar cap a !'ermita. El CME esperava una baixa 
participació, vista la inscripció durant la setmana, pero 
la sorpresa va ser molt positiva, ja que es va duplicar la 
participació estimada, amb més de 450 participants. 
Agrair com sempre la massiva participació de la gent, 
gracies a tots. També el CME vol agrair a la Policia Local, 
Protecció Civil , Benihort i personal del CME i practiques. 
El CME vol demanar disculpes a la gent que es va quedar 
sense fruita, jaque per motius externs a l'organització, no 
va m rebre la fruita que va m demanar. 
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Rafa MJrco~ 

Por lo visto el proyecto va a ser más ambicioso de lo que 
se preveía. En un principio se dijo de reforzar el equipo 
con 4 o 5 incorporaciones y esto suponía equipo para no 
sufrir tanto y quedar por la zona media sin problemas, 
pero lejos de lo que decía el presidente en los medios de 
comunicación "de equipo para disfrutar y para quedar de 
los 5 primeros': 
Por lo visto tras hablar con directiva y cuerpo técnico, los 
tiros van por este camino y se esta formando un equipo que 
luego quedará quinto, sexto o segundo, esto ni se sabe ni se 
puede predecir, pero si lo bastante competitivo para darnos 
tardes de buen fútbol, alegría y de disfrute como dice el 
presidente. En contrapartida esto viene a significar que lo 
de repescar jugadores del pueblo que están jugando fuera, 
poco por no decir ninguno ya que si tenemos en cuenta 
que se ha conseguido mantener el 90% de los principales 
jugadores de la temporada pasada y en total se realizarán 
unas 1 O nuevas incorporaciones, habría 19 jugadores y por 
lo tanto habría 3 fichas libres para llegar a las 22 previstas 
que se cubrirán con el resto de jugadores de la temporada 
pasada que realizaran la pretemporada. Aunque puedan 
entrenar asiduamente una serie de jugadores del equipo 
amateur y juvenil, tendrán ficha y jugaran con sus 
respectivos equipos y cuando sea necesario también lo 
podrán hacer con el primer equipo. 
De la temporada pasada siguen el portero Raúl Martínez, 
los defensas Pedro, Wifredo, Óscar Seva, óscar González 
y Álex Bueno, los centrocampistas Ernesto y Espinosa y el 
delantero Raúl González. Confirmar la incorporación del 
delantero Sergi Tomás, que regresa al club tras jugar media 
temporada en el Amposta y se une a las ya confirmadas 
del portero Alejandro Basevi, el centrocampista David 
Moreno y el delantero Álex Forés. Del central que dijo 
el presidente que estaba fichado, aún sabiéndolo no 
daremos su nombre ya que ha estado compitiendo hasta 
este fin de semana y por aquello que hasta el 30 de junio 
tiene contrato en vigor con su club. 
Sobre el jugador que marcará diferencias y esta 
apalabrado, hasta que no este firmado, no se hará oficial su 
nombre por parte del club, aunque es un secreto a voces 
su nombre y sobradamente conocido para los aficionados 
por la relación familiar que tiene con un jugador del 
plantel langostinero. Cuando aquí futbolísticamente 
hablamos "de un coche'; no nos referimos al vehículo en 
sí, nos referimos a sus ocupantes y para que sea rentable 
el pagar desplazamiento a los jugadores que vienen de 
fuera se intenta que el vehículo venga lleno. Esto significa 
que de la parte de Catalunya venga algún jugador más, de 
hecho esta semana se ha hablado con un centrocampista y 
un defensor de los que se tienen muy buenas referencias y 
de los que también se sabe su nombre, pero de momento 
solo se han iniciado las conversaciones y no van a ser las 
únicas, esto acaba de empezar y por ejemplo se analizan 
varias alternativas que hay sobre la mesa para elegir el 
sustituto de Agus que aún no ha contestado a la oferta de 
renovación y parece estar más fuera que dentro. 
Finalmente solamente ha conseguido el ascenso el 
Burriana, por lo tanto 5 serán los equipos de la provincia 
de Valencia que estarán en nuestro grupo. Teniendo en 
cuenta que se hace por proximidad geográfica lo lógico 
es que al Acero "b" y Puzol se les una el Albuixech, el 
Massamagrell y el recién . ascendido Museros mientras 
que el Moneada permanecerá en el grupo 2° al no haber 
conseguido ascender el Alqueries. 

Prebenjamines Vinaros CF 

Faltan en la foto, Alexander, Hugo, Osear, Alejandro y Raul. 

Los Pre benjamines de 1 er Año se han 
proclamado Subcampeones del Torneo de 
Villarreal, felicitar a todos los que pudieron 
desplazarse estos 2 días a Villarreal, ya que 
el torneo nos cogía fuera de temporada 
pero hemos cumplido. Ha sido el colofón 
a una gran temporada de todos los Pre 
benjamines del Vi na ros cf., Felicitar a todos, 
jugadores, monitores y entrenadores, por 
el gran trabajo realizado. 

L'escola Futbol Base Vinares CF colaborara 
con Jonathan, es un niño de Vinaros 
que padece anemia de fanconi, por lo 
que hemos decidido donar 10 euros 
por cada niño que se apunte al campus. 
La escuela futbol base Vi na ros en Julio del 
2011 organizó elll Campus de Futbol "Jordi 
Pablo" Vinaros, tras el éxito obtenido ha 

decidido organizar en el mes de Julio del 
2012 ellll Campus de Futbol "JORDI PABLO" 
Vi na ros. El Campus va dirigido para niños de 
5 a 12 años. Iniciara el 9 de Julio y finalizara 
el 27 de Julio, el precio será de 11 O euros, 
se formaran grupos de 1 O niños/as, que 
estarán dirigidos por un Monitor titulado 
por la Real Federación Valenciana de fútbol 
y un entrenador de la escuela fútbol base 
Vi na ros, a todos los niños se les hará entrega 
de 2 camisetas para entrenar, también les 
proporcionaremos, fruta y lácteos todos los 
días para el tiempo de descanso. También 
nos refrescaremos en la piscina. Al finalizar 
el Campus se les entregara un diploma y 
organizaremos una merienda. APUNTATE y 
QUE NOTE LO CUENTEN. 
Toda la información la pueden encontrar en 
www.futbolbasevinaros.com, telf. 678 465 495, 
email:vinarosfb@gmail.com. 

Campeonato Trofeu Federa ció Catalana de Taekwondo 
El pasado domingo 17 de Junio se celebró 
en el polideportivo de la Mar Bella, 
en Barcelona, el campeonato "Trofeu 
Federació Catalana de Taekwondo" donde 
el equipo de competición formado por 
alumnos del gimnasio San Francisco de 
Vinaros junto con alumnos del gimnas 
Alfa ro d 'A m posta tuvieron una muy buena 
participación, obteniendo dos medallas 

de bronce. Sebastian Fontanet Gasulla 
(gimnasio San Francisco) i Genis Gisbert 
Casanova (gimnas Alfaro) fueron los dos 
medallistas y el resto de la expedición 
estuvo formada por Andres Rico, Marlon 
Castillo, Cristopher Pablo, Ornar Ech 
Chahid y Lahcen Ouazik. A todos ellos 
felicitarles por su participación y animarles 
para las próximas competiciones. 



o Esporti s de 1a Comunitat '12lenciana 
16 i 17 de j uny de 20 12. Pisc ina M unicipa l de Sed aví -50 m.- 8 carre rs-. 

En esta nova edició del Campionat Autonomic per 
a la categoría Aleví, el C.N. Vinaros va participar 
en 8 nadadors de l'any 1999, Angel Lleixa, Roger 
Macip, David Milián, Osear Ruiz i Marti Segarra, i 3 
nadadors, Aarón Queralt, Andreu Navarro i Hugo 
Simó de l'any 2000, que van competir en un total 
de 253 esportistes de 36 clubs de la Comunitat 
Valenciana, aconseguint firmar la 3• posició en el 
ranking en 173 punts, a l'estela del C.N. Elche que 
va sumar 195 punts i del campió C.N . Ferca-San 
José en 337 punts. 
En la primera prova de la competició vam tenir 
nou Campió Autonomic de la C.Valenciana. Martí 
Segarra va penjar-se la Medalla d'Or en nadar els 
100 m. papal lona en un temps de 1:11.06, mínima 
nacional que li obre les portes de Campionat 

"Club Patinatge Artístic de Vinaros", Temporada 2012 

El pasado día 19 de mayo se celebró el Campeonato 
Autonómico de Patinaje Artístico en la ciudad de 
Al coi. 
El "Club Patinatge Artístic de Vinaros" se desplazó con 

4 de sus patinadoras de las categorías Cadete, Juvenil 
y Junior: Irene Tomás, Patricia Gomis, Almudena 
Gómez y María Gomis. Se obtuvieron dos primeros 
puestos: Patricia y Maria Gomis, un segundo: 
Almudena Gómez y un tercero: Irene Tomás. 
Aprovechamos la ocasión para felicitar a las 
hermanas Patricia y Maria gomis por quedar 
campeonas autonomicas y a Almudena e Irene por 
conseguir tambien clasificacion para el campeonato 
de España 
Queremos también agradecer a nuestras 
entrenadoras su magnífica labor, pues gracias a su 
dedicación y trabajo, nuestro Club siempre puede 
estar presente en competiciones de este rango. Así 
como al consell desports de Vinaros y Diputacion 
de Castellon que siempre estan aliado de nuestras 
patinadoras. 
MUCHAS GRACIAS. 

d'Espanya que es nadara del6 al 8 de Juliol a Cadiz. 
Vam tornar a pujar 2 vegades més al podi. En 
la prova de relleus 4x200 lliures per recollir les 
medalles de Bronze de l'equip format per Angel, 
Osear, David i Martí; i de nou en la prova de relleus 
4x1 00 estils també assolint el tercer lloc recollint 
les medalles de Bronze Osear en esquena, Roger en 
Brac;a, Martí en papallona i David en Croll. 
Sumant, 1 medalla d'Or i mínima nacional, i 8 
medalles de bronze que converteixen estos joves 
nadadors en reconeguts esportistes d'elit i el 
reconeixement al tecnic Isidro Martorell pel "seu 
saber fer". 
CLUB NATACIÓ VI N AROS 
Tots els nadadors medallistes en este autonomic ja 
son considerats esportistes d'elit. 

C/ Sant Cristobal, 4, 12500 Vinarós, Tel. 964 454 333 



11 Concurso Nacional Canino Ciudad de Vinaros 2012 
El próximo día 30 de 
junio se celebrará 
en la Carpa del 
Fora FOrat el 11 

Concurso Nacional 
Canino Ciudad de 
Vi na ros,orga n izado 
por la Sociedad 
Canina de Castellón 
y con autorización 
de la Real Sociedad 
Canina de España. 
Patrocina GLSDogs 

Desde aquí agradecer su colaboración al Ayto. 
de Vinaros y cómo no a los comercios que han 
colaborado. Las inscripciones serán de 17h a 19h 
para empezar seguidamente los juicios. 
Habrá Bis Baby, Bis Cachorros, Bis Jóven, Bis 

Veteranos, Mejor Pareja, Mejor Lote de Cría, 
Mejor de Razas Españolas, Mejor Ejemplar Ciudad 
de Vinaros y Best In Show al mejor de toda la 
exposición. 
Mejor presentador Infantil y juvenil 

11 D(stildod 1udad de V1nar6s 20 2 
Tendrá lugar el mismo día 30 de junio y podrán 
participar todos los perros de raza sin pedigree. 
Las inscripciones serán a las 17h para comenzar a 
las 17:45h. 
MISS & MISTER CRUZADITO 2012 
E 1 próximo día 30 de junio a partir de las 17h. 
Podrán participar todos los perros cruzados, 
Se montarán stands del CAU y de GALGOS 112 
para todo el que desee colaborar o adoptar alguno 
de sus ejemplares,allí podreis recibir igualmente 
amplia información sobre ambas Asociaciones 

Multi CH. Herr Riesen Collecting Dreams"Brea" 
En la Exposición Nacional e Internacional de 
Marina D'Or Castellón 2012 celebrada este fin 
de semana consiguió ambos días ser Mejor de 
Raza,con jueces de renombre internacional y 
ejemplares de gran calidad en ring,con ello amplía 
aún más su ya extenso currículum. 
Queremos agradecer a Herr Riesen Estilististas 
Caninos y a la Clínica Faunivet nuestro más 
sincero agradecimiento pues sin ellos este triunfo 
no hubiese sido posible 

SE TRASPASA PUB 
EN PLENO FUNCIONAMIENTO . 

Tel. 652 638 028 

Elijo mi PROFESIÓN 
Elijo mi FUTURO 
Elijo mi PELUQUERÍA 

AV. LIBERTAD,S 
VINARÓS 
TEL. 964 4518 04 

i Felices Fiestas 
de San Juan y San Pedro! 
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Escola FUTU R 09 "'a>lo-Fútbol ""''1 v11~""'1q 

Realiza la pre-inscripción antes dellS-07-12, 
y tendrás 10% de descuento a la formalización de la matrícula. 

Para niños y niñas nacidos entre 01-01-1999 y 31-12-2008 

' 1 AHORA TAMBIÉN EQUIPO 1 N FANTI L (""001 

y EQUIPO FEM EN 1 NO ........... ,.,¡ 
Más información telf. 682.938.840/692.182.062, www.estolafutur.es 

y Oficina futur 09 (Tourline Express- Av. P. Ruiz Picasso, n! 27) 

Por motivos ajenos 
al Club Basquet 
Vinarós Servol el 
partido del torneo 
de Fira y Festes 
queda suspendido. 

e 
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JUDO. ClubdeJudo&JJVinaros 

Club de Judo & Jiu-Jitsu "Vinaros" 
El pasado sábado se entregaron los 
trofeos y medallas para los jóvenes 
yudocas en que participaron en 
el campeonato comarcal de judo, 
dentro del marco de los "XXX Jocs 
Escolars" 
Así mismo agradecer la participación 
a padres de los yudocas por la 
asistencia en las dos competiciones y 
el entusiasmo que demostraron en la 
realización de la competición 
Hubo medallas y trofeos a los 
ganadores de grupos en relación de 
edad y peso. 
1° Grupo Pre-benjamín 1 menos de 
28 kg (6 y 7 años) 
1 o Osear Grau 1 2° Ainhoa Rodiel 1 3 
o Julia Medina 
2° Grupo 1 Pre- Benjamín de- 34 kg 

PESCA. La Lubina 

1 o Osear Castel 1 2° Javier Blasco 
Grupo 1 Benjamín - 38 kg 
1 o Paula Granda 1 2° M are Grau /3° 
Aleix Llovet 1 4° Daniel Parriego 1 S0 

Jessica Tejada 
Grupo 1 Alevín- 42 kg 

1 o Al va Calvo 1 2° Kilian Lajas 1 3° 
Andrea Segura 1 4° Mónica Salvador 
1 so David Puchol 1 6° Laura Luque 
Grupo 1 Alevín -47 kg 
1 o Al ex Farga 1 2° Carlos Castel 1 
3° Marc Griñó 1 4° Joel Aiza 1 so 
Sebastian Pablo 
Grupo Cadete (14-lS años) 
2° Alejandro Ejido 

J. Ignacio Vicente 
Técnico del de Judo & Jiu- Jitsu 
"Vi na ros 

Club Pesca Deportiva "La Lubina" 
Concurso tnfantil Solo queda felicitar a los ganadores y 

Un año mas el Club Pesca Deportivo 
"La Lubina" pone en marcha el 
campeonato social de la escuela 
infantil celebrando los concursos 
veraniegos de los mas "jóvenes': 
Este pasado domingo día 1 O de Junio y 
desde las 09:00 a las 13.00 horas en el 
dique de Levante del puerto de Vi na ros 
se realizo el primer concurso con un 
día veraniego que te invitaba a la 
practica de la pesca y también a darte 
un remojon en el agua, realizando la 
parada del habitual almuerzo para 
reponer fuerzas. 
Como es habitual en 
el primer concurso 
la participación fue 
escasa pero para el 
próximo concurso 
ya ira aumentando 
dicha participación. 
Y la clasificación 
final del concurso 
ha sido la siguiente: 
U-9 U-18 
1 o Joan Nogales 
1° Yulen Ventos 
2° lvan Pomada 
2° Oriol Vidal 
3° Llorens Arrufat 
3° Osear Sales 

AZULEJOS MARTÍNEZ 

OFERTAS MATERIAL 1 a CLASE 

anunciaros que el próximo concurso 
se realizada el día 30 de Junio, desde 
las 17:30 a las 20:30 horas en el dique 
de Levante del puerto de Vinaros, y 
será el "abierto" de las fiestas y ferias 
de San Juan y San Pedro. En este 
concurso pueden participar socios y 
no socios, todo aquel quiera participar 
en un concurso de pesca que venga 
a la caseta del puerto la tarde del 
concurso y se apunta, es gratis, y a 
concursar. Os esperamos a todos. 
Nos podéis seguir también en facebook.com/ 

cpd la lubina 

PAVIMENTOS Y 
REVESTIMIENTOS 

CERÁMICOS 
GRES PORCELANICO 

CEMENTOS COLA 
CERAMÍCA POPULAR 

ARTESANIA 
PINTADO A MANO 

CUADROS 
MURALES 

LETREROS 
ESCUDOS HERALDICOS 

FOTOGRAFIA 

www.loucerazulmor.com 

Avda. Tarragona. 3 12500 Vinarós (Castellón) Telf. 964-451303 Fax. 964-407743 
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2a Prueba Campeonato de España 2012 
El pasado fin de semana 8,9 y 1 O de Junio se 
celebró en la localidad de Carballo (Ourense) la 
segunda prueba del campeonato de España de 
la categoría 1/6 TI de Radio control. 

suspendida, pero la prueba no paro. 
En un principio Sergio se consiguió marchar 
y destacarse en cabeza pero una avería 
acabo con su carrera, otros pilotos también 
acabaron con problemas mecánicos algunos 
por tener una mala configuración del coche 
y no prever la cantidad de barro que se 
formaría con la lluvia, otros pilotos fueron 
mas constantes y conscientes del estado de la 
pista y consiguieron terminar la carrera como 
Da ni García del Tea m Redyser que terminó en 
tercera posición y lo que es mas importante 
mantener el liderato en el Campeonato de 
España a falta de una prueba que se celebrará 
en Septiembre en el circuito de Alcarras 
en Lleida, el pódium lo completaron en 
primera posición Alex Bravo e lván Gavira en 
segunda ambos catalanes de Lleida y Gerona 
respectivamente. 

promesas en la que competía el joven piloto Raúl García de 
Vinaros que conseguía la segunda posición de entre mas de 
16 participantes en la prueba. 

A la misma llegaba como líder del Campeonato 
Daniel García Trench de Cálig patrocinado 
por Transportes Urgentes Redyser Benicarló 
tras ganar en la primera prueba celebrada en 
Castellón. El viernes lo dedicaron a conocer el 
circuito y preparar sus coches. 

Enhorabuena a todos y os seguiremos contando lo que hacen 
los pilotos de nuestra comarca en el mundo del radio control. 

El sábado se celebraron las mangas 
clasificatorias en las que el piloto castellonense 
Sergio Martínez conseguía la primera posición 
y Dani García la cuarta. Con esas posiciones 
se configuraron las parrillas de salida de las 
semifinales del domingo, que pasaron sin 
problemas salvo porque empezó ha hacer acto 
de presencia la lluvia. Así pues empezó la gran 
final con nuestros pilotos colocados en la pole 
(Sergio Martínez) y en sexta posición (Dani 
García). Nada más empezar la final la lluvia 
arrecio con más insistencia e incluso sobrevoló 
la posibilidad de parar la carrera y darla por 

Destacar también que este mismo fin de 
semana en el circuito de San Juan de Moró 
y con motivo de sus fiestas patronales se 
celebró una prueba de iniciación para jóvenes 

Defensa Personal y Policial 
Este pasado sábado día 9, se desplazaron de 
nuestra magnifica y noble ciudad de Vinarós, del 
Club Buhsido Vinarós (Club de Defensa Personal 
y Policial). su presidente Javier De La Rosa y los 
instructores Jesús Morales y Diego Molina. Para 
asistir al curso-entrenamiento de Armas Blancas, 
su manejo, contras y aplicaciones a la Defensa 
Personal y Policial, en la ciudad de Castellón en las 
magnificas instalaciones del Distrito 1 O. 
Debido a la elevada proliferación de delitos 
de sangre cometidos con armas blancas y al 
elevado incremento de decomiso de las mismas 
por parte de los cuerpos y fuerzas de seguridad 
del estado, un año más se realiza varios cursos
entrenamiento de defensa personal frente a armas 
blancas y asimilados reconocido y avalado por el 
departamento de Defensa Personal Policial de la 
Federación Valenciana de Lucha, Delegación de 
Castellón. 

El curso fue organizado por Vicente Agramunt 6° 
Dan del C.D. Goshin Systems de Castellón, dicho 
curso fue impartido por Javier Oyonarte Vice
presidente Primero de la Federación Valenciana de 
Luchas Olímpicas. 
A mencionado curso asistieron agentes de 
Seguridad Pública de diferentes Cuerpos y 
Fuerzas de Seguridad del Estado, Guardia Civil, 
CNP, Policía Local, Policía Autonómica, Mossos 
d'Esquadra y Policía Portuaria, así como agentes 
de Segurida Privada, Vigilantes de Seguridad, 
Escolta Privado, Vigilante de Explosivos, etc. 
Todos ellos desplazados de diferentes localicades 
y municipios de las comunidades autonómicas, 
Aragón, Catalunya, Comunitat Valenciana y región 
de Murcia. 
Dicho curso se clausuro con obsequios al Profesor 
y Certificado de Asistencia a todos los alumnos. 

1 Certamen de Hand Bike Benicarló 2012 

Con la presencia del Sr. Alcalde de la ciudad D. 
Marcelino Domingo, de la Sra. SharaVallés, Regidora 
de Bienestar Social, el Regidor de Deportes Sr. 
Ximo Pérez, el Regidor de Gobernación Sr. Marcos 
Marzal y diversas personalidades y representantes 
de todos los partidos políticos de Benicarló, se 
procedió a dar la salida a los 18 participantes del 1 

Certamen de Hand Bike de la ciudad. 
Fue una mañana calurosa donde la gente salió de 

sus casas para ir a ver a estos atletas, correr con sus 
Hand-Bikes, por las calles céntricas de la ciudad. 
Todos fueron testigos de un gran espectáculo y 
pudieron comprobar, que para este colectivo no 
existen imposibles. La prueba comenzaba con el 
"tijeretazo" de la cinta que indicaba el 1 Certamen 
de Hand-Bike- Benicarló por parte de nuestra 
Dama de las Fiestas Patronales Sra. Fina Serrano, 
acompañada por el Sr. Alcalde de la ciudad. 
Desde los primeros metros se destacó, consiguiendo 
una distancia considerable, Noé C. Ribelles, 
demostrando un gran nivel tanto técnico como 
de condición física. Por detrás, y de manera muy 
relajada, le seguía un gran campeón, Vicente Arzo, 
al que acompañaba un puñado de atletas, entre 
ellos Ramón Meseguer y Manolo Celma, del Club 
BAMESAD. Pero Vicente necesita una atención 
especial : Campeón de España en lanzamiento de 
disco, en natación adaptada, 12 títulos de Campeón 
de España y múltiples plusmarcas en diversas 
distancias, medalla de bronce en el Mundial de 
Malta. Desde el año 2002 viene participando en silla 
de ruedas en Atletismo, habiendo logrado multitud 
de premios, entre ellos, el de Campeón Paralimpico. 
Todo un lujo haberlo tenido en Benicarló. 

--- COCEMFE 
~~~ MAeSTitAT 

El público quedó sorprendido de la fácil remontada 
que efectuó Vicente Arzo en las últimas vueltas, 
alcanzando a Noé, que hasta ese momento se 
había mostrado intratable y que a la postre, sería el 
vencedor de la prueba contra todo pronostico. 
El final fue espectacular, como merecía ell Certamen 
de Hand-Bike-Benicarló. Los dos colosos de la 
prueba, Vicente y Noé, realizaron un vibrante sprint, 
haciéndose con la primera plaza Noé. Vicente era 
segundo y Carlos Sanchís tercero. 
La prueba estaba organizada por COCEMFE 
MAESTRAD y su CLUB BAMESAD, con el patrocinio 
del Ayuntamiento de Benicarló, IPDC (Instituto 
Provincial de Deportes de la Diputación de 
Castellón) colaborando la Policía Local, Protección 
Civil y Cruz Roja a quienes les agradecemos su 
presencia y sus servicios. 
Gran éxito de público, organización y participación 
de este 1 Certamen de Hand-Bike (Ciudad de 
Benicarló). La prueba era el colofón a las muchas 
actividades que el Ayuntamiento de Benicarló, a 
través de la Regiduría de Bienestar Social, realiza 
durante el mes de mayo, mes dedicado a la 
discapacidad en el calendario social de Benicarló 
cada año. Chapó. Esto, ¿será posible en Vinarós? 



3 a Regata C re u e r s " Fes tes S a n t J o a n i S a n t Pe re". 

Con motivo de las Fiestas Patronales de Sant 
Joan i Sant Pere de la Ciudad de Vinares, el Club 
Náutico Vinares celebró el pasado domingo 17 
de Junio la 3• Regata Creuers Festes Sant Joan i 
Sant Pere. Este regata de cruceros que se celebra 
en su tercera edición forma parte del programa 
de Fiestas y está incluida dentro del calendario 
de pruebas 2012 de la FVCV. El número de 
participantes superó la cifra de los 100 regatistas 
con más de 25 embarcaciones inscritas y 
pertenecientes al Club de Vela de Benicarló, Club 

Clasif1cac1ón General 
Embarcación 

CLASE A 

Patrón 

Náutic Sant Caries, Marina Port Sant Caries y Club 
Náutic Vinares. Las embarcaciones se dividieron 
en cuatro clases en función de sus ratings y el 
recorrido era un bastón barlovento-sotavento. 
Una vez finalizada la prueba se hizo entrega de los 
trofeos donados por el Ayuntamiento de Vinares 
a los tres primeros clasificados de las cuatro clases. 
Asistieron a la entrega de trofeos la dama del Club 
la Srta. Ana Juan y Autoridades. Al finalizar el acto 
el Club Náutico ofreció un aperitivo a todos los 
participantes y acompañantes. 

Club Náutico 

1° MARINA BENICARLO 

2° MODARK 

Francisco Carvajal C.V.Benicarló 

3° HEPTA 

CLASE B 

1° SANT CARLES MARINA 

2° LLANGOST[ 

3° XE QUE CAFÉ 

CLASE C 

1 o ROSCAN A S.C.Rapita 

2° MIRAVENT S.C.Rapita 

3DTATI'S S.C.Rapita 

Modark, S.L. C.V.Benicarló 

Emilio Sospedra C.N.Vinares 

Rober López 

José M• Vidal 

Martín Ribes 

CLASE D 

1° ESTHER 

S.C.Marina 

C.N.Vinares 

C.V.Benicarló 

2° VIRACHOCHA 

3°XALOC 

C.NVinares 

C.N.Vinaros 

C.N.Vinaro 

23 de Juny 2012 

63 1 



Habiéndose aprobado por el Consorcio del Plan Zonal de Zona 1, la ordenanza reguladora de la 

tasa por valorización y eliminación de los residuos urbanos, publicada en el Boletín Oficial de la 

Provincia N° 159 de 29 de diciembre de 2011 , y ante su próxima puesta al obro por parte de la 

Excma. Diputación de Castellón, publicamos las tarifas que allí se aprueban a efectos de dar 

público conocimiento: 

Eplgnle DESCRIPCIOII EPIGRAFES DE LA TARIFA TARIFA ANUAL(() 

1. Por cada vivienda o local sin uso específico. 79,50{ 

2. C-cio de ~ autoservicio, supenaercados y similares. 

a) De hasta de 100m2 198,75 ' 

b) De 101 a 200m2 397,50 l 

e) De 201a 400m2 477,00 r 
d) De más de 400 m2 715,50 L 

3. c-cios de productos no llilnenlicios, olic:in~s, enticDdes 11-.ias, y otros servicios (papelerias, farmacias, 
peluqueflas, lkoguertas), locales ~o de servicio. 

a) De hasta de 100 m2 198,75 , 

b) De 101 a 500m2 397,50 r 
e) De 501 a 1000 m2 437,25 [ 

d) De más de 1000 m2 477,00 r 
4. 

a) De hasta de 100 m2 198,75 

b) De 101 a 200m2 397,50 : 

e) De 201 a 500 m2 477,00 [ 

d) De más de 500 m2 636,00 r 
Residencias y eslablecimientos hoceleros y simil• es (ocio, educalivos, 3' edad) 

a) Mínimo 198,75 

b) Por cada plaza 4,00 Uplaza 

Locales industrUies 

a) De hasta de 1000 m2 198,75 , 

b) De 1001 a 10000 m2 397,50 [ 

e) De más 10000 m2 556,50 

7. Locales y centros deslinados a otros usos: centros educaliYos, sanitaios, religiosos, polllicos, cullurllles, sociales y 
otros. 

a) De hasta de 200m2 198,75 

b) De 201 a 1000 m2 397,50 L 

e) .. 
*ANEXO: 

De más de 1000 m2 

Locales especi*s de gran generación de residuos (Grandes hipermercaclos, gr 
hoteles, grandes Nlnearios, e-os penitenciarios, hospitales y otros grandes productor 
de residuos). 

477,00 [ 

DIRECCION REF. CATASTRAL ACTMDAD IMPORTE ANUAL (€/AÑO) 

POLIG PPI , N° 10 

AVDA. GIL ATROCILLO 14 

~PASSEIG JOAN RIBERA N• 25 

AV. RUIZ PICASSO N° 55 

3915702BE8831N0006PU (n• solar 10 1/00/06) 

3915702BE8831N0002YE (n• solar 10 1/00/02) 

3915702BE8831N0003UR (n• solar 10 1/00/03) 

3915702BE8831N00041T (n• solar 10 1/00/04) 

3915702BE8831N00050Y (n• solar 10 1/00/05) 

3825502BE8832N0001JL 

6136801 BE8863E0070LG 

5428801 BE8852G0001QP 

~AV. PAÍS VALENCIA N° 13 5B30740BE8853B0025FM 

CENTRO COMERCIAL 2.550,00 [ 1 

HOSPITAL 7.950,00 [ 

SUPERMERCADO 4.466,88 e 
SUPERMERCADO 1.357,29 e 
SUPERMERCADO 2.168,10 C 

En Vinarós, 7 de junio de 2012 

El Alcalde, 

Juan Bautista Juan Roig. óü vr~;~ó~ -·-·---·-·--··- -_______ j 
LA REGIDORIA DE COMER<; INFORMA 

Realització, d'una jornada informativa sobre el portal 
empresascastellon.com 

La jornada, en que es presentara el portal 
www.empresascastellon.com es realitzara per 
la cambra de comerc; de Castelló. 
Este portal és un gran centre comercial on line 
de la provincia de Castel ló. Els comerc;os de 
Vinarós gaudiran de grans avantatges en la 
utili tzació d'este nou portal i a més rebran 
formació en materia de comerc; electrónic. 
Dia: 3 de juliol de 2012 

Durada: de 16.00 a 16.45 h 
Lloc: Sala d'actes de la Bib lioteca Municipal, 
carrer del Pilar, s/n 
Mas informació: 
Agencia per al Foment de la lnnovació 
Comercia l (AFI C) 
Ajuntament de Vinarós 
Carrer de Sant Ramón, s/n 
Tel. 964407700 (ext. 159 o 192) 

Juan Bta. Juan Roig, 

Alcalde Presidente del Ayuntamiento de Vi na ros, 

HAGO SABER 

Que ante la llegada de los meses de julio 
y agosto, que coinciden con periodos 
vacacionales y de mayor descanso de la 
población, de conformidad con lo dispuesto 
en la Ordenanza de Convivencia Ciudadana, 
aprobada por este Ayuntamiento, se 
recuerda a los vecinos que: 
Los ruidos, tanto si son producidos por 
voces como por elementos mecánicos, 
electrónicos o de otro orden, en lugares de 
uso público (calles, plazas, jardines, ... ) no 
podrán perturbar la tranquilidad ciudadana, 
en especia l el descanso nocturno, con tonos 
desconsiderados, respetándose siempre los 
usos de la correcta convivencia social. 
El periodo de descanso nocturno se 
entiende comprendido entre las veintidós 
horas hasta las ocho horas de la mañana 
del día sigu iente. Excepto los sábados o 
vísperas de festivos que será desde las 
ve inticuatro horas hasta las nueve horas de 
la mañana siguiente. 
La intensidad de los ruidos no deberá 
superar los 35 decibelios. No obstante, se 
estará a lo determinado en la normativa 
específica cuando reduzca el límite máximo 
estipulado. 
Igualmente, se recuerda la imposibilidad de 
iniciar nuevas obras que puedan ocupar la 
vía pública u ocasionar ruidos superiores a 
los permitidos durante los meses de julio y 
agosto. 
El incumplimiento de las normas anteriores 
y de las demás previstas en la Ordenanza de 
Convivencia Ciudadana se reputará como 
infracción de la misma y será sancionado de 
conformidad con la citada Ordenanza. 
Lo que se hace público para su conocimiento 
y cumplimiento. 

Vinarós, 3 de mayo de 2012 

El Ayuntamiento informa: 

Mercadillo del jueves 

Se informa que los jueves 21 y 28 de 
junio no se ce lebrará el 'mercadillo 
del d ijous' po r las Fiestas de Sant Joan 
i Sant Pere 

Nou horari del mercat 
municipal 

A part ir del dia 1 de j uny l'horari del 
mercat sera matins de 8:00 a 14:00 
tardes de 18:00 a 21:00 i els dissabtes 

l 
de 7:30 a 14:00. 

------ ----------------------



Tauler Municipal 23Juny 2012 

L.:Ordre 13/2011 , de 22 de desembre, de la 
Conselleía de Governació, regula l'horari 
d'apertura i de tancament deis espectacles 
públics i activitats recreatives, per a l'any 2012, 
inclosos en l'ambit d 'aplicació de la Llei 14/ 201 O, 
de 3 de desembre, de la Generalitat, d'Espectacles 
Públics, Activitats Recreatives i Establiments 
Públics, i establiments públics. 
Atés que, l'art. 11 d 'esta Ordre regula la concessió 
d'horari excepcional pels ajuntaments: 

Amb cariuter excepcional i per a supósits, 
zones o dates concretes, els ajuntament podran 
autoritzar l'a mpliació a l'horari general establit en 
esta ordre, en fins una hora, amb motiu de festes 
locals o patronals, esdeveniments de caracter firal, 
certamens, exposicions o actuacions puntuals 
equivalents, sense perjuí del que establisquen 
les disposicions legals ecistents en materia de 
contaminació ambiental i acústica. 
No tindran la consideració de festes locals o 
patronals les festivitats de caracter nacional oa 
utonómic de caracter cívico religiós. Pera aquest 
último supósit no operara l'ampliació prevista en 
aquest precepte. 

Les ampliacions a l'horari general, a que es 
refereix el paragraf anterior, hauran de ser 
comunicades a la conselleria competent en 
materia d'espectacles així com a les autoritats 

El Programa de apoyo y refuerzo escolar de verano 
es un nuevo recurso educativo que la concejalía 
de Educación pone a disposición de las familias, 
durante el mes de agosto y para ayudar a niños/ 
as con dificultades de aprendizaje en su proceso 
educativo en las áreas instrumentales y en los 
ámbitos científicos y humanístico-social. 
CÓMO FUNCIONARÁ: 
El programa se compone de clases académicas en 
grupos reducidos de 12 alumnos por clase, todo 
esto en horario de mañana, durante seis horas 
semanales y en el mes de agosto. 
OBJETIVO prioritario DEL PROGRAMA: Adquirir los 
contenidos imprescindibles para el desarrollo de las 

Con motivo de haber entrado en vigor, el pasado 26 
de mayo de 2012, la nueva ordenanza reguladora de 

las instalaciones y ocupaciones de la vía pública del 

Ayuntamiento de Vinarós, se concede un plazo de 

seis meses, a partir de la entrada en vigor de la misma, 

a los titulares de las actividades afectadas, para dar 

cumplimiento a las obligaciones establecidas en la 

misma. 

La publicación de la misma la pueden encontrar en la 

pagina web del ayuntamiento (www.vinaros.es) o en el 

departamento de gobernación (C/ San Ramón, núm. 4). 

Así mismo, se informa a las personas interesadas en 

obtener la autorización para la ocupación de la vía 

pública en el término municipal de Vinarós, durante el 

ejercicio 2012, de la actividad de: 

policials corresponents, dins deis quinze dies 
següents a la seua autorització i, en tot cas, abans 
que l'horari excepcional adés esmentat s'aplique. 
En la comunicació citada, els ajuntaments 
delimitaran exactament i de manera motivada 
els dies en que s'aplicara l'horari excepcional de 
l'apartat anterior( ... )" 
Atés que, l'art. 12 regula l'ampliació de l'horari 
general per als Ajuntaments durant l'epoca estival: 

Durant el període comprés entre el 15 de juny i 
el 30 de setembre de 2012, els ajuntament de la 
Comunitat Valenciana podran prolongar l'horari 
general de finalització establit en l'article 2.U 
d'esta ordre els divendres, dissabtes i vespres de 
festius per als grups següents: 
-Grup B: mitja hora fins a les 04.00 hores. 
-Grup J: una hora fins a les 02.30 hores. 
-Grup L: mitja hora fins a les 04.00 hores. 
L'exercici d'esta facultat haura de ser motivita 
per l'ajuntament i comunicada a la conselleria 
competent en materia d'espectacles, en un 
termini d'antelació no inferior a quinze dies des 
de l'adopació. 

El que preveu el present article quedara sense 
efecte quan els ajuntaments concedisquen els 
horaris excepcionals regulats en l'article 11 .1 
d'esta ordre. En aquest cas, només regira el que 
preveu l'horari excepcional citat sense que 

competencias básicas de las áreas instrumentales y 
en los ámbitos científicos y humanístico-social. 
DESTINATARIOS/ AS DEL PROGRAMA: 
El programa está dirigido a alumnos y alumnas 
de primaria y secundaria obligatoria con hasta 
un máximo de 3 asignaturas pendientes para los 
exámenes extraordinarios de septiembre o que 
presenten un retraso escolar asociado a dificultades 
y problemas con el proceso de aprendizaje. 
Tendrán preferencia en la participación en el 
Programa aquellos escolares en desventaja social, 
cuyas familias tengan los ingresos económicos 
más bajos. 
CÓMO SE ORGANIZARÁ: 

'l 

que deberán presentar su solicitud en el registro 

general de entrada del Ayuntamiento y adjuntar la 

siguiente documentación compulsada: 

PARA INSTALACIÓN DE MESAS Y SILLAS: 

Justificante de haber obtenido previamente la Licencia 

de Actividad, si procede, 

Fotocopia del carnet de identidad o CIF, 

Memoria descriptiva del tipo de ocupación que se 
va a realizar, Justificante de haber abonado las tasas 

correspondientes, Plano en planta de distribución, 

s'aplique l'ampliació de l'horari previst per l'epoca 
estival:' 
En previsió de les festes locals de Sant Joan i San 
Pere, que tindran lloc durant el dies 22 de juny a 
1'1 de juliol de 2012, i atés que durant aquest estiu 
hi han previstes festes populars diverses, així com 
altres actes socioculturals de caracter nocturn. 

,.,.( 

Autoritzar l'ampliació d'horari general de 
tancament establit en esta ordre, en fins una hora, 
amb motiu de festes locals de Sant Joan i Sant 
Pe re, les quals tindran lloc entre els di es 22 de juny 
a 1'1 de juliol de 2012. 

Autoritzar l'ampliació d'horari de tancament 
durant l'epoca estival, des del dia 15 de juny al 
30 de setembre de 2012, els divendres, dissabtes 
i vespres de festius (excepte el disposat al punt 
anterior) per els següentes grups: 
-Grup B: mitja hora fins les 04.00 hores. 
-Grup J: una hora fines les 02.30 hores. 
-Grup L: mitja hora fins les 04.00 hores. 

Comunicar la present resolució a la Conselleria 
de Governació, Policia Autonómica, Guardia Civil 
i Policia Local del Municipi. 

Publicar en el Tauler d'Edictes i BOP pera general 
coneixement. 
L'alcalde, Juan Bta. Juan Roig i El secretari 
accidental als efectes de donar fe Jordi Romeu 
Granados 

Habrá dos grupos para primaria, con un total de 24 
alumnos/ as y tres grupos para secundaria con un 
total de 36 alumnos/as. (12 alumnos por grupo) 
Las clases se realizarán en el CEIP ASUNCIÓN y 
tendrán un coste total para las familias de 1 0.-€ 
PERIODO PARA PRESENTAR LA SOLICITUD: 
Los alumnos/as interesados tendrán que presentar 
la solicitud en la Concejalía de Educación del 18 al 
22 de junio. 
DOCUMENTACIÓN QUE SE DEBE PRESENTAR: 
- DNI de los padres y del menor si lo tuviera 
- DECLARACIÓN DE LA RENTA del ejercicio 2011 y si 
no la tienen hecha, del ejercicio 201 O. 
- Boletín de notas 

--------------~----J 

existente en el área de influencia de la ocupación, con 

las acotaciones especificadas en cumplimiento del 

artículo 50 (ubicación y dimensiones de las terrazas) 

de la ordenanza reguladora de las instalaciones 

y ocupaciones de la vía pública, Compromiso de 1 , 

prestar fianza en la cuantía que se determinará,en el 

autorización que se otorgue, \ 

Relación de los elementos del mobiliario que se 

pretende instalar, con indicación expresa de su 

número, materiales y gama de colores, en los términos 
señalados en el Anexo 1 de la Ordenanza reguladora de 

las instalaciones y ocupaciones de la vía pública. 
PARA INSTALA<:;IóN DE TOLDO: 

1¡ 

con indicación de los elementos de mobiliario urbano Descripción del toldo, plano y tasa 
L __________________________________________________________ ----------------- ------------------------------- ---------------------------------------- _____________________ ] 



ESQUELES 

ir Rogod o Dios por el olmo de 

Nuria Sancho Sanz 
Que falleció cristianamente en Vinares el día 9 de junio de 2012, 

a los 80 años de edad. 

E.P.D. 

Su esposo, hijas, hijos políticos, nieta y demás familia 
ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 

Vinarós, junio 2012 MAPFRE SEGUROS 

íf Rogad o Dios por el olmo de 

María Cerdán Barreda 
Que falleció cristianamente en Vi na ros el día 14 de junio de 2012 

o los 77 años de edad. 

E.P.D. 
Su esposo, hijos, nietos y demás familia 

ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 
la familia agradece las muestras de condolencia recibidas 

por parte de todos los asistentes a los actos fúnebres. 

Vinarós, junio 2012 MAPFRE SEGUROS 

ANIVERSARIS 'ir 

lf 4° Aniversario de 

Luís Polo Rillo 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el21 de junio de 2008, a los 69 años de edad. 

E.P.D. 

TU FAMILIA Y AMIGOS TE 
RECUERDAN CON MUCHO CARIÑO. 

Vinaros, junio 2012 

Vinaros, juny 2012 

lfl 0 Aniversori de 

Purificación Esteller González 
Que ha mort a Vinares el dio 28 de juny 

de 2011 a l'edat de 74 anys. 

A.C.S. 
LA TEYA FAMÍLIA ET RECORDARA SEMPRE 

AMI MOLTA ESTIMA. 
Es celebrará una·misa aniversari el dio 28 de juny 

a les 19.30 hores en 1' esglesia del Convent. 

PUBLIC ITAT 

TANATQRI()S Y S~RVIGIOS S.A. 
' 902 160 438 
~64 452 507 

SERVICtOS DE TAt\JATORib Y CREMATORIO .. 

~~--------------------~ 

Ü ' FUNERARIAJULIAN ~ 
\.:.:!) TANATORIO SAN SEBASTIÁN ~ 

SERVICIO PERSONALIZADO 
CREMACIONES 

TRASLADOS NACIONALES E INTERNACIONALES 

SERVICIO 24 HORAS 
964 41 09 09 
608 66 20 39 

SERVICIO PARTICULARES Y COMPAÑÍAS 
PÍDANOS PRESUPUESTO 

LR REORCC 1 Ó 1 NFORMR 

La redacció informa que la proxima 
setmana no es publicara el Diariet per 
descans de testes. El proxim número 
en sortir será el 7 de juliol. Disfrute u de 
les testes! 



FAR.MACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704 
23 juny ADELL av. Pius XII (cant. Picasso) 

24 juny SANZ c. Pont, 83 

25 juny VALLS zona turística nord, 11 

26 juny MATE U c. Sant Francesc, 103 

27 juny TORREGROSA av. Uibertat, 9 

28 juny MARTÍNEZ av. País Valenciá, 15 

29 juny FERRER pi. Sant Antoni, 39 

Ajuntament 964 40 77 00 
Aigües de Vinarós 964 40 77 67 
Ambulatori (cita prév1a) 964 47 75 00 
Ambulatori (urgéncies) 964 45 57 57 
Biblioteca 964 45 95 90 
Casal Jove 964 40 03 14 
CerraJero 24h La soluc1ón ráptda 627 849 392 
CerraJero 24h Vir1ar 667 60 70 86 
Contrbucions 964 45 47 52 
Ct.. tura 964 40 79 61 
Creu RoJa Vira~ós 964 45 q4 64 
Ecoparc 1 Recoll1da ae mobles 964 40 78 03 
E'T'ergerc1es 112 
Emergércies arrbul~mc,a 670 00 89 32 
Ermita de Vinarós 964 45 68 47 
Escala d'Art 964 45 38 02 
Escala de Música 964 45 62 03 
Certre de Forrtaaó de PersonesAdultes Uibertat': 964 45 30 44 
Corsell 'v1un10pa!Cle t=onnacióde PersonesAdultes: 964 40 74 93 
Gas bula 964 45 •1 24 
Gruas y ldX'S udl:ne Bas S L . 24 horas 964 40 11 '1 
Guardia C1vt1 964 40 71 40 
1-iisenda 964 40 22 •1 
Hosp1tal (centraleta i habitac1ons) 964 47 70 00 
Hospital (cita previa) 964 47 71 60 
lnfodona 964 45 64 52 
lnformació i ·unsme/OMIC 964 45 33 34 
IN SS (Seguretat soctal) 964 45 13 50 
ITV 90212 00 13 
Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patronal d'Esports 964 45 46 08 
Patronal de ... Jrtsme 964 45 52 53 
Policía Local 964 40 77 04 
PROP 964 456 234 1 012 
Radio Tax1 Vinaros 964 45 51 51 
Recoll·da d C::'ltrrats perdt..!s 964 45 00 07 
Regtstre ctv•l 964 45 28 77 
Registre de la proptetat 964 45 18 14 
SERVEF (Oficina d'ocupacJó) 964 45 05 16 
Servets Soctals 964 45 00 75 
Taxi Larca 600 600 333 
Taxi Arcadi (adapta! pera discapactlats) 674 700 700 
Víctim~s de la violencia de gf>nerE' 016 

HORARI DE MISSES 
Parróquia arxiprestal de 1' Assumpció: Laborals: 9.00 i 20 h. 
Festius: 9.00, 10.30 , 12.00 i 20 h. 
Convent Divina Providimcia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h. 
Parróquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Guliol i agost) 
El Carme deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastiil: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangelica (St. Josep 69): Diumenges: 11 .00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

Reg. Exp. Alaris 
Talgo 11 .25 13.39 Reg. Exp. 

Talgo 14.31 16.37 Talgo 

Alaris 15.39 17.39 Talgo 

Alaris 17.54 20.09 Talgo 

Talgo 18.38 20.39 Talgo 
Reg. Exp. 18.55 22.22 Reg. Exp. 

Talgo 21 .29 23.46 Alaris 

9.19 

11 .00 

12.00 

15.00 

17.00 

19.17 
19.30 

De di lluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30 i 21 .30 Diumenges i festius: 11 .00 i 21 .30. 
Parada: Av. Llibertat 

.u. o· .. 911 • n~r-r: 
• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari : 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 10 min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
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• VINARÓS-MADRID 
Vinares 
Madrid 

DIUMENGES 

00,30 
07,00 

DIARI 

10,30 
17,30 

DIARI EXPRÉS 

16,00 
22,35 

• Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 

9 HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinares 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinares 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes: . Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinares 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De di lluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 

,,. CIQ 1198 '1/F 

• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BÁRBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÁRBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 

MADRID-VINARÓS DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS • VINARÓS-ULLDECONA-LA SENIA-ROSSELL 
Madrid 01 ,00 08,00 15,00 De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
Vinaros 07,55 15,10 21 ,35 ROSSELL-LASENIA-ULLDECONA-VINARÓS 

Parada: Av. Uibertat De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
n 1111 .,. ,,. 'hounalteléfon.·902020999 ·AUTORF.S Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATE U- CATÍ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

VINARÓS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ 
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella 
13.30 
16.00 
18.15 

13.35 
16.05 
18.20 

13.50 
16.20 
18.35 

14.00 
16.30 
18.45 19.00 

14.10 
16.40 
19.10 

14.35 
16.55 
19.25 

14.20 
Continua a Morena 

19.45 19.50 20.00 

CA TI- ST. MATEU- VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÓS 
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 

Sortida de Morella 16.00 
14.45 
17.00 

15.00 
17.15 

15.10 
17.25 

15.20 
17.35 

15.35 
17.50 

15.45 
18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLÓ-PENISCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20 00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00 
[ 1101 •rt 1r 10 r n1 d>/ ,:> tr C rn 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.1 O, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19 05, 20.1 5 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(') 
Vinares (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11 .00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30 
Zona nord (Deveses) - Vinaros (Església): 9.30, 10.10, 11 .20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40i 18.50 

Reg. Exp. 7.20 
12.27 Alaris 10.31 11.05 11.50 
12.52 Reg . Exp. 12.27 13.18 14.12 

13.49 Talgo 12.53 13.37 14.30 

16.49 Talgo 13.50 14.25 15.15 

18.57 Reg. Exp. 14.04 14.55 15.50 

22.31 Talgo 16.50 17.32 18.21 
21.28 Talgo 18.58 19.40 20.25 

Alaris 21.29 22.10 23.03 

PENISCOLA-BENICARLÓ-VINARÓS (Av. Llibertat i CateHnetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i , 

11 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinares (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. Lliber
tat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00 

DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIU;¡(') 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa)- Vinaros (Av. Lliber
tat) : 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.1 5 

Talgo 
Reg. Exp. 10.35 12.31 

Talgo 13.08 13.52 14.30 

Alaris 14.05 14.51 15.38 

Alaris 16.35 17.20 17.53 

Reg. Exp. 17.00 17.59 18.54 

Talgo 17.15 18.03 18.37 
Talgo 19.55 20.48 21 .28 

Reg. Exp. 20.10 21 .04 21 .54 

El Diariet no es fa responsable de canvis i/o errors en els horaris. Cal consultar-los a !IV! N r<::1fo es o al teléfon : '¡()~~ ;•4 J2 li2 



PORTAL MEDITERRANEO 
CENTRO COMERCIAL 

e .... .,.VISIONLAB 

CÓCTEL IW3 
merkal ll~t.)ifliJt.)} 
calzados 

Autolavado 

»»:«« 
A •. ,...]1 
SUPERMERCADOS 

PARKING GRATUITO 

-

OFERTAS, PROMOCIONES y DESCUENTOS en: • 
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